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Programsko-volilna seja občinske konference SZDL Velenje 

N o v i č l a n i predsedstva ob č i n s ke kon fe rence S Z D L — 

Pankrac Semečnik — predsednik. Jelka Fužir in Janez Mik lavč ič — 
podpredsednika, Mar t in Budna sekretar; č lani: M i ran Aht ik , Dra-
go Blagus, Ci r i l Grebenšek, Bogdan Gregorin, Drago Šulek, Nestl 
Zgank, Vano Gošnik, Jože- Kandol f , Boris Krevzel, Matjaž Natek, Jo-
že Ramšak, Branko Sevčnikar, Tat jana Srebotnik, Todor Dmit rov ič , 
Anton Hladin, Karel K-ordeš, Jože Rebernik 

Rudnik lignita Velenje 

Udarniška akcija 
za 7. osnovno šolo 

Velenjski rudar j i bodo to so-
boto, 19. decembra, prišl i na de-
lo m imo ustaljenega delovnega 
načrta. Udeleži l i se bodo namreč 
udarniške akcije, na kateri bodo 
poskusil i nakopati čimveč pre-
moga. Z izkupičkom od njegove 
prodaje bodo v pr ihodnjem letu 
poravnal i del svojih obveznosti 
za izgradnjo 7. osnovne šole v 
Ti tovem Velenju. 

Tej akci j i na rob lahko pripiše-
mo še ugotovitev, da se te dni ru-
dar j i pr ib l ižujejo tudi izpolni tv i 
letošnjega proizvodnega načrta, 
ki predvideva izkop 4,7 mi l i jona 
ton premoga. Glede na zmanjša-
no število delovnih dni in velike 
montangeološke težave na posa-
meznih odkopih , da o požaru v 
centralnem delu jame Preloge ni-

ti ne govorimo, letošnji delovni 
uspehi niso nič manjši od lan-
skih, ko so rudar j i nakopal i do-
br ih 5 mi l i jonov ton premoga. 

Sicer pa so velenjski rudar j i 
do vkl jučno včeraj nakopal i 
4.510.000 ton premoga. bo 

Super model 
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Elkroj 

pristojnosti 
Po določ i l ih ukrepov zvez-

nega izvršnega sveta in zako-

na o družben i kontrol i cen, 

so člani velenjskega izvršne-

ga sveta na zadnj i seji spreje-

li odredbo o določitvi najviš-

j ih cen iz občinske pristojno-

sti. 
V njej je določeno, da smejo 

organizacije združenega dela in 
druge samoupravne organizacije 
in skupnosti ter nosilci osebnega 
dela cene svojih proizvodov in 
storitev povečati. Odmrzn i l i so 
sklep občinske stanovanjske 
skupnosti, k i predvideva postop-
no povečavanje stanarin vse do 
meseca maja. Dodatnega dviga 
stanarin ne bo. Med komunalni -

mi stori tvami se lahko povečajo 
cene vode do 27 odstotkov, to-
plotna oskrba pa za 25 odsto-
tkov. Gostinske storitve se lahko 
po tej odredbi povečajo za 18 
odstotkov (razen cene pijač, k i se 
obl iku je jo tržno), cene prevozov 
pa do 15 odstotkov. Do 18 odsto-
tkov se lahko povečajo tudi cene 
oskrbnine v vzgojno varstvenih 
zavodih, di jaških domovih, do-
movih za varstvo odraslih ter ce-
ne šolske prehrane. Med osebni-
mi stori tvami pa dovol ju je občin-
ska odredba samo povišanje ce-
ne pralnic. 

Nove cene bodo lahko začele 
veljati, ko bodo objavljene v 
Uradnem vestniku občine Vele-

EKO v Gorenje 
Ko so na začetku letošnjega le-

ta v Ti tovem Velenju pred uved-
bo začasnega ukrepa družbenega 
varstva v delovni organizaci j i 
Elektrokovinarska oprema oce-
njevali možnosti za njeno trenut-
no sanacijo, posebej pa še za 
njen nadal jn j i razvoj, so ugotovi-
l i , da bo mogoče dolgoročno od-
pravit i slabosti in težave, s kate-
r imi so se soočali v Elektrokovi-
narski opremi, le s pomočjo Go-
renja. Pri tem so imel i v misl ih 
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stov Slovenije Velenje je pripravil v petek, v hotelu Paka, sprejem za predvojne in medvo jne 

komunis te ter za vse tiste komunis te , ki so člani te organizaci je že trideset oz i roma štirideset 

let. 

Kratek kulturni program so za to pri ložnost pripravi l i učenci osnovne šole Veljka Vlaho-

viča. (bz) 

tako pomoč na kadrovskem, or-
ganizacijskem in tehnično raz-
vojnem področju kot akt ivno 
vkl jučevanje same delovne orga-
nizacije v vse funkci je poslovne-
ga sistema Gorenje. Elektrokovi-
narska oprema je namreč že vr-
sto let pomemben dobavitel j se-
stavnih delov za izdelke delovne 
organizacije Gorenje Gospodin j -
ski aparati T i tovo Velenje, več 
stičnih točk pa ima tudi z delov-
nima organizacijama Gorenje 
Procesna oprema Ti tovo Velenje 
in Gorenje G l in Nazarje. 

Ugotavl jat i je mogoče, da so 
se v Gorenju zavestno odloč i l i za 
pomoč elektrokovinarski opre-
mi ; pomoč, ki so jo b i l i deležni 
delavci Gorenjevih delovnih or-
ganizacij in skupnosti iz Titove-
ga Velenja, zdaj nudi jo drugim. 
Tako af i rmira jo pr idobl jene bo-
gate izkušnje, ki postajajo do-
stopne tudi drugim. 

Ob tem kaže poudari t i tudi ne-
katera že znana dejstva. Začasni 
kolegi jski poslovodni organ 
Elektrokovinarske opreme 
Ti tovo Velenje sestavljajo delav-
ci Gorenja. Izkušnje, ki so si j i h 
p r idob i l i v Gorenju pr i ocenjeva-
nju stanja, izdelavi programa 
aktivnosti za odpravo slabosti ter 
pr i iskanju najprimernejših in 
najučinkovi tejš ih metod oziroma 
načinov uresničevanja sanacij-
skih nalog, so uspešno uporabi l i 
tudi v Elektrokovinarski opremi, 
seveda ob pomoči strokovnjakov 
in drugih delavcev Gorenja. 

(dalje na 5. strani) 

»Strniti moramo vrste« 
stvu občinske konference, še po-
sebej njeni dosedanji predsedni-
ci Nadi Zavolovšek-Hudar in, 
vsem organom in akt ivistom za 
vestno delo zahvali l ter izrekel 
upanje, da bo enako uspešno po-
tiskali voz naprej tudi novo vod-
stvo občinske konference. 

To nalogo so delegati za na-
slednje mendatno obdobje zau-
pali Pankracu Semečniku kot no-
vemu predsedniku. Jelki Fužir in 
Janezu Miklavčiču - novima ne-
profesionalnima podpredsedni-
koma, in Martinu Budni, k i je že 
doslej uspešno opravl jal funkci-
jo sekretarja. 

S kr i t ičn imi , konkretnimi 

razpravami, v katerih so bili 

dani dovolj jasni predlogi za 

bodoče delo, so delegati ob-

činske konference socialisti-

čne zveze Velenje zaokroži l i 

štiriletno mandatno obdobje 

na programsko volilni seji 

prejšnji teden v sredo. V raz-

pravi je sodelovalo kar 15 de-

legatov in resnično so bile nji-

hove besede tokrat drugačne 

kot na prejšnjih občinskih 

konferencah, saj smo veliko 

več slišali iz vsakodnevnega 

življenja, zlasti v okol ju , kjer 

živijo in delajo. 

Razpravo je začel delegat kra-
jevne skupnosti Desni breg Sta-
ne Planine, ki je menil, da socia-

listična zveza dobro dela preko 
predsedstva, sosesk, odborov, 
hkrat i pa opozor i l , da je delo še 
vse preveč forumsko. Kako na-
prej, kako pr idobi t i l jud i , vrn i t i 
zaupanje, ki smo ga - na žalost 

ne po naši kr ivdi izgubil i , 
se je med drugim vprašal. Opo-
zori l je tudi na kopico težav, s 
kater imi se srečujejo v krajevnih 
skupnost ih in hkrati povabi l vse. 
ki delajo v družbenopol i t ičnih 
organizaci jah na ravni občine in 
v združenem delu, naj pr idejo 
med krajane v krajevno skupnost 
in s svoj imi izkušnjami ter zna-
njem pomagajo reševati težave. 
In tako naprej so tekle razprave 
do zadnjega razpravljalca (iz-
vlečke iz razprav posebej obja-
vl jamo). Nekaj besed pa je pove-
dal tudi predsednik medobčin-
skega sveta Socialistične zveze 

0 kabelsko distribucijskem 
sistemu 

Izgradnjo kabelsko distribucij-
skega sistema v občini Velenje 
redno spremlja tudi občinski izvr-
šni svet. Ob obravnavi poročila 
gradbenega odbora za to izgrad-
njo so med drugim predlagali ko-
munalni skupnosti, da prevzame 
investitorstvo gla\ne postaje in 
primarnega razvodnega omrežja 
kabelsko distribucijskega siste-
ma. l/dela naj tudi ustrezne pred-
pise za upravljanje in vzdrževanje 
tega sistema ter uredi pravno last-
niške odnose za nemoteno vzdrže-
vanje in upravljanje omenjenega 
sistema. Prav tako pa je treba do-
ločiti tudi poprečno ceno priklju-
čka nanj. 

V komunalno opremo bodočih 
stanovanjskih objektov naj bi 
stavbno zemljiška skupnost \ bo-
doče vkl juči la tudi ta sistem. 

Člani izvršnega sveta so meni-
li, da je potrebno pospešiti grad-
njo tega sistema na območju me-

sta, še posebej v krajevnih skup-
nostih Levi in Desni breg. Edvar-
da Kardel ja in Gorica. 

Kabelsko distr ibuci jski sistem 
gradimo Velenjčani na osnovi re-
ferendumskih in srednjeročnih 
programov posameznih krajev-
nih skupnosti , je pa prva faza 
razvoja občinskega informat iv-
nega sistema, katerega nosilec je 
Center za informiranje, propa-
gando in založništvo. 

Ob obravnavi poročila o pote-
ku izgradnje kabelskega sistema, 
so člani izvršnega sveta sprejeli 
tudi nekaj sklepov. Med drugim 
so na osnovi zakona o komunal-
nih dejavnostih razvrstil i ta si-
stem v področje indiv idualne ko-
munalne rabe. Invest i tor j i te iz-
gradnje so krajevne skupnosti 
oziroma fizične in prav ne osebe, 
ki pr istopi jo k izgradnji. 

(mz) 

Občina Velenje-razglasitev športnikov leta 

Rednakova in Legner 
V Škalah, v tamka jšn jem d o m u , bodo jutri (petek) 

slovesno razglasili najbol jše športnike v obč in i Velenje 

v letu 1987. 

Po posebnih kriterijih so za na jbo l jšo športnico iz-

brali p lavalko Renato Rednak , za najbol jšega športnika 

strelca Fortunata Legnerja, m lad inc i smučarsko-skakal-

nega k luba Titovo Velenje so najbol jša ekipa v obč in i 

za letos, Šoštanj je na jbol jša krajevna skupnost , Borec z 

osnovne šole Veljka Vlahoviča pa najbol jše šolsko 

športno društvo. Na slovesni razglasitvi b o do podel i l i 

priznanje še najbol jš i organizaci j i združenega dela na 

področju športne rekreacije v tem letu: to pa je velenj-

sko Gorenje. 

Slovesno razglasitev »špor tn ika leta 1987« b odo v 

d o m u v Škalah začeli ob 16.30. 

Dan oboroženih sil 
Na ta dan je leta 1941 v mestecu R u d o pričela svojo he-

rojsko pot 1. proletarska br igada. Z n jeno ustanovitvi jo smo 

narodi in narodnost i Jugoslavi je pod vodstvom vrhovnega ko-

mandan t a tovariša Tita pričeli junašk i narodnoosvobod i ln i 

boj in social istično revolucijo. Za ceno ogromn ih žrtev smo si 

pribori l i svobodo, neodvisnost in neuvrščenost. Herojsko iz-

roči lo narodnoosvobod i lnega boja danes nada l ju je jo in ohra-

nja jo pr ipadn ik i vseh sestavin naših oborožen ih sil, n am še 

naprej zagotavl ja jo nedotakl j ivost naših meja in varnost, zato 

j im ob n j ihovem prazn iku veljajo iskrene čestitke in naj lepše 

želje. 

Izvršni svet Sob Velenje 

Nove cene iz občinske 

Ob koncu programsko-vol i lne 
seje občinske konference je spre-
govor i l tudi njen novo izvol jeni 
predsednik Pankrac Semečnik. 

Celje F i l ip Beškovnik. Posebej je 
opozor i l , da ni dosti l judem, če 
samo prisluhnemo n j ihov im te-
žavam, ampak »treba se je vkl ju-
čit i v razreševanje problemov, ki 
tarejo prebivalstvo.« F i l ip Be-
škovnik se je v imenu medobčin-
skega sveta in republiške konfe-
rence S Z D L dosedanjemu vod-

Zahval i l seje za izkazano zaupa-
nje in dejal : »V celoti se zaveda-
mo prevzete odgovornosti do de-
la in vas delegatov. Strnit i mora-
mo vrste v trenutku, ko bo treba 
nujno podredi t i plotove lastnih 
vrtov in videti naš skupni interes. 
Pravo mesto za dogovarjanje in 
uresničitev naših skupnih hotenj 
je v SZDL.« 

(Več na 3. str.) 

Sejo sta spremljala 
Tatjana Podgoršek 

Stane Vov k 
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Občinski komite Zveze komunistov Velenje 

0 uresničevanju ukrepov s področja energetike 
Člani predsedstva občinskega 

komiteja Zveze komunistov Slove-
nije Velenje so na zadnji seji na-
menili veliko pozornosti obravnavi 
problematike pri uresničevanju 
sklepov na področju energetike in 
premogovništva. 

Član poslovodnega odbora 
sozda REK Kafko Berločnik jih 
je seznanil z vp l ivom novih ukre-
pov na nj ihovo dejavnost (o tem 
smo v Našem času že pisali). Ja-
ro Vrtačnik, predsednik poslo-
vodnega odbora Th.Š in Alojz 
Diacci, predsednik poslovodne-

ga odbora RLV pa sta jih sezna-
nila tudi z letošnjo proizvodnjo 
ter z ukrepi, ki so jih za zmanjša-
nje stroškov sprejeli v obeh de-
lovnih okol j ih . 

Kot je povedal Bojan Škarja, 
predsednik akcijske konference 
RLV, so sekretarji osnovnih or-
ganizacij Zveze komunistov v tej 
delovni organizacij i , ocenil i , da 
so ukrepi za zmanjšanje stro-
škov, ugodno vpl ival i na nj ihovo 
poslovanje. Poudaril je, da leto-
šnja proizvodnja sicer ne bo do-

sežena, razveseljivo pa je, da bo 
k l jub temu presežena kalorična 
v rednost, ki je osnova za njihov 
celotni dohodek. Produktivnost 
so povečali, skoraj povsem uki-
ni l i rdeče sobote ter zmanjšali 
zaposlenost. S tovrstnimi aktiv-
nostmi. so ocenil i komunist i v 
tem delovnem okol ju, pa morajo 
nadaljevati tudi v pr ihodnje. Po-
dobno je tudi v šoštanjskih ter-
moelektrarnah, kjer ugodno oce-
njujejo prenehanje kurjenja tu j ih 
premogov. 

Seveda je komuniste v razpra-

vi najbol j zanimalo, kdaj bomo 
vendarle uspeli razrešiti neuskla-
jene družbeno ekonomske odno-
se v rudarstv u in energetiki. Ved-
no so predlagane le kratkoročne 
rešitve, kar velja tudi za pokriva-
nje letošnje izgube, ki v celoti še 
ni razrešena. Na to vprašanje, pa 
je sedaj, v času nenehnega spre-
minjanja pogojev gospodarjenja, 
kot so dejali predstavniki REK. 
nemogoče odgovori t i . Oceni l i pa 
so, da trenutne cene pokr ivajo 
enostavno reprodukci jo in so do-
bra osnova za vstop v leto 1988. 

Naraščanje enkratnih 
družbenodenarnih pomoči 

Kljub likvidnostnim težavam, 
vrsti interventnih omejitvenih za-
konov je skupnost socialnega 
skrbstva občine Velenje dokaj 
uspešno uresničila naloge na šti-
rih prednostnih področjih, in sicer 
družbeno denarne pomoči, zavod-
ska oskrba odraslih, delovanje iz-
vajalskih organizacij (Center za 
socialno delo, Dom za varstvo 
odraslih, . . . ) ter obveznosti do re-
publiških programov. To ie bila 
osnovna ugotovitev delegatov 
skupščine te samoupravne intere-
sne skupnosti pri obravnavi poro-
čila o uresničevanju programa in 
finančnega načrta v letošnjih de-
vetih mesecih. 

Občinska konferenca ZSMS Velenje 

Premalo odgovornosti pri evidentiranju 
Na petkovi seji so člani pred-

sedstva občinske konference 
Z S M S Velenje namenili osrednjo 
pozornost pripravam na program-
sko-volilno sejo ter reševanju fi-
nančnih zagat te družbenopoliti-
čne organizacije. Vse te zadeve 
naj bi obravnavali že na seji 27. 
novembra, vendar je ta zaradi nes-
klepčnosti odpadla. Kljub ponov-
nemu sklieu in pestremu dnevne-
mu redu se nekateri člani tudi to-
krat graje vredni tradiciji niso 
odrekli. Seja je bila namreč na ro-
bu sklepčnosti. 

Kl jub željam in apelom, da 
morajo mladi v osnovnih organi-
zacijah ZSMS takoj in z vso res-
nostjo pr istopi l i k evidentiranju 
nosilcev najodgovornejših nalog 
v tej družbenopol i t ični organiza-
ci j i , priprave na programsko-vo-
l i lno sejo ne potekajo po načrtih. 
Do I 5. decembra naj bi po spre-
jetem rokovniku končali prvo fa-
zo evidentiranja. Kot vse kaže, se 
mladi že v svojih oko l j ih srečuje-
j o z vel ik imi kadrovskimi težava-
mi. Na občinsko konferenco 
ZSMS je namreč do tega dne pri-
šlo mnogo, mnogo premalo 
predlogov. Zato so od vseh za-
dolženih zahtevali, da se ti priza-
devneje vkl juč i jo in pomagajo 
članom osnovnih organizacij 
ZSMS pri izvedbi n j ihov ih pro-
gramsko-vol i ln ih sej. Med dru-
gim pa so se dogovori l i , da bodo 
o reorganizacij i na Centru sred-

nj ih šol v Ti tovem Velenju neko-
l iko obširneje spregovori l i na 
majski programsko-vol i ln i seji 
občinske konference ZSMS. 

Mlad i naše občine često val i jo 
kr ivdo za slabo delo v nerešenih 
f inančnih v prašanjih. Kar 80 od-
stotkov proračunskih sredstev 
porabi jo za osebne dohodke, in 
najnujnejše materialne stroške. 
Za dejavnost tako običajno ne 
ostane nič. Da bi vendarle finan-
čna vprašanja spravil i z dnevne-
ga reda skorajda vsake seje pred-
sedstva občinske konference 
ZSMS Velenje in več časa name-
ni l i dejavnosti, so sprejeli sklep 
o sistemski rešitvi tega vprašanja 
že pr ihodnje leto ter ob tem pri-
pravi l i še predlog za nakup oseb-
nega avtomobi la. 

O praznovanju dneva mladosti 
za pr ihodnje leto so tokrat bi l i 
zelo kratki . Do 15. januar ja naj 
bi se odpredel i l i o dveh predlo-
gih, in sicer o predlogu delovne 
skupine, ki jo je jun i ja imenova-
la konferenca ZSM.I ter predlo-
gu mladinske organizacije Voj-
vodine. Po prvem naj bi štafeta 
obiskala le tista občinska središ-
ča, kjer bodo pr ipravi l i ustvarjal-
na srečanja mladih. Vojvodinski 
mladinci pa se zavzemajo /a uki-
nitev štafete. Namesto nje naj bi 
mladi proslavi l i svoj praznik z 
razl ičnimi obl ikami srečanj, ki 
naj bi dosegla končnico 25. maja 
na pr i redi tv i v Beogradu. Sicer 

pa bodo mladi velenjske občine 
ponovno spregovoril i o svojem 
prazniku takrat, ko bo izdelan 
enoten koncept praznovanja. 

Točko razno so člani predsed-
stva na petkovi seji nameni l i 
vprašanju prireditve Naša bese-
de 88 da ali ne, prestavitvi po-
hoda po poteh legendarne 14. di-
vizije na primernejši čas ter mla-
dinski pol i t ični šoli, ki naj bi jo 
organiziral i pr ihodnje leto. 

-tp-

Velika neskladja 

Ukrepi pestijo 
industrijo 

Obravnavi ocene posledic spre-
jetega programa ukrepov in aktiv-
nosti za znižanje inflacije ter sta-
bilizacijo gospodarstva namenja-
mo veliko pozornost v vseh oko-
ljih. O tem je tekla beseda tudi na 
zadnji seji izvršnega sveta skup-
ščine občine Velenje. 

Tako Savinjsko šaleška gospo-
darska zbornica kot odsek za 
družbeno planiranje skupščine 

Gorenje 

Priznanja zvestobe 274 delavcem 
vljenja in dela v Gorenju dodal i 
občutek gotovosti, da mozaik do-
biva podobo tudi z vašim tonom 
barve, je gotovo ta občutek ob 
jubi leju prijeten. Če pa vsemu 
dodamo tudi razvojno hotenje, 
da z doseženimi rezultati zagoto-
vimo delovno prihodnost v Go-
renju generaciji, ki prihaja, je to 
obveznost, ki j i bomo žrtvoval i 
dodatne napore.« 

V petek popoldan je bila v 
Ti tovem Velenju pri ložnostna 
slovesnost, na kateri so podel i l i 
274 delavcem Gorenjevih delov-
nih organizacij in skupnosti iz 
Titovega Velenja in Gorenja Ma-
li gospodinjski aparati Nazarje 
priznanja za 30,20 in 10. letno 
zvestobo Gorenju in za nj ihov 
pomemben delež pri razvoju Go-
renja. 

Zbran im jubi lantom je sprego-
vori la podpredsednica poslovod-
nega odbora sestavljene organi-
zacije združenega dela Gorenje 
Antoni ja Zatler, ki je med dru-
gim izrekla tudi naslednjo misel: 
»Če boste svojemu občutku ži-

Pri ložnostni ku l turn i program 
so izvedli pevci in pevke mešane-
ga pevskega zbora Gorenje, na-
stopil pa je tudi Tone Fornezzi-
To f z »Moped šouom«. 

(po) 

predelovalno 
občine Velenje ugotavljata, da se 
je znašla v izredno težkem polo-
žaju predelovalna industr i ja. 
Mater ia ln i stroški so se tu na-
mreč povečali poprečno kar za 
25 do 30 odstotkov. V posebej 
težkem položaju so se znašli tudi 
zato, ker je močno padla kupna 
sposobnost Jugoslovanov, kar pa 
pomeni manjšo prodajo. Težave 
imajo zaradi nel ikvidnosti in kr-
šenja (nekaterih jugoslovanskih 
ozdov) zakonskih opredelitev. 

Vel ik i izvozniki ocenjujejo, da 
je trenutno izvoz st imulat iven, 
vendar po izkušnjah iz preteklo-
sti, izražajo zaskrbljenost, če se 
bodo zares vse usmeritve na tem 
področju uresničevale. 

Doka j negativna je ocena za 
področje delitve osebnih dohod-
kov, ki bodo po mnenju izdelo-
valcev ocene zgolj povečali ad-
ministr iranje. Ukrep je hudo pri-
zadel Zavod za urbanizem. Pro-
jekt ivn i biro in Inženiring, kar je 
prav gotovo čudno, saj so bi l i 
n j ihovi osebni dohodki vezani 
na ustvarjeni dohodek. Energeti-
ka in rudarstvo sta izvzeta iz do-
ločil ukrepov, ker se zaradi izgu-
be ravnata po določi l ih za izgu-
baše. 

Vel iko problemov pa bo tudi v 
negospodarstvu. Akci je usklaje-
vanja osebnih dohodkov v lan-
skem letu bodo izničene, nastala 
pa bodo tudi velika neskladja za-
radi razl ičnih opredelitev tega 
področja. ( m z ) 

Ob tem je gotovo odveč pou-
darjat i , da padanje življenske ra-
vni prebivalcev se kako posega 
na to področje. O tem dovol j 
zgovorno pričajo dodeljene druž-
benodenarne pomoči. Sedem ob-
čanov je v obravnavanem obdob-
ju prejemalo družbenodenarno 
pomoč edini vir. socialno var-
nost sta si z dopo ln i ln im v i rom 
poskušala zagotavljati 102 obča-
na. začasno denarno pomoč so v 
poprečju dobi l i štirje prebivalci. 
Največ so v letošnjih devetih me-
secih pri skupnosti socialnega 
skrbstva Velenje izplačali enkra-
tn ih denarnih pomoči. Do sredi-
nega zasedanja skupščine tega si-
sa je slednjo prejelo kar 16? ob-
čanov. Skrbstvo pa je v tem času 
med drugim plačevalo in dopla-
čevalo še oskrbo v socialnih in 
zavodih za usposabljanje 71 sta-
rejšim občanom ter 45 o t rokom 
in mladoletn ikom. 

Zaradi nenehne rasti cen so 
nekateri kor istnik i f inančnega 
programa te skupnosti že v letoš-
nj ih devetih mesecih porabi l i za 
izvajanje svojih programov za 
celo leto načrtovana sredstva. Po 
sedaj vel javnih kazalcih za plani-
ranje pa je skupnost pr idobi la še 
dodatnih 141.845 tisoč dinarjev. 
Delegati so la denar nameni l i 
predvsem za družbeno denarne 
pomoči, oskrbnine v zavodih za 
odrasle in otroke, rejnine, po-
grebne stroške, skratka za tiste 
dejavnosti, kjer so odstopanja 
največja. 

Program občinske skupnosti 
socialnega skrbstva za pr ihodnje 
leto ne predvideva novih nalog, 
saj družben trenutek za širjenie 
pač ni ugoden. Zato si bodo pri 
tej skupnosti prizadevali družbe-
noekonomsko stabil izacijo in 
varčevalne ukrepe, poglabl jat i 
svobodno menjavo dela in krepi-
ti vlogo uporabnikov socialno-
skrbstvene dejavnosti, razvijati 
in širit i prostovol jno delo, izven-
zavodske obl ike družbene skrbi 
za starejše občane, nenazadnje 
pa tudi kakovostno izvajati pro-
grame vseh izvajalcev socialno-
skrbstvenih storitev po svojih 
najbol jših močeh tudi uresničiti. 
Osnutka delovnega programa za 
pr ihodnje leto delegati skupščine 
socialnega skrbstva niso dopol-
ni l i , ampak so izrazil i zadovolj-
stvo ob uvrstitvi programa za sta-
rostnike, ki so ga pri skupnosti 
dodal i delov nemu programu lani 
prav na pobudo delegatov. V raz-
pravi pa so med drugim opozori-
ti na pol i t iko štipendiranja v ob-
čini ter zaposlovanje preko 40 let 
delovne dobe. 

- t p -

Akcijski program bodočih nalog 
Pripravi načrtov za prihodnje leto namenjamo v vseh okoljih veliko 

pozornosti. Pred nami je tudi že osnutek občinske resolucije, ki pa ga bo 
treba še precej dopolniti. Nastajal je namreč v času. ko še vrsta pogojev 
gospodarjenja ni opredeljenih. Pri pripravi tega dokumenta so se zato 
opirali predvsem na jesensko analizo. 

Po drugem letu izvajanja druž-
benega plana občine ugotavlja-
mo, da še vedno nismo uspeli ra-
zrešiti vseh večjih problemov, se-
veda pa ima nato posledice tudi 
poglobl jena ekonomska in druž-
bena kr i /a. 

Glavne značilnosti sedanjega 
časa so se vedno neustrezen do-
hodkovni položaj energetskih in 
premogov niških ozdov. zaostaja-
nje naložb v posodobitev tehno-
loških procesov, preslabo uresni-
čevanje dogovorjene kadrovske 
pol i t ike, upadanje proizvodnje, 
neučinkovitost pri razvoju drob 
nega gospodarstva ter turiz-
ma . . . 

Prav zaradi vsega tega morajo 
bit i naše aktivnosti v pr ihodnjem 
letu usmerjene v učinkovitejše 
saniranje razmer rudarstva in 
energetike, uspešnejše izvajanje 
dogovorjene kadrovske pol i t ike, 
učinkovi to izvajanje zastavljenih 
nalog za ekološko sanacijo oko-
lja. racionalizacijo samouprav-
nih skupnosti gospodarskih de-
javnosti, pričetek kakovostne 
preobrazbe družbenih dejavnosti 
ter vsakršno razbremenjevanje 
gospodarstva. 

Po prvih izhodiščih predvideva-
jo načrtovalci, da je mogoče druž-
beni proizvod občine povečali re-
alno za 3,2 odstotka. Za takšno 
rast bodo morale organizacije 
združenega dela učinkoviteje izra-

bili proizvodne zmogljivosti, pove-
čali produktivnost, zmanjšali po-
rabo elektrike . . . . Število zapo-
slenih bomo povečali za največ pol 
odstotka, zaposlovali pa bomo 
predvsem pripravnike in kadrov-
ske štipendiste. V negospodarstvu 
ni predvideno povečanje števila 
zaposlenih razen za dogovorjene 
oddelke v šolstvu in zdravstvu. 

G l e d e na to. da je letošnji n ivo 

industr i jske p ro i zvodn je doka j 

n izek, bi ga l ahko v p r i h odn j em 

letu poveča l i /a ; , 4 odstotke. 

Predvsem bi l ahko rast intenziv-

neje poveča l i v gost instvu, turiz-

m u . d robn i obrti , /merne je \ tr-

govin i in kmet i js tvu, med tem ko 

v gradben iš tvu ni možnos t i /a 

povečan je dejavnost i . 

Po prvih predvidevanjih bi lah-
ko prihodnje leto povečali izvoz 
kar za 10 odstotkov in še naprej 
ohranili tudi ugodno pokritost 
uvoza z izvozom. 

Poli t iko obl ikovanja skupne in 
splošne porabe bomo vodi l i v 
smeri krepitve sredstev za repro-
dukci jo . Tako bodo ta sredstva 
naraščala počasneje, akumulaci-
ja pa hitreje. 

Predvideno je. da bodo spreje-
te spremembe v sistemu financi-
ranja skupnih in splošnih potreb 
vpl ivale na zmanjšanje obvezno-
sti iz dohodka gospodarstva za 
zadovoljevanje skupnih in sploš-
nih potreb in na povečanje ob-

veznosti iz bruto osebnih dohod-
kov. Tako bodo ta sredstva večja 
za pr ib l ižno 15 odstotkov ob nes-
premenjenih sredstvih za neto 
osebne dohodke. 

Naložbe tako v gospodarstvo 
kot negospodarstvo bi morale re-
alno porasti. Usmerjal i j i h bomo 
predvsem v posodobitev tehno-
loških procesov v premogovni-
štvu in v ekološko sanacijo oko-
lja. V negospodarstvu pa v iz-
boljšanje zdravstvenega in šol-
skega standarda. 

Pomembne naloge nas čakajo 
na področju kadrovske politike, 
kjer je treba zmanjšati število ne-

I kvalificiranih delavcev ter s pove-
I eanjem izobraževanja uvajati no-
] ve, bolj zahtevne in produktivnejše 

tehnologije. 

V okviru denarno posoji lne 
pol i t ike bomo podpira l i izvozni-
ke in pridelovalce hrane, pa tudi 
stanovanjsko pol i t iko in drobno 
gospodarstvo. Na področju dav-
čne pol i t ike bomo dosledno izva-
ja l i davčne predpise. Iskali pa 
bomo tudi možnosti za ustanovi-
tev novih enot drobnega gospo-
darstva. V pr ihodnjem letu naj bi 
j i h pr idob i l i kar 60. 

V osnutku resolucije za pri-
hodnje leto je zapisano, da borno 
podpira l i kakovostno preobraz-
bo družbenih dejavnosti. Priori-
teto bomo dajal i t ist im, ki bodo 
neposredno prispevale k produ-
kt ivnosti združenega dela in zau-

stavile širjenje pravic, ki izhajajo 
iz zadovoljevanja skupnih po-
treb. Sredstva za pokrivanje po-
sameznih programov bomo pri-
dobival i z večjo neposredno me-
njavo s prebivalstvom in ozdi. 
Pomembne naloge nas čakajo pri 
sprejemanju in izvajanju ukre-
pov za zmanjšanje odsotnosti z 
dela. Na področju kulture bomo 
krepi l i lastno umetniško ustvar-
jalnost, občanom pa zagotavljal i 
tudi čim bol j raznolike programe 
športno rekreativne dejavnosti. 
Skrbeli bomo za zaščito socialne 
varnosti ogroženih občanov. 

Na osnovi analize delovanja 
samoupravnih skupnosti gospo-
darskih dejavnosti bodo obl iko-
vali predlog ustreznega združe-
vanja. Cene komunalnih storitev 
bomo v občini obl ikoval i na os-
novi izdelanih kriteri jev. Pri sta-
narinah pa naj bi postopno pre-
šli na ekonomske višine. Predvi-
dena je opustitev prispevka /,, 
razširjeno reprodukci jo, ki h i ga 
naj zbiral i s prispevkom oh ceni 
komunaln ih storitev. 

Pa se ustavimo še pri konkre-
tnih nalogah. Za pr ihodnje leto 
je predvidena z.aključitev ureja-
nja stavbnih zemljišč v Šalek H I 
ter pr iprava zemljišč v Selah. za 
ind iv idua lno stanovanjsko grad-
njo pa Za gradom, Škalah, Hra-
stovcu, Gaberkah in Šmartnem 
ob Paki ter za potrebe obrtne in 
industri jske gradnje po sprejetih 
dokument ih. Nadal jeval i bomo z 
izgradnjo cevovoda Šoštanj Vele-
nje ter vročevoda Šalek i I I ter 
nekaterih drugih omrežij. Predvi-
dena je tudi nadaljnja izgradnja 
oziroma rekonstrukcija Kidr iče-
ve ceste, razširitev odlagališča 
komunaln ih odpadkov, sanacija 
Titovega trga, gradnja čisti lne 

naprave Šaleške doline ter re-
konstrukci je številnih cest. 

V krajevnih skupnostih bodo 
tudi pr ihodnje leto uresničevali 
sprejete referendumske progra-
me. Predvsem bodo nadaljevali s 
programom modernizacije in re-
konstrukci je krajevnih cest ter 
urejanjem kanalizaci jskih in vo-
dovodnih pa tudi top lovodnih si-
stemov. Med najpomembnejše 
naloge uvrščamo gradnjo vodo-
voda v Šenti l ju, Velikem Vrhu in 
v Šmartnem ob Paki ter v Topol-
šici in Cirkovcah. V mestnih kra-
jevnih skupnostih pa bo osred-
nja naloga izgradnja sedme os-
novne šole in kabelske televizi je. 

V resoluci j i so oprede l jene tu-

di na loge s pod roč j a prostorske-

ga nač r tovan j a in kmeti jstva ter 

na loge s področ j a varstva oko l ja 

in l judske o b r ambe ter družbene 

samozašč i te . 

Reso luc i j i pa so d odan i še po-

samezn i d o kumen t i , ki podrob-

neje oprede l ju je jo na loge in 

ukrepe za posamezna področ ja . 

To je od l ok o p ro računu občine, 

načrt i zva jan ja na log > področ ja 

varstva oko l j a v obč in i Velenje, 

p rogram na log po krajevnih 

skupnos t i h , p lan rekult ivacij 

ugrezn jen ih po-, ršin zarad i ru-

dar jen ja . p rogram na log gospo-

darske zborn ice in p lan na ložb . 

Že uvodoma smo poudarili, da 
je omenjeni dokument šele v os-
nutku in da ga je treba temeljito 
dograditi. Prihodnji teden bodo to 
prav gotovo naredili delegati, ko 
ga bodo obravnavali na zasedanju 
občinske skupščine. Prav je, da se 
množično vključimo v te razprave 
in po svojih močeh prispevamo, da 
bo naša občinska resolucija resni-
čno akcijski dokument naših bo-
dočih nalog. ( m z ) 

»NAŠ ČAS«, glasilo Sociali-
stične zveze delovnega ljudstva 
Velenje, izdaja Center za infor-
miranje. propagando in založ-
ništvo Velenje, cesta Františka 
Foita 10. 

»NAŠ ČAS« je bil ustano-
vljen I. maja 1965: od I. janu-

arja 1973 je izhajal kot štiri-
najstdnevnik »Šaleški rudar«, 
kot tednik pa izhaja »Naš čas« 
od I. marca 1973. 

Uredništvo: Stane Vovk (v. 
d. direktor in glavni urednik), 
Boris Zakošek (v. d. odgovorni 
urednik), Mi lena Krstič-Pla-

ninc, Bogdan Mugerie, Janez 
Plesnik, Tatjana Podgoršek, 
Mi ra Zakošek (novinar j i ) . 

Izhaja ob četrtkih. 
Sedež uredništva in uprave: 

Ti tovo Velenje, cesta Františka 
Foita 10, telefon (063-) 853-451, 
856-955, 855-450. Brzojavni na-

slov: In format ivn i center Vele-
nje. 

Cena posameznega izvoda je 
300 dinarjev. Mesečna naročni-
na 1.100 dinarjev, polletna na-
ročnina za indiv idualne naro-
čnike 6.600 dinarjev, za tu j ino 
11.200 dinarjev. -

Žiro račun pri S D K . podruž-
nica Ti tovo Velenje, številka 
52800-603-38482. 

Graf ična priprava, korektu-
re, tisk in odprema: ČGP Večer 
Mar ibor . 

1 Nenaročenih rokopisov in 
fotograf i j ne v račamo. 

Za »Naš čas« se po mnenju 
sekretariata za informiranje iz-
vršnega sveta Skupščine SR 
Slovenije, številka 421-1 72 od 
8. februarja 1974 ne plačuje te-
mel jni davek od prometa proiz-
vodov. 
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Programsko-volilna seja občinske konference SZDL Velenje 

»Imamo mnogo aktivistov« 
»Krizno obdobje, v katerem 

smo delovali aktivisti socialistične 

zveze, je prav gotovo pokazala, 

koliko smo usposobljeni za uve-

ljavljanje takšne socialistične zve-

ze, kot govorimo, da mora biti.« S 
temi besedami je začela poroč i lo 
o oprav l jenem št i r i le tnem delu 
na sredin i p rogramsko-vo l i l n i se-
j i dosedanja predsednica občin-
ske konference S Z D L Velenje 
Nada Zuvo lovšek -Hudar in . Prav 
oceni in vo l i t vam novega sod-
stva te f ron tne organizaci je so 
delegat i nameni l i največ pozor-
nost i . 

Ena od ugotov i tev ocene je, da 
j e postajal social ist ična zveza še 
bo l j odpr t in akci jsko uč inkov i t 
p ros tor za reševanje razvo jn ih , 
na videz ma jhn ih , a k l j ub temu 
p o m e m b n i h vprašanj. Prav v 
zadn j i h razpravah o varovan ju 
oko l j a , nada l jn jem razvoju pr i-
dob ivan ja premoga in elektr ične 
energi je, so sposobnosti akt iv i -
stov ter metode in ob l ike po l i t i -
čnega dela prišle na jbo l j do izra-
za. Ta javna razprava je med 
d r u g i m pokazala, da čas zahteva 
o d akt ivistov social ist ične zveze 
večjo usposobl jenost in bol jšo iz-
g radn jo ku l tu re dialoga. Nezau-
p l j i vos t l j ud i je , po besedah Na-
de Zavo lovške -Hudar in , treba 
pov rn i t i z enakovredn im, pošte-
n i m reševanjem težav, na katere 
t i opozar ja jo . Seveda j i m pr i tem 
na jp re j zaupat i , hkra t i pa vztra-
jjati na obojestranski odgovorno-
st i pr i izpel jav i dogovorov na ra-

z l ičn ih ravneh. K l j u b kakovost-
n im p r e m i k o m v načinu razmiš-
l jan ja posameznikov in subjek-
tov o skupn i p r ihodnost i obča-
nov Šaleške do l ine, bo po t rebn ih 
ve l iko skupn ih naporov v priza-
devan j ih za č imhit re jše uvel ja-
v l jan je ekološkega programa. Si-
cer pa bomo v obč in i o ekološk i 
osveščenosti lahko govor i l i šele 
takrat , ko si ne bosta nasprotova-
la družben i in osebni interes, ko 
se bomo obnašal i enako v k ra ju 
b ivanja in na de lovnem mestu. 

V social is t ični zvezi kot f ron-
tni organ izac i j i je vsem, k i so v 
njej de la l i , uspelo usk ladi t i veči-
no stališč in mnenj . Vendar pa 
bodo za krepitev akci jske enot-
nosti vseh napredn ih sil v tej 
množ ičn i organizaci j i občinske 
konference morale nameni t i več 
skrb i osnovn ih organizaci j v oko-
l j ih , k jer te ne delajo. Praksa je 
pokazala, da so razgibanost v 
posameznih oko l j i h ter željene 
rezultate prinesle le dobro orga-
niz i rane skupno izpel jane akci je. 
Da bodo društva, ter družbene 
organizaci je tud i v p r ihodn je 
lahko zagotavl ja le kakovostnejše 
prež iv l jan je prostega časa, bo v 
p r i hodn je treba bo l j uve l jav i t i 
social is t ično zvezo kot najširšo 
d ružbenopo l i t i čno organizac i jo 
de lovn ih l j ud i in občanov. »Pre-
m ik k množ icam je nujen,« je v 
svojem po roč i l u poudar i la Nada 
Zavo lovšek -Hudar in ,« saj lahko 
posameznik vrsto temel jn ih , 
ustavnih pravic in obveznost i 

uresniči le v social ist ični zvezi. 
Za uresničitev ene na jpomemb-
nejših zapisanih nalog v smerni-
cah — odpr to social ist ično zve-
zo, moramo še naprej omogoč i t i 
z način i delovanja, da bo vsakdo 
lahko dajal pobude ter svoje in-
terese usklajeval z d rug im i , zno-
t ra j te f rontne organizaci je.« 

Že vrsto let v obč in i ugotavl ja-
mo, da je social ist ična zveza naj-
bo l j razvita v kra jevn ih skupno-
stih. Ža l , akt iv ist i po št i r i le tnem 
delu v n j i h v marsikaterem oko-
l ju odha ja jo iz teh nalog z gren-
kobo. K l j u b pr izadevanjem j im 
namreč ni uspelo rešiti mnog ih 
vprašanj. Puhtenje družbenega 
bogastva in slabo vo l jo l j ud i , k i 
zaradi tega ne ver jamejo več ni-
komur , v mestnih k ra jevn ih skuš-
nost ih povzročajo nerešene teža-
ve na stanovanjskem, v vaških pa 
na komuna lnem področ ju . Ker 
je praksa pokazala, da je delova-
nje te f ron tne organizaci je v ne-
kem obdob ju odvisno od hotenj 
in usposobl jenost i nosi lcev na-
log, b i mora l i za to in večjo učin-
kov i tost vsi na ravni občine skr-
beti za bol jš i pretok in fo rmac i j , 
za več strokovne pomoč i in ka-
kovostnejše načrtovanje. 

Ocena delovanja delegatskega 
sistema je pokazala, da je b i l tu-
d i na tem področ ju v m i n u l i h šti-
r ih le t ih narejen korak naprej . 
Vendar so vse preveč »na de lu« 
tud i slabosti. Osnovn i c i l j , k i bi 
ga mora l i zasledovati pr i ob l i ko-
van ju skupščin sis mora b i t i v 

p r ihodn je kar najcelovitejše 
obravnavanje področ i j , vezanih 
na ž iv l jen je in delo občanov v 
k ra ju b ivanja. Pri tem je poudar i -
la: »Za social ist ično zvezo kot 
f ron tno organizaci jo ni pomemb-
nejše naloge kot nenehna skrb 
zagotavl janja pogojev, v kater ih 
bo delegatski sistem uč inkov i te j -
ši. 

Vzrok i za slabo delovanje po-
sameznih organov, organizac i j v 
našem družbenopo l i t i čnem ži-
v l jen ju t ič i jo predvsem v t em: 
ker se vsi ukva r jamo z vsem, kar 
kaže na nepoznavanje na log po-
sameznikov. Posledica takšnega 
delovanja je prelaganje odgovor-
nost i iz enega na drug organ, iz 
ene ravni na drugo. Vse preveč-
krat začenjamo delovat i skoraj 
tako, kot da že prej ni b i lo nič 
storjenega. Tore j ne g rad imo na 
starih temel j ih , ampak j ih začne-
mo zidat i . Nenazadnje pa tud i 
to, da prevečkrat poenotenega 
dogovora v praksi ne izva jamo 
poenoteno.« 

Čeprav že od leta 1983 govor i -
mo o p res t ruk tu r i fan ju gospo-
darstva in s t rokovno usposobl je-
nih kadr ih , k i bodo zmogl i obr-
ni t i tok gospodarsk ih g ibanj . Vse 
prevečkrat v t is t ih oko l j i h , k jer 
zaškr ip l je, rešujemo težave z 
uvedbo ukrepa družbenega var-
stva. Da b i vendarle ogul jene 
fraze sprav i l i v ž iv l jenje, opor tu -
no obnašanje delavcev v ozd ih , 
d ružbenopo l i t i čn ih organizaci-

jah , pa tud i na jodgovorne jš ih v 
obč in i , n ima pr i tem ka j iskat i . 
Le usposobl jen i kadr i , k i zmore-
jo in hočejo več, z večjo demo-
krat izac i jo kadrovske po l i t i ke ter 
p r o d u k t i v n i m sodelovanjem 
vseh d ružbenopo l i t i čn ih organi-
zacij v b i t k i za preobrni tev druž-
benih tokov , v b i t k i za stabi l iza-
c i jo , b o m o uspeli doseči bol jše 
rezultate gospodar jenja. M o t i v 
pr i tem pa mora b i t i v razvoj za 
človeka vrednejše živ l jenje. 

O b koncu ocene se je Nada 
Zavo lovšek -Hudar in do takn i la 
še smernic delovanja social ist i-
čne zveze za p r ihodn je leto ter 
ob tem pozvale vse, da vsak po 
svoj ih močeh prispeva k dograje-
van ju programa. Ob sprejemanja 
realnega in konkretnega progra-
ma pa je pomemben tud i t rden 
dogovor« da se bomo pr iprav l je -
ni v največj i možni meri vk l juč i -
t i , ka j t i po l i t i čna vol ja je odvisna 
tud i od tega. Imamo mnogo akt i -
v istov, kar nam govore uspešno 
izvedene dogovor jene naloge, k i 
so pr ispevale svoj delež k razvo-
j u de lovn ih organizaci j , krajev-
nih skupnost i , d ružben ih organi-
zaci j , d ruš tev , . . . Sicer pa je 
dolžnost nov ih delegatov in no-
silcev na log v social ist ični zvezi 
predvsem ta, da s svo j im delova-
njem omogoča jo p r ihodnos t t i -
st im, k i si pr izadevajo za odpr -
tost, k i se ne bo j i j o nov ih ide j in 
l j ud i z mnogo znanja ter onemo-
gočajo vse tiste, k i v i d i j o le svoj 
interes.« 

Iz razprave 
STANE PLANINC, delegat kraje-

vvne skupnosti Desni breg. je med dru-
gim dejal: »Socialistična zveza dobro 
cdeluje preko odborov, sosesk in pred-
ssedstva, ampak vse to je forumsko de-
llo. Poslavlja se nam vprašanje, kako 
rnaprej, kako mobilizirali ljudi, prido-
tbiti zaupanje, ki smo ga na žalost — 
me po naši krivdi — izgubili.« Opozo-
rril je tudi na slabo voljo med krajani. 
Ki jo povzroča razširitev telefonskega 
( omrežja v tej krajevni skupnosti, pa 
t na tehnobirokracijo, na katero v kra-
jjevnih skupnostih trčijo na vsakem 
Ikoraku. Dotaknil se je tudi financira-
inja krajevnih skupnosti, ki ga v obči-
mi kljub vrsti sestankov še nismo reši-
I li. Ob koncu svoje razprave je povabil 
ivse, ki delajo v družbenopolitičnih or-
(ganizacijah v občini in v združenem 
(delu. da naj pridejo med krajane v 
Ikrajevno skupnost in jim s svojimi iz-
Ikušnjami ter znanjem pomagajo reše-
' vati težave. »V okolju, kjer bivamo, 
I preživ imo polovico svojega časa. Ne 
s sme nam biti vseeno, kakšno je. Vsak 
i mora prispevati svoj delež, da bo čim 
I lepše.« 

Tudi delegat krajevne skupnosti 
Levi Breg BORIS RDELI se je v svoji 

i razpravi dotaknil vprašanja financira-
i nja tajnikov v krajevnih skupnostih. 
; zahteval da se sredstva za delovanje 

KS vsaj podvojiju. Zavzel pa se je 
i med drugim tudi za boljše upravlja-
nje s stanovanjskim fondom, ki pov-

: zroča med krajani toliko negodova-
nja. Ker so odnosi med skupnostmi 
stanovalčev. Vekosom ter strokovno 
službo samoupravne stanovanjske 
skupnosti neproduktivni, gospodarje-
nje s stanovanjskim fondom neodgo-
vorno. je zahteval od izvajalcev' in 
strokovnih služb, da poročata o stor-
jenih ukrepih v zadnjih petih letih na 
posameznih objektih, predložita pre-
ventivne ukrepe, oziroma se je vpra-
šal, kdo jih je onemogočil, prav tako 
za sanacijske ukrepe ter postavil 
vprašanje, kolikšna ie škoda, ki je na-
stala zaradi neodgovornosti ter ne-
strokovnega vzdrževanja. 

VIKTOR BRGLEZ: Hišni sveti kot 
pomembni dejavniki delovanja samo-

uprave v krajevnih skupnostih, je na-
slovil svoja razmišljanja delegat kra-
jevne konference SZDL Šalek. Evi-
dentiranje, kandidiranje, izvajanje 
družbenopolitičnih aktivnosti, pripra-
ve in izvajanje raznih ijkcij, zbiranje 
najrazličnejših podatkov,... sploh pa 
vzdrževanje skupnih prostorov z 
odloki in odpravljanje napak na sta-
novanjskih objektih, vzame hišnim 
svetom toliko časa, da jim ga za dru-
ge, še pomembnejše naloge, enosta-
vno zmanjka. V sedmih točkah je na-
vedel predloge za boljše delovanje hi-
šne samouprave in menil, da je brez 
honorarnega tajnika težko opravjti 
vedno več administrativnega dela, ki 
ga na krajevno skupnost nalagajo ra-
zlični upravni in drugi organi. Ce ne 
moremo za KS iz proračuna zagotovi-

družbenopolitične skupnosti, razume-
vanja iz doline ter solidarnosti tega 
sami ne bomo zmogli, pa če še tako 
pridno udarniško delamo in globoko 
segamo v žep. V občini mora biti po-
memben obstoj in razvoj tudi tako 
majhne krajevne skupnosti, kot je 
Plešivec.« 

TONE HLADIN: »Nerešeno vpra-
šanje vodooskrbe ne bi smelo več so-
diti v naš prostor,« je začel razpravo 
delegat krajevne konference SZDL 
Pesje. »Ko smo v komunalni skupno-
sti (je njen podpredsednik), potegnili 
skupaj vse potrebe in želje krajanov 
Šaleške doline na komunalnem po-
dročju za prihodnje leto, jih je toliko, 
da denarja zanje ne bi zbrali niti v 
dveh letih.« Vse tiste, ki so tarnali za-
radi slabega dela Vekosa, je potolažil 

ti honorarjev zanje, uvedimo takšno 
organiziranost, v občinskih upravnih 
organih . da bodo KS manj obreme-
njene z administrativnim delom.« 

MARJAN PLSTATIČNIK iz Ple 
šiv ca: V svojih razmišljanjih se je do-
taknil težav, s katerimi se srečujejo v 
vaških krajevnih skupnostih, kjer 
kljub referendumskim sredstvom in 
skromnim sredstvom sisov, še vedno 
nimajo rešenih osnovnih življenjskih 
pogojev — voda, cesta, . . . Vprašal se 
je, ali je bilo geslo »mesto — vasi« 
pomembno le v obdobju napredka v 
dolini. Razpravo je končal z nasled-
njimi besedami: »Brez pomoči širše 

Programske smernice 
ISa programsko-vo l i ln i seji so 

delegati seveda sprejel i p rogram-
ske usmeritve za bodoče delo. Te 
izhajajo iz vloge Social ist ične 
zveze, k i mora postat i še bo l j 
odprta in akci jsko uč inkov i ta pr i 
reševanju nalog, k i j i h narekuje-
jo družbenopol i t ične in družbe-
noekonomske razmere tako, da 
se bo okrepi la družbena moč ti-
stih, ki se v njej združuje jo . 

Gotovo ni treba posebej pou-
darjati, da moramo v zaostrenih 
gospodarskih in d ružben ih raz-
merah odgovornost za dosled-
nejšo uresničevanje p rogramsk ih 
smernic prevzeti vsi f ron tn i del i 
ne le posamezni akt iv ist i . Pose-
bej so v programske usmeri tve 
zapisali, da se mora f ron tna so-
cialistična zveza z vsemi ob l ika-
mi delovanja še bo l j usmer i t i k 
ljudem'. 

Dejavnost v p r ihodn je bo zla-
sti usmerjena v njeno h i t ro de-
mokratizacijo, v pr izadevanja za 

bol jše ž iv l jen je in inovat ivno 
d ružbo , za krepi tev družbenoe-
konomskega razvoja in uresniči-
tev s tab i l izac i jsk ih c i l jev, za va-
rovan je oko l ja in razreševanje 
družbenoekonomskega položaja 
energet ike in posledic slabega 
položaja. 

N i č m a n j za social is t ično zvezo 
niso obvezujoče tud i druge nalo-
ge in sk lepi občinske konference 
S Z D L za bol jše gospodar jen je, 
sprejet i pred šestimi let i , naloge 
iz ocene de lovana j delegatskega 
sistema leta 1984 ter stališča in 
sk lepi zapisani v anal iz i vo l i tev 
1986. Predstavitev smernic je 
Nada Zavo lovšek -Hudar in skle-
n i la z nas ledn j imi besedami: 
»Smernice sprejemamo za ob-
dob je 1987—1991. Na loge iz 
n j i h so stalne, občasne in do lgo-
ročne, toda, dovo l j konkre tng. 
Odzvat i pa se bomo mora l i t u d i 
na logam, k i j i h bosta narekovala 
čas i t i oko l je , V kater6m'živ1mč.« 

s pobudo o takšnem dogovoru s to iz-
vajalsko delovno organizacijo, da 
aktivistom in sploh vsem iskalcem ne 
bo treba odpreti 20 ali 30 vrat, preden 
bi prišli do odgovorov. Tone Hladin 
je pozval v se zadolžene, da pristopijo 
z večjo mero resnosti k dokončni iz-
gradnji kabelskega televizijskega 
omrežja. 

FRANC OJSTERŠEK, delegat pla 
ninskega društva Titovo Velenje je 
govoril o delu društev in društvenih 
organizacij. Opozoril je na prizadeva-
nja za še večjo množičnost v njem, 
ustanavljanju sekcij v posameznih 
krajevnih skupnosti, ki pa zaradi vr-
ste administrativnih težav nočejo po-
stati samostojna društva. 

STANE ŽLLA, delegat občinske 
organizacije Rdečega križa Velenje, je 
podrobno predstavil dejavnost te člo-
vekoljubne organizacije ter uspehe 
pri izvajanju njenih začrtanih nalog. 
Te dosega skorajda na vseh področjih 
ob pomoči velike armade aktivistov, 
tako na področju krvodajalstva, zbi-
ralnih in solidarnostnih akcij. Menil 
je tudi, da bi morali v tej organizaciji 
te dejavnosti pogosteje obravnavati, 
oziroma o njih spregovoriti tudi v 
krajevnih konferencah SZDL, pa tudi 
na višjih organih. 

VANE GOŠNIK, predstavnik ob-
činskega sindikalnega sveta: »Na po-
dročju varstva okolja smo v naši obči-
ni naredili fantastičen premik. Odprl 
se je prostor za drugačna mnenja, do-
segli smo določeno streznitev pri naj-
večjih onesnaževalcih, pojavlja se vse 
več ljudi, ki se s problemi pogloblje-
no ukvarjajo. Po konfliktih se zače-
njajo kazati znaki zbliževanja in zau-
panja. Toda razhajanja ostajajo, kar 
je povsem normalno in produktivno, 
če so ta podrpta z močjo argumentov. 
Neproduktivna, škodljiva in izredno 
nevarna pa so tista razhajanja, v kate-
rih se pojavljajo nepreverjene trditve, 
zavajanja, potvarjanja, podtikanja, 
sprenevedanja in celo laži. Tako v ob-
čini kot v širšem, republiškem prosto-
ru. Naj vas spomnim le na en primer: 
X pOnedeljtk, po protestnem'shoduv 

Titovem Velenju, je novinar radia 
Ljubljana enoglasno zahtevo večti-
sočglave množice, da se odlagališče 
za nizko in srednjeaktivne jedrske od-
padke ne sme graditi na ozemlju Slo-
venije, označil za EKOFAŠIZEM. V 
takšnih situacijah mora biti SZDL v 
prihodnje bolj dosledna in odločna. 
Ne bi se več smelo zgoditi, da se akti-
viste SZDL po razpravah diskvalifici-
ra, organi SZDL pa se do tega ekspli-
citno ne bi opredelili. Pri tem seveda 
ne navijam za ustvarjanje razdorov v 
občini, temveč prav za njihovo pre-
prečevanje. Ubraniti se diskvalifikacij 
pomeni ustvarjati mostove zaupanja. 

Vsako trepljanje po ramenih je 
kljub nespornim dosežkom izredno 
preuranjeno. Imamo sicer sila dobre 
sklepe, toda zaenkrat nič več kot to. 
Ostaja nam hudo prizadeta dolina, 
njeno umirajoče obrobje in zelo ogro-
ženo širše območje. Prenehajmo go-
voriti o »ozaveščanju« ljudi, nujno 
moramo narediti preskok od osvešče-
ne k EKOLOŠKO BUDNI JAVNO-
STI! Nadzorna funkcija SZDL je pri 
tem nenadomestljiva. 

ŠTEFKA KORDEŽ, vodja skupnih 
strokovnih služb družbenih dejavno-
sti v občini Velenje, je opozorila na 
zelo težak položaj V teh dejavnostih. 
»Za našo občino je značilno hitro na-
raščanje prebivalstva, saj se že vrsto 
let srečujemo z najvišjo stopnjo rasti 
v republiki. S tem naraščajo na vseh 
področjih družbenih dejavnosti ob-
čutno hitreje tudi potrebe kot v večini 
drugih občin v Sloveniji. Tu pa seve-
da ne moremo mimo administrativnih 
omejitev in linearne delitve sredstev 
skupne porabe, ki je že vrsto let pri-
sotna v našem (gospodarskem) delit-
venem sistemu. Nesprejemljivo je, da 
veljajo iste stopnje rasti skupne pora-
be za vse občine v Sloveniji, ne glede 
na to, da eni zadošča šola 50 in več 
let, v drugi pa je potrebno novo šolo 
graditi vsako tretje leto. To velja seve-
da tudi za druge objekte družbenih 
dejavnosti. Če bi s sredstvi pri linear-
ni delitvi še nekako krili samo dejav-
nost, sredstev samo za naložbe na po-
dročju družbenih dejavnosti, ni niti se 
ob dejstvu, da je ob silnem populacij-
skem bumu nujno vlagati tudi v zido-
ve, ne upošteva kot kriterij pri združe-
vanju sredstev za solidarnost. 

Ob vseh težavah, s katerimi se sre-
čujemo v občini, se nekatere republi-
ške interesne skupnosti obnašajo kot 
da živimo v času visoke konjukture v 
gospodarstvu širijo programe, zagota-
vljajo standarde, ki jih imajo lahko le 
še najbolj razvite države na svetu. Iz 
naše občine smo na take predloge da-
jali pripombe. Kaže pa, da ti v drugih 
občinah ne čutijo tako ostrih proble-
mov, zato smo v republiških sisih pre-
glasovani«. 

Evidentiranje 
Na programsko-volilni seji 

so opozorili, da kljub večkrat-

nemu pozivu evidentiranje 

možnih kandidatov ni steklo v 

vseh okoljih enako odgovorno. 

EDO zahtevanega roka so dobili 

predloge le iz 15 krajevnih 

skupnost? ter iz tO družbenih 

organizacij in društev. Naj-

slabše so se odzvale ozd, saj se 

jih je le šest vključilo v eviden-

tiranje. To kaže — so poudari-

li — na še vedno nerazumeva-

nje vloge S Z D L v združenem 

DRAGO BLAGUS, sekretar občin-
ske konference Zveze komunistov Ve-
lenje: »Ni slučajno, da smo v vrstah 
ZK vodili široko razpravo o dejavno-
sti komunistov v socialistični zvezi. 
Ne zaradi ponovnega preverjanja na-
ših načelnih opredelitev do vloge ip 
pomena SZDL. Pač pa predvsem za-
radi očitnih slabosti v konkretnem de-
lu. Prevelik je razkorak med številni-
mi sprejetimi usmeritvami, v katerih 
smo opozorili na potrebne aktivnosti, 
ki naj utrjujejo frontnost in širino de-
lovanja socialistične zveze kot najšir-
šega političnega temelja samoupra-
vljanja in vsakodnevno prakso. V raz-
pravi smo imeli priložnost, da se ozre-
mo vase in si odgovorimo na vpraša-
nja, koliko smo v lanskem okolju 
uresničili vsaj dve jasno zapisani na-
logi, ki smo ju sprejeli na 10. kongre-
su ZKS. To sta: 

— da bomo komunisti s svojim de-
lom v SZDL prispevali k temu, da se 
bosta v njej združevali svobodna po-
buda in ustvarjalnost vseh družbenih 
subjektov, da samoupravno in dele-
gatsko odločanje v skupščinah ne bo 
pretežno le potrjevanje poprejšnjih 
odločitev izvršnih in upravnih orga-
nov 

— da vsaka osnovna organizacija 
ZK ponovno zaostri odgovornost svo-
jega članstva za delovanje v socialisti-
čni zvezi in v vseh drugih oblikah or-
ganiziranega delovanja delovnih lju-
di. 

Razpravo smo izkoristili za analizo 
lastnega ravnanja, za povezovanje 
prizadevanj za boljšo SZDL s preno-
vo ZK, ker se zavedamo, da je le s po-
močjo SZDL mogoče uspešno prema-
govati nakopičene težave -

Razprave, ki smo jih vodili v OO 
ZK v krajevnih skupnostih so poka-
zale, kaj moramo spremeniti v vsebini 
svojega dela, v svojih notranjih odno-
sih, v metodah in načinu dela, da bi 
lahko uspešneje izpolnjevali svojo 
družbeno vlogo in odgovornost 

Ugotavljamo, da so OO ZK v pre-
majhni meri pobudnik in nosilec poli-
tične dejavnosti za razvoj socialisti-
čnih samoupravnih odnosov v kraje-
vni skupnosti. Uspešnejše so bile tiste 
osnovne organizacije, ki imajo spreje-
te programe dela, ki izvirajo iz potreb 
in problemov neposrednega okolja. 

Sprejeta stališča in sklepi občinske-
ga komiteja na tem področju nareku-
jejo konkretne aktivnosti in terjajo od 
OO ZK, da jih uresničujejo 

ALOJZ KIKEC, delegat krajevne 
konference SZDL Šmartno, je spre-
govoril o težavah pri kadrovanju za 
najodgovornejše dolžnosti v krajevni 
skupnosti. Med drugim je pozval 
upravne organe, naj »vendarle pri-
sluhnejo težavam krajanom ter vse 
enako obravnavajo, saj bodo v marsi-
katerem okolju te ljudi potrebovali.« 

MIRAN ARZENŠEK, predsednik 
izvršnega sveta skupščine občine Ve-
lenje, je podal delegatom presek tre-
nutnih gospodarskih in družbeno-
ekonomskih razmer v občini. Omenil 
je tudi sprejeti protiinflacijski pro-
gram in dejal: »Izvajati smo ga začeli 
s prvimi ukrepi, ki se po svoji vsebini 
prav v ničemer ne razlikujejo od vrste 
administrativnih ukrepov, s katerimi 
je ekonomska politika postregla že v 
preteklosti. Iz njih še vedno izhaja 
težnja po predpisovanju obnašanja, 
namesto težnja po zdravih ekonom-
skih odnosih, ki dajajo več možnosti 
dobrim gospodarjem«. Ob koncu je 
poudaril: »Vsekakor se pred nas po-
novno postavlja vprašanje razvojnih 
ciljev, ki smo jih določili v dolgoro-
čnem planu, in ki bodo morali biti na-
ravnani na nove razmere in iz tega iz 
hajajoče možnosti naše družbenopoli 
tične skupnosti. To ni klic k omaho-
vanju, temveč še k večji odločnosti, 
preustroju fn hitremu ukrepanju.« 

Pankrac Semečnik, nov i predsed-
n ik O K S Z D L Velenje. Dosle j je 
b i l načeln ik upravnega organa za 
l judsko obrambo občine Velenje. 
Na to de lovno dolžnost so ga 
imenova l i leta 1980. Zadn ja t r i 
leta je tud i č lan izvršnega sveta 
skupščine občine. V kra jevn i 
skupnost i Šmartno je b i l pred-
sednik skupščine. M n o g o časa je 
posvet i l tud i de lu v s ind ika tu , saj 
je b i l med d rug im do lgo časa 
član predsedstva občinskega sin-
d ikalnega sveta. Ko t predsednik 
občinske konference Z R V S pa je 
mnogo pr ispeval tud i na področ-
j u obrambnega usposabl janja 

Jelka Fužir, podpredsednica. V 
T i t ovem Velen ju že do lga leta 
dela na socia lnem področ ju . V 
zadn jem o b d o b j u uspešno v o d i 
Center za socialno delo. De javna 
je t ud i v k ra jevn i skupnost i Ed-
varda Karde l ja , k jer je podpred-
sednica skupščine. Poleg tega 
članica izvršnega odbora kraje-
vne konference S Z D L ter č lanica 
komi te ja za družbene dejavnost i . 
Uspešno pa j e doslej vod i la svet 
za socia lno in zdravstveno po l i t i -
ko p r i predsedstvu občinske kon-
ference S Z D L 

Janez Miklavčič, podpredsedn ik . 
T renu tno oprav l ja naloge in dela 
podpredsedn ika poslovodnega 
organa sozda Gorenje. Vseskozi 
deluje tud i v d ružbenopo l i t i čn ih 
organizac i jah v raz l ičn ih oko l j i h , 
od k ra jevn ih skupnost ih , organi -
zacij združenega dela, v obč in i , 
do repub l ike . V o b d o b j u 
1979—82 pa je uspešno v o d i l tu-
d i obč insko organizaci jo Zveze 
komun is tov 

Martin Budna, je b i l že doslej se-
kretar občinske konference. V 
zadn jem obdob ju se je še zlasti 
mar l j i vo vk l j uč i l p r i voden ju jav-
n ih razprav o varstvu oko l ja in 
razvoj občine Velenje 
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Široko in odprto do plana 1988 
V komunalni skupnosti občine Velenje v tem času poteka 

oblikovanje planov za prihodnje leto in usklajevanje srednjero-
čnih programov z dejanskimi možnostmi. To je bil tudi povod, da 
smo v naše uredništvo povabili Toneta Hladina, podpredsednika 
skupščine Komunalne skupnosti občine Velenje in Milana Kne-
ževiča, koordinatorja Komunalne skupnosti občine Velenje, ki 
sta nam pomagala pojasniti in razložiti kako to poteka. 

K O M U N A L A IN 
K R A J E V N E S K U P N O S T I 

»Ko člani predsedstva Ko-
munalne skupnosti obiskuje-
mo krajevne skupnosti, da bi 
se tam neposredno seznanili s 
problemi ugotavljamo, da še 
marsikje nimajo osnovne vo-
dooskrbe, kar v takšno občino 
kot je naša, gotovo ne sodi 
več. Ko pa smo zbirali vse po-
trebe in želje smo ugotovili, da 
njihova predračunska vrednost 
zahteva več sredstev kot pa jih 
v Komunalni skupnosti lahko 
zberemo v dveh ali treh letih. 

Prav zato bo potrebno dogo-
voriti prednostne naloge, kot 
so vodooskrba, čistilna napra-
va in dokončanje začetih na-
ložb v toplotno oskrbo. Kaj 
več pa v prihodnjem letu goto-
vo ne bo mogoče uresničiti, pa 
najbrž tudi v tem srednjero-
čnem obdobju, kolikor ga je 
še ostalo ne,« je v uvodu po-
vedal Tone Hladin. 

V Komunalni skupnosti se 
zavedajo, da je varčevanje 
eden izmed bistvenih ele-
mentov pri porabi komunal-
nih dobrin, zato so tudi sku-
paj s planskimi akti pripravi-
li še predlog zmanjšanja po-
rabe vode (različne cene gle-
de na porabljeno količino vo-
de) in pa predlog območij, ki 
še pridejo v poštev za toplo-
vodno ogrevanje in po kak-
šni ceni. Oba dokumenta bo-
do obravnavali skupaj s pla-
nom v času med 20. decem-
brom letošnjega leta in 20. ja-
nuarjem prihodnjega leta. 

»Poleg tega pa se lotevamo 
še novega dogovarjanja 7. Ve-
kosom in to v povezavi z izvr-
ševanjem določenih nalog za 
in v pomoč aktivistom v kra-
jevnih skupnostih. Da bi na 
našem področju kljub gospo-
darskim težavam vendarle ne 
zaostali še bolj, smo izdelali 
tudi oceno ter predlog ukre-
pov za izboljšanje stanja. 

Oboje je bilo v javni razpravi 
in na skupščini Komunalne 
skupnosti tudi pozitivno oce-
njeno. Tako nam ostane ie še 
učinkovita akcija za uresniči-
tev predlaganih ukrepov v ka-
tero pa se mora vključiti tudi 
pristojni občinski organ, ker 
bomo drugače ostali le na pol 
poti,« je o predlogu za izbolj-
šanje stanja dejal Tone Hla-
din. Mi pa smo o tem, kaj vse 
ti ukrepi zajemajo že pisali v 
eni prejšnjih številk Našega 
časa. 

Še nekaj pri tem ne gre za-
nemariti. Tega namreč, da hi-
trejše razreševanje komunal-
nih težav v krajevnih skupno-
stih onemogoča zakonodaja 
— tudi interna občinska. To 
naša dva sogovornika pojas-
njujeta z dejstvom, da smo 
ob sprejemanju zakonov in 
odlokov dali veliko prednost 
mestnim področjem, medtem 
ko so zapostavili okolico in 
krajevne skupnosti zunaj 
mestnega območja. »Zato 
menim, da bo pred nami v na-
slednjem obdobju stalna nalo-
ga, da te stvari vendarle regu-
liramo v prid izvenmestnih 
krajevnih skupnosti.« 

O B L I K O V A N J E PLAN-

S K I H D O K U M E N T O V 

Z A P R I H O D N J E L E T O 

I N R E B A L A N S P L A N A 

1 9 8 6 — 1 9 9 0 

»Oblikovanja plana za leto 
1988 smo se glede na stalne očit-
ke, da je to monopol izvajalskih 
delovnih organizacij, v letošnjem 

letu lotili zelo odprto, široko in 
demokratično.« sta ob tem za 
uvod dejala naša sogovornika. 

Najpre j so pozvali krajevne 
skupnosti, da pr ipravi jo svoje 
predloge, potrebe in želje in izva-, 
jalske delovne organizacije, da 
pr ipravi jo strokovne podlage za 
izdelavo plana za pr ihodnje leto. 

Tako eni kot drugi so se vabi lu 
odzvali in z gradivom, ki so ga 
dobi l i pričenjajo tudi javno raz-
pravo o planu za pr ihodnje leto. 

»Poudarjam pa, da to ni niti osnu-
tek, niti predlog, ampak da je to 
delovno gradivo za pričetek raz-
prave o planu za prihodnje leto. 

Takšno gradivo bodo prejeli tudi 
uporabniki. Seveda je to, kot sem 
že omenil, plan želja, ki ga s sred-
stvi oziroma viri na katere v pri-
hodnjem letu računamo, ne bomo 
mogli pokriti. Z vso odgovornost-
jo in pravičnostjo se bomo morali 
v skupščini Komunalne skupnosti 
dogovoriti katere so tiste stvari, ki 
jih bomo v prihodnjem letu ures-
ničili in katere so tiste, ki jih ne 
bomo mogli,« pravi Tone Hladin. 

K A K O Ž E L J E I N PO-

T R E B E U S K L A D I T I ? 
Težka naloga čaka Komunal -

no skupnost, predno bodo prišl i 
do osnutkov planov in planov, k i 
bodo usklajeni s potrebami in 
sredstvi za komunalno dejavnost 
v letu 1988. 

Kakšen bo torej postopek? 
»Po seji odbora za plan bomo do-
kumentacijo v fazi tako imenova-
nega delovnega osnutka gradiva v 
celoti poslali delegacijam v obrav-
navo in vpogled, da bodo videli 
obseg vseh nalog, ki so pred nami 
za predvideno obdobje. Priložili 
bomo izdelek, tako imenovan prvi 
osnutek, ( izdelalo ga bo predsed-
stvo Komunalne skupnosti v so-
delovanju s strokovnjaki), kjer 
bo že razvidno, katere naloge so 
prednostne oziroma videl se bo ves 
obseg del in nalog. Tako bomo 
najbolj demokratično v celotnem 
obsegu zajeli to, kar je rekel že 
podpredsednik skupščine«, pravi 
M i l an Kneževič. 

Naloga je seveda težka, zato 
I bodo pr iprav i l i tudi koordinaci j -

ske sestanke v krajevnih skupno-
stih s predsedniki svetov, s pred-
sedniki delegacij, da bodo lahko 
slišali tudi n j ihovo mnenje in še 
bolje obl ikoval i predlog osnutka 
plana. 

»Vse skupaj bomo sklenili, če 
; se bo le dalo do 20. januarja pri-

hodnjega leta (osnutek seveda), 
tako da bi tudi predlog še lahko 
ujeli v tem času. Če pa bo prišlo 
do časovno daljše faze obravnave, 
bomo v januarju morali sprejeti 
začasni plan in potem v februarju 
dokončno potrditi predlog plana,« 
pravi Kneževič. 

Ob tem pa se zavedajo, da bo 
del planov v januar ju še vedno 
problematičen, predvsem pogla-
vje indiv idualne komunalne ra-
be, ki se dejansko prične izvajati 
šele v mesecu marcu. 

»To prvo obdobje je financira-
no samo s prispevkom ob ceni ko-
munalnih storitev. Na del sredstev 
pa še vedno računamo po zaklju-
čnih računih organizacij združe-
nega dela in to kljub letošnji ne-
gativni oceni o takšnem zbiranju 
sredstev, ker vemo, da je združeno 
delo slabše akumulativno, da či-
stega dohodka ni več. Zato je tudi 
eden od predlogov spremembe 
planov, ki se jih bomo lotili, preiti 
iz tega vira v druge oblike financi-
ranja, da bomo lahko opravili pri-
oritetne naloge programa Komu-
nalne skupnosti,« pravita naša so-
govornika. 

C E N E 
Eden izmed najbol j zaneslj ivih 

virov sredstev v Komunaln i 
skupnosti so gotovo cene in naj-
bol j zanesljivi vir bodo tudi v 
pr ihodnjost i . 

Kot se gotovo spomnite, so de-
legati skupščine Komunalne 

skupnosti občine Velenje na eni 
zadnj ih sej sprejeli sklep, da o 
cenah letos ne bodo več razpra-
vl jal i in to k l jub potrebam po 
višj ih cenah. Z;. ta korak so se 
odloč i l i zaradi situacije, ki je vla-
dala ob zadnjem povišanju cen 
komunaln ih storitev. »Zato smo 

tudi pismeno o tem obvestili izvr-
šni svet in ga opozorili na posledi-
ce, ki s tem nastajajo. Posledice 
pa so te, da bi izvajalska delova 
organizacija poslovala z izgubo,« 
je dejal Tone Hlaidn. »V tem ča-
su pa je bil sprejet program zvez-
nih ukrepov, o katerem je bilo do-

sti govora in tako je občinski izvr-
šni svet lahko na osnovi odloka 
določil nove cene na področju vo-
dovodne oskrbe in na področju to-
plotne oskrbe. Nove cene bodo ob-
javljene v Uradnem vestniku obči-
ne Velenje in začno z dnevom 
sprejema odloka.« 

Za kakšna povišanja gre? »Za 
25 odstotno povišanje cen vode in 
za 27 odstotno povečanje obstoje-
čih cen toplotne energije. Seveda 
tu ni bilo samoupravljanja ampak 
je tako določeno z odlokom,« je 
ob koncu dejal Tone Hladin. 

M l ! . E N A K R S T I Č - P L A N I N C 

Želje oziroma predlogi krajevnih skupnosti 
V O D O V O D 

KS Topolšica: sofinanciranje 
rajevnega vodovoda Grmov 

vrh —Topolšica, sofinanciranje 
rezervoarja; KS Skorno-Flor-
jan: pr ipravl ja lna dela vodovod 
Skorno; KS Šentilj: sofinancira-
nje izgradnje vodovoda; KS Ko-
novo: sofinanciranje izgradnje 
vodovoda Šenbric (ter I kom hi-
drant — pr i Druc) ; KS Šmartno 
ob Paki: sofinanciranje vodovo-
da Vel ik i vrh —Gavce—Mal i vrh 
(manjka 56.000.000 + 
30.000.000 d in) ; KS Gorenje: so-
f inanciranje vodovoda Vel ik i 
v rh ; KS Plešivec: odprava po-
manjk l j ivost i na vodovodu v 
upravl janju pri D O Vekos; KS 
Pesje: rekonstrukcija ceste do 
vodovodnega rezervoarja Pesje; 
KS Cirkovce: sofinanciranje či-
stilne naprave za vodovod, sofi-
nanciranje dveh krajevnih vodo-
vodov; KS Bevče: sofinanciranje 
razširitve vodovodnega sistema. 

KANALIZACI JA 
KS Zavodnje: sofinanciranje 

ureditve kanalizaci je; KS Škale: 

sofinanciranje izgradnje kanali-
zacije Škale — zahod in Škale — 
jug (kolektor in čisti lna napra-
va); KS Staro Velenje: sofinanci-
ranje kanalizacije ob Partizanski 
cesti; KS Gorenje: sofinanciranje 
kanalizacije Gavce, sofinancira-
nje kanalizacije Skorno —Kam-
n ik ; KS Desni breg: ureditev ka-
nalizacije Koroška 8, Šercerjeva 
1 3 - 1 7 , Tomšičeva 1 2 - 2 2 ; ' K S 
Družmirje—Gaberke: sofinanci-
ranje ureditve kanalizaci je; KS 
Lokovica: ureditev kanalizacije 
(dogovor). 

T O P L O V O D 

KS S k o r n o - F l o r j a n ; pr imar-
na top l i f ikac i ja Pohrastnik; KS 
Podkraj—Kavče: nadaljevanje 
topl i f tkaci je Podkraj I I ; KS Ška-
le— Hrastovec: sofinanciranje 
dokumentaci je za topl i f ikac i jo . 

KOLEKTIVA KOMUNALNA 
RABA: 

KS Šentilj: problematika od-
voza smeti, začetek izgradnje mr-
liške vežice; KS Zavodnje: razši-
ritev pokopališča, ureditev okol i -

ce mrliške vežice; KS Šalek: do-
končanje mostu preko Pake, re-
konstrukci ja ceste'Jurič— Di jaški 
dom, zaščita Šaleškega gradu, 
postavitev žične ograje ob Paki; 

KS Škale: nadaljevati z mrl iško 
vežo Škale, pr idobi t i zemljišče za 
razširitev pokopališča, povišanje 
ograje okrog pokopališča, rekon-
strukcija Škalske ceste (Turn) ; 

KS Staro Velenje: sofinanciranje 
ureditve ulic Za gradom in Tre-
buše, ureditev meteornih voda 
na gradu, sofinanciranje ureditve 
pot i na grad (za vi lo Bianco); KS 
Šoštanj: sofinanciranje rekon-
strukcije Tekavčeve ceste, obno-
va dela Aškerčeve ceste in trga, 
sanacija (ureditev) letnega baze-
na, redno vzdrževanje ulic, poti, 
nasadov, zelenic (program Veko-
sa); KS Stara vas: sofinanciranje 
cestnih pr ik l jučkov, problemati-
ka javne razsvetljave (vzdrževa-
nje, sanacija itd.), ureditev križiš-
ča Koroške ceste, modernizaci ja 
Kidričeve ceste ( H r e n — K i n o 
dvorana), ureditev dvorišča pr i 
K ino dvorani , nadaljevanje re-
konstrukci je Koroške ceste, re-

konstrukci ja Stanetove ceste, 
ureditev prometnega režima v 
krajevni skupnosti, obnova pro-
metnih znakov: KS Konovo: sofi-
nanciranje ureditve cest, ulic Gr-
mov vrh, sofinanciranje javne 
razsvetljave (Druc, Selo), izbolj-
šati redno vzdrževanje in čišče-
nje cest, postavitev manjkajoče 
ustrezne signalizacije; KŠ Gore-
nje: ureditev meteornih voda, so-
financiranje pr idobitve doku-
mentacije za mrl iško vežico; KS 
Desni breg: ureditev dela Brači-
čeve, Zidanškove ter Jurčičeve 
ceste (zaradi prometa za Dom 
ostarelih), ureditev Šlandrove ce-
ste (do vrtca Kekec), javna raz-
svetljava dela Stanetove, Kersni-
kove ter Aškerčeve ceste, prepla-
stitev uničenih ulic (zahtevajo 

; skupni ogled), razširitev Kidriče-
j ve ceste (ovinek); KS Pesje: re-
! konstrukci ja drugega dela Uri-

skove ceste, rekonstrukcija ceste 
J. Vrabiča, rekonstrukcija cest do 
rezervoarjev nad pokopališčem 
in v Podgor ju; KS Bevče: sofi-
nanciranje ureditve meteornih 
voda po planu odvodnjavanja. 

Osnove za plan komunalne skupnosti za leto 1988 
INDIV IDUALNA KOMUNAL-
NA RABA 

IZDELALA: D O VEKOS 
V O D O V O D , KANALIZACI-

J A : Magistralni vodovod Šo-
štanj—Velenje po projektu 
4-86-V D O Vekos, PRS: odsek 
Avto Celje — Staro Velenje (za^ 
radi rekonstrukcije kanalizacije), 
odsek Hart l — Avto Celje (zara-
di rekonstrukci je ceste), dokon-
čanje odseka pri Har t lu ; 

Vodovod Strmina, Mazej do 
Topolšice: zajetje z usedalnikom, 
cevovod Mazej + Strmina, cevo-
vod Strmina, cevovod Mazej, sa-
nitarna zaščita vodnega vira, od-
škodnina, inženir ing (opomba: 

na območju Topolšice že zgraje-
no cca 160 m cevovoda Strmi-
na); 

Vodovodni sistem Rečica ob 
Paki—Šmartno ob Paki, I. etapa 
izgradnje: vodnjak in črpališče 
(zunanja ureditev črpališča, od-
kup zemlje), cevovod I. etapa 
(pr ik l juči tev na obstoječe omre-
žje v Rečici), odškodnine, inženi-
r ing, nadzor; 

Vodovod R2 — R Kavče za vo-
dooskrbo Šentilja, Kavč, Podkra-
ja — I. etapa: rekonstrukci ja čr-
pališča (gradbeni del, str. del, 
elektro del), rezervoar 500 m3 

(vk l jučno z dovozno cesto in 
praznotokom), odškodnine, od-
kupi zemlje, inženir ing; 

Programiranje in koordinacija 
gradenj za potrebe programov Ko-
munalne skupnosti; sofinancira-
nje hidroloških (vodooskrbe) prei-
skav na severnem predelu doline; 
čistilna naprava Šaleške doline; 
projektiranje kanalizacijskih pri-
ključkov; signalizacija, avtomati-
zacija vodovodnega sistema; 
PGD, PZI projekti za razširitev 
ČN vodovodnega sistema Grmov 
vrh; sofinanciranje KS. 

OSNOVE PLANA KOMUNAL-
NE SKUPNOSTI ZA LETO 
1988: 

T O P L O V O D : 
Vročevod Šalek II (zaključena 
faza L = 376 m), programiranje 

in koordinaci ja gradeč, pr imarni 
vročevod in TPP za Z N Gorica 
— j ug (izvedba celotne topl i f ika-
cije), pr imarn i vročevod za Pod-
hrastnik, pr imarni vročevod za 
Podkraj I I , I I . faza rekonstrukci-
je omrežja od Gorjanovega klan-
ca do Kinodvorane, Etapa loči-
tev IC — sever (RLV na sistem 
NP 25), pr imarn i vročevod za 
naselje Straža, sistem centralne-
ga nadzora in upravl janja s to-
p lovodnim omrežjem (po pro-
gramu T O Z D TO), vgradnja me-
rilcev toplotne energije (kom-
penzacije za leto 1986 in 1987) in 
sof inanciranje idejn ih projektov 
za nove vire toplote. 

Programski obseg elementov plana kolektivne 
komunalne rabe 

— D O VEKOS, tozd Komu-
nalna Oskrba za leto 1988: 

Redno vzdrževanje ulic, cest, 

ploščadi, pločnikov, trgov, cestno 

prometne signalizacije, katastra, 
postajališč, podhod, mostovi; 

Vzdrževanje javnih površin: 

vzdrževanje zelenic in gred, vzdr-
ževanje objektov in naprav na 

* -

zelenih površinah, javna snaga, 
objekt i in naprave za oskrbo na-
selij s požarno vodo, vzdrževanje 
objektov in naprav za odvodnja-
vanje padavinskih voda, vzdrže-
vanje pokopališča in sofinancira-
nje dejavnosti, vzdrževanje jav-
nega otroškega igrišča Ti tovo Ve-
lenje in Šoštanj, objekti in napra-
ve za plakat iranje; 

Sanacije poškodovanih cest, 
pločnikov in trgov, ki niso predvi-
dene za obnove: sanacija zaradi 
z imskih in drugih poškodb; 

Obnove asfaltnih prevlek v 
Titovem Velenju in Šoštanju: Ce-
sta talcev Ti tovo Velenje — pri 
ko lodvoru (dosip bankin, humu-
ziranje, preplastitev 4 + _ 2, 
2432 m ! ) ; Aškerčeva cesta Šo-
štanj (popravi lo in zamenjava 
robnikov, dvig cestnih rešetk, 
preplastitev z asfaltom v debelini 
4 + 2 - 88 m2 ) : Uriskova—Pe-
sje (ureditev odvodnjavanja, iz-
delava asfaltne mulde, preplasti-
tev z asfaltom v debelini 4 + 2 
— 360 m 2 ) ; Tavčarjeva cesta — 
Ti tovo Velenje (del Kajuhove in 
del Tavčarjeve — zamenjava 
zgornjega ustroja, robnikov . . . 
— 675 m2), cesta Mat i ja Gub-
ca — Šoštanj (čiščenje cestnih re-
šetk, izdelava cestne kanalizaci je 
0 30, jaški, peskolovi, cestni 
propust i 0 40, jaški, dosip ban-
kin, preplastitev z asfaltom 4 + 
2 — 2000 m2), Šlandrova cesta 
Ti tovo Velenje (razširitev cestiš-
ča od Kidr ičeve do vrtca Kekec, 
izdelava pločnika — 900 m2 ) ; ce-
sta Janka Vrabiča (dela po pro-
jektu 31 - 87 - C). 

Osnove in posodobitve: Koro-
ška cesta —Stara vas (robničenje, 
preplastitev 4 + 2 — 1520 m2), I 
p ločnik Vrnjačke banje Titovo j 
Velenje, pločnik ob cesti v Pod- I 
kraj, Tekavčeva cesta Šoštanj I 
(robničenje, cesta kanalizacije 0 I 
30, jaški, izdelava pločnika, as- | 
fal t i ranje 4 + 2, izdelava projek- (! 
ta za izvedbo — 2110 m2 ) ; obno-
va p ločnikov, avtobusnih posta-
jališč. 

Rekonstrukcije: Kidr ičeva ce-
sta (od mostu do Efenkove), kri-
žišče Jenkova—Tomšičeva, Ki-
dričeva cčsta od Efenkove do 
Kajuhove, rekonstrukcija Titove-
ga trga; 

Ostale obnove: obnove objek-
tov in naprav za požarne vode, 
obnova otroškega igrišča Šo-
štanj, obnova kanalizacijskega . 
sistema na pokopališču Podkraj, 
obnova opreme za potrebe zim-
ske službe (epoka Riko-velika, 
snežni plug, traktor 4 x 4 , Uni-
mog), oprema za potrebe Javne 
snage (smetar T A M 190 z nad-
gradnjo), priprava dokumentaci-
je za obnove in posodobitve za 
pr ihodnje leto; 

Vlaganja za potrebe odlagališ-
ča: pr ipravl ja lna dela za razširi-
tev odlagališča vkl jučno s pripra-
vo dokumentaci je; 

Vlaganja za potrebe pokopališ-
ča: dokončanje del na pokopališ-
ču v okv i ru pridobl jene doku-
mentacije, dokončanje mrliške 
veže v Škalah. 
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Gorenje — Mali gospodinjski aparati 

Dve tretjini jugoslovanskega 
izvoza 

Jutri, v petek, 18. decembra, se 

bo v Nazarjah pričela slovesnost, 

na kateri bodo pomembno delovno 

zmago slavili delavci delovne or-

ganizacije Gorenje — Mal i go-

spodinjski aparati. 

Začetk i te delovne organizaci-
je segajo v leto 1970, doslej pa se 
je z zavzet im de lom in ve l i k im i 
napor i uvel jav i la doma in po 
vsem svetu. M e d d rug im so do 
danes izdelal i skoraj 12 mi l i jo -
nov ma l ih gospod in jsk ih apara-
tov, samo letos pa bodo na kon-
ver t ib i ln i trg izvozi l i za 6.5 mi l i -
j ona dolar jev izde lkov, ki j ih bo-
do do konca tega leta izdelal i 
k repko preko mi l i j ona . D o m a in 
v svetu pa se seveda niso uvelja-
v i l i zgo l j po števi lu izde lkov, 
temveč predvsem na pod lag i 
p r idnos t i , sposobnost i in zlasti 

kakovost i , ki je na svetovnem tr-
gu v iz redni konkurenc i d rug ih 
ve l i k ih proizvajalcev seveda 
od loč i lna . 

Vel ik korak naprej v n j i hov ih 
razvo jn ih hoten j ih predstavl ja 
ju t r i šn ja uradna sklenitev prvega 
dela vel ike naložbe v razširi tev in 

Predstavnik i sozda Goren je in nazarske delovne organizac i je so 

javnost seznani l i z dosedanj im in bodoč im razvojem 

posodobi tev pro izvodnje. Ta vla-
ganja so le nadal jevanje doseda-
nje hitre rasti in preobrazbe v si-
stemu Goren ja . To je p o m e m b n o 
tud i zaradi tega, ker so M a l i go-
spod in jsk i aparat i ena najuspeš-
nejših in na jbo l j urejenih delov-
n ih organizaci j v Goren ju in naj 
bi bi la z nov im i v laganj i tud i 
vzorčna, tako glede kakovost i iz-
de lkov, kot glede organiz i ranost i 
na vseh področ j ih . 

V prvem delu vel ike naložbe, 
ki je po cenah iz lanskega de-
cembra vredna 3,4 mi l i ja rde di-
narjev in danes dejansko že pre-
ko 5 m i l i j a rd , si bodo zagotov i l i 
t rdne temelje za nadal jn ja vlaga-
nja, saj bodo z drugo fazo pr ičel i 
že apr i la . Sedaj so si zagotov i l i 
potrebne prostore, za katere so 
porab i l i t re t j ino celotne vredno-
sti naložbe, vse ostalo pa so po-
rabi l i za opremo in odpravo oz-
k ih grl v p ro izvodn j i . V drugem 
delu torej ne bodo vlagal i v zido-
ve in ozka grla v p ro izvodn j i , 
temveč v sodobno tehno log i jo , 
kar zagotovo pomen i vsaj dva 
koraka naprej v zelo obetavnem 
razvoju. Posebej so v Go ren ju 
ponosni na dejstvo, da so nalož-
bo izvedl i v rekordnem času in 
da zaradi temel j i t ih pr iprav ter 
predčasne sklenitve del. n i t i za 
d inar niso prekorač i l i predračun-

De l a so skleni l i dva meseca pred rokom in dokaza l i , da so na-

ložbe l ahko uspešne tudi v kr izn ih časih (vos) 

ske vrednost i . To je dokaz uspeš-
nosti in možnost i za v el ike nalož-
be tud i v sedanj ih težkih časih in 
tud i to bo vzorec za nadal jn je 
naložbe v Goren ju . 

Na kra tko velja omeni t i še ze-
lo pomembno dejstvo, da je de-
lovna organizaci ja Goren je — 
M a l i gospod in jsk i aparat i naj-

večji jugos lovansk i izdelovalec 
mal ih gospod in jsk ih aparatov in 
daleč največj i izvoznik na kon-
ver t ib i ln i trg, saj n jen delež dose-
ga dve t re t j in i vsega jugoslovan-
skega izvoza. Jutr i bodo torej 
uprav ičeno ponosno slavi l i . 

j . p. 

EKO v Gorenje 
(Nada l jevan je s 1. strani) 

Predvsem s p o m o č j o Goren ja 
so v de lovn i organizac i j i Elektro-
kov inska oprema že odprav i l i 
prenekatero težavo, najzahtev-
nejše in najodgovornejše delo pa 
je zagotovo šele pred n j imi . Upo-
števaje poglav i tne znači lnost i 
razvoja p ro i zvodn ih programov 
delovne organizaci je za obdob je 
p r i h o d n j i h št i r ih let, pr i čemer so 
upošteval i možnost i t rženja, raz-
voja in tehno log i je , so začeli pr i-
prav l ja t i sanaci jski program. Pri 
tem so ugo tov i l i , da bi nadal jn je 
vztrajanje na razvo jn i nedoreče-

nosti in na razvo jnem nazadova-
n ju p r o i z v o d n i h p rogramov sa-
mo še povečevalo težave in po-
stavl ja jo pod vprašanj nada l jn j i 
razvoj de lovne organizaci je, po-
sebej še v po loža ju , v katerem se 
j e v zadn jem času znašlo naše 
gospodarstvo. 

V p r ip ravah na izdelavo sana-
ci jskega programa so, med dru-
g im, p o d r o b n o oceni l i usmeri tve 
in razvoj posameznih progra-
mov. Osnovna ugotovi tev in 
od loč i tev je b i la, da je treba ob-
stoječih 1 1 tehno loško in razvoj-
no razdrob l jen ih programov zao-
k rož i t i , povezati in dopo ln i t i , in 

V mesecu 

m % 
terme topoišica| 

i m 
vas vabimo £ 

sobota, 19. decembra, ob 20. uri v hotelu Vesna & 

VELIKI NOVOLETNI PLEŠ I 
z ansamblom ŠTIRJE KOVAČI 

Naše redne obiskovalce obveščamo, da, žal, 26 
decembra naš redni ples v Termah odpade. 

V nedeljo, 27. decembra, ob 15. uri 

VELIKO OTROŠKO 
SILVESTROVANJE 

z obiskom dedka MRAZA 
Starši pripeljite vaše otroke — ne bo vam žal. 
Informacije in rezervacije po telefonu 891-120. 

Vabljeni! 

Izletnik Celje 

IZLETNIK Celje, prometno, gostinsko in turi-
stično podjetje 

Komisija za delovna razmerja TOZD Potniški promet 

oglaša prosta dela in naloge: 

— 2 voznika avtobusov 
— s stalnim bival iščem na območ ju Zavodenj in Cirkovc 

Pogoji: 
KV voznik motornih vozi! (IV.), 2 leti delovnih izkušenj na motor -
nih vozilih, katerih največja dovol jena teža presega 3.500 kg in 
izpit »D« kategori je 
Kandidati bodo sprejeti v delovno razmerje za nedoločen čas 
Vloge sprejema splošno kadrovski sektor OZD »IZLETNIK- Ce-
lje, Aškerčeva 20. v roku 8 dni po objavi oglasa, ali Izletnik 
Titovo Velenje. Šaleška 1, Titovo Velenje • 

sicer p redv idoma v tr i pro izvod-
ne programe (strešni e lement i , 
komponen te — pohištveno oko-
vje, okov je za izdelke bele tehni-
ke in e lek t rokomponente ter teh-
nološka oprema). 

Že med dosedanjo sanaci jo 
de lovne organizaci je F.lektroko-
v inarska oprema, zlasti pa med 
p r ip ravo sanacijskega programa, 
sprejet bo predv idoma do konca 
letošnjega leta, je v E lek t rokov i -
narski opremi prev ladalo spo-
znanje, da je zaneslj iv do lgoro-
čnejši razvoj delovne organizaci-
je mogoče zagotovi t i le s kar naj-
večjo nas lon i tv i jo na pos lovn i si-
stem Goren je , oz i roma z vk l juč i t -
v i jo E lekt rokov inarske opreme v 
sestavljeno organizaci jo združe-
nega dela Gorenje. Pred tem pa 
bo, razuml j i vo , treba oprav i t i de-
l i tev p ro i zvodn ih programov, saj 
ima del p ro izvodn je več st ičnih 
točk z obstoječo p ro i zvodn jo v 
G o r e n j u (predvsem strešni ele-
ment i in tehnološka oprema). 

Jasno pa je, da takorekoč čez noč. \ 
samo nekaj mesecih, ni mogoča dol-
goročnejša sanacija Elektrokovinar-
ske opreme. Pa tudi samo vključitev 
delovne organizacije Elektrokovinar-
ska oprema v sestavljeno organizacijo 
združenega dela Gorenje ne more za-
gotoviti zanesljivega dolgoročnega 
razvoja in socialne varnosti zaposle-
nih. 

Nobenega dvoma ni, da bo potreb-
na, zlasti tudi pri uresničevanju raz-
vojnih hotenj in ciljev, večja zavzetost 
delavcev. Že nekaj časa pa je tudi ja-
sno, da bodo potrebne korenite spre-
membe prav na vseh področjih. Tak-
šna spoznanja pa bodo morala kar 
najhitreje postati prevladujoča v za-
vesti prav vseh delavcev Elektrokovi-
narske opreme. 

-M. L,-

Kritični položaj kmetijstva 

Sredstev za »gašenje« težav ni več 
V čem je kmetijstvo sploh še 

prednostna panoga? V porušenih 

cenovnih razmerjih, v nerazumlji-

vih cenovnih odnosih med polje-

delskimi in živalskimi proizvodi 

znotraj panoge, v nesprejemljivo 

visokih cenah kapitala, v skrajno 

nestabilnih pogojih gospodarjenja 

s plansko stihijo in škodljivimi 

tržnimi špekulacijami ter vse bolj 

praznimi hlevi, v nakopičenih iz-

gubah, v neplačanem delu sloven-

skih živinorejcev . . .? 

Natančno v tem in še v čem je 
vsa prednost kmet i js tva, k i se v 
zadn j ih let ih otepa z na jhu jšo 
kr izo po vo jn i . S sprejet im pro-
g ramom ekonomske stabi l izaci je 
je b i la kmet i js tvu pr iznana od lo-
či lna vloga za uspeh gospodar-
ske ustal i tve in ob l jub l jena vse-
stranska podpora , ukrep i tekoče 
gospodarske po l i t i ke pa so doka-
zoval i prav nasprotno. V strahu 
pred soc ia ln imi pretresi ob h i t ro 
rastoči i n f lac i j i in vse več j imi ži-
v l jen jsk im i stroški je kmet i js tvo 
vse bo l j »preskrbovalna« in vse 
man j »gospodarska« panoga. 
Kmet i j s tvo torej nosi čedal je več-
je in zdaj že nevzdržno breme za-
ščite ž iv l jenjskega standarda. 

Vse »prednost i« kmet i js tva se 
kažejo tud i in predvsem v števil-
kah. Od leta 1984 so se odkupne 
cene mleka in živine, določa j ih 
seveda Z IS , povečale za t r ik ra t . 

V enakem obdob ju so se močna 
k rm i l a podraž i la za 6-krat , mine-
ralna gno j i la za 8-krat in kmet i j -
ska oprema in mehanizaci ja za 
9-krat . Za p r imer javo samo t r i je 
nak l jučno izbrani podatk i . Lan i 
septembra je k rm i l o D O M 2 ve-
l ja lo 72,90 d inar ja , v enakem le-
tošnjem mesecu 236,80, t rak to r 
I M T 539 1.675.000 lani in 
4.500.000 letos in osemenjevanje 
krav lan i 4.700 in letos 12.000 di-
nar jev. V enakem obdob ju se je 
mleko podraž i lo le za 34 odsto-
tkov in ž iv ina malo več. Posledi-
ce so jasne. Pro izvodnja mleka je 
pr ičela upadat i , števi lo krav v 
h lev ih se bistveno manjša, neka-
teri re jc i so celo popo lnoma opu-
st i l i rejo krav, podobno se doga-
ja pr i p i tan ju govedi in vzrej i 
p lemensk ih tel ic. Pri p i tan ju od-
vračajo rejce od večjega pr iveza 
predvsem visoke obresti za začet-
no vrednost telet, k i so že vrsto 
let »realne«, tore j višje od cen 
pi tancev. 

Za rad i adminis t rat ivnega za-
drževanja o d k u p n i h cen mleka 
in k lavne živine in zaradi istoča-
sne vr toglave rasti p ro i zvodn ih 
stroškov in socia ln ih dajatev, se 
je d o h o d k o v n i po ložaj ž iv inore j -
sko usmerjenega kmet i js tva dra-
st ično poslabšal, reprodukc i jske 
sposobnost i pa ni več. Kmet je so 
v večini p r imerov pr is i l jen i pose-

gati v zlato rezervo — gozd. S 
tem še nekako vzdržuje jo osno-
vno p ro izvodn jo , vendar eksten-
zivno, kar je neprecenl j iva druž-
bena škoda. 

Če bi želel kmet zaslužit i pov-
prečni letni osebni dohodek de-
lavca v gospodarstvu, bi ob pred-
postavki , da je zaslužek rejca 
ovrednoten s 25 odstotk i vsako-
kratne odkupne cene mleka, mo-
ral letos pr ide la t i 70.000 l i t rov 
mleka in 11.000 k i log ramov k la-
vne živine. Ob dejstvu, da sta na 
čist ih kmet i j ah vsaj dve de lovn i 
moči , je števi lka seveda dvakra t 
večja. Takšn ih na našem področ-
j u ni . Na jmočne jš i t ržni pro izva-
jalec v G o r n j i Savinjski d o l i n i 
p r i red i 90.000 l i t rov mleka, pov-
prečje vseh 800 proizvajalcev pa 
je samo 12.500 l i t rov na kmet i jo . 

Takšen po loža j kmetov se se-
veda zrcal i tud i v pos lovn i uspeš-
nosti Zgornjesavin jske kmet i jske 
zadruge. V kmet i js tvu in d rugod 
zmanjku je sredstev za nenehno 
in enkratno »gašenje« težav in 
za d o h o d k o v n o preživetje. T u d i 
ž iv i lsko-predelovalna indust r i ja 
je na robu obstoja, vsi skupaj pa 
bodo brez temel j i tega sistemske-
ga zasuka v po l i t i k i do položaja 
kmet i js tva, še naprej povsem ne-
močn i in predvsem neuspešni. 

J. P. 
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Termoelektrarne Šoštanj 

Manj elektrike 
Proizvodnja šoštanjskih termoelektrarn bo letos mnogo manjša kot 

prejšnja leta. Ocenjujejo, da bo najmanjša v zadnjih sedmih letih. Proiz-
vedli bodo namreč le okoli 2,7 milijard kilovatnih ur električne energije 
in tako izpolnili plan le 82 odstotno. Ta odstotek pa bi bil še mnogo niž-
ji, če ga primerjamo z lansko proizvodnjo, l ani so namreč poslali v 
omrežje kar 3 milijarde 448 milijonov kilovatnih ur elektrike. 

Ob 22. decembru — dnevu JLA 

Glavn i vzrok nedoseganja pla-
na so letošnje ugodne hidrome-
teorološke razmere v Slovenij i . 
Te so narekovale manjše potrebe 
po termoenergi j i kot je bi lo pr-
votno predvideno. 

Letošnja proizvodnja šoštanj-
skih termoelektrarn je bila torej 
tako nizka, da ni bi lo potrebno 
dodatno omejevanje te proizvod-
nje. Omeji tev proizvodnje v Šo-
štanju smo sprejeli na zasedanju 
zborov skupščine. 

V tem času bodo potrebe po 
termoenergi j i prav gotovo na-
rastle. Kako bodo v Šoštanju 
uresniči l i sprejete sklepe'.' 

»Naša proizvodnja je lahko 
tol ikšna, da emisije d imn ih pli-
nov, ki nastajajo oh tem, v okol i-
ci ne povzročajo prevelikih kon-
centracij škodl j iv ih snovi.« pravi 
predsednik poslovodnega odbo-
ra ,)aro Vrtačnik. 

Omenjene koncentracije meri-
jo na več mestih. V Zavodnjah je 
sedaj nameščena avtomatska me-
ri lna postaja, ki sporoča podatke 
o koncentraci jah vsake pol ure 
na Hidrometeorološki zavod i / 
Ljubl jane. Na Velikem vrhu 
opravl ja jo meritve podobno kot 
so jih doslej v Zavodnjah. To po-
meni, da vrednosti koncentraci j 
škodl j iv ih pl inov, beležijo na ka-
seto in podatke naknadno obde-
lajo. Ocenjujejo, da bodo dobi l i 
te podatke že z enotedensko za-

mudo. I o pomeni, da vzamejo 
kaseto ob koncu tedna iz meri lne 
naprave in jo do četrtka, ko so 
na hidrometeorološkem zavodu 
redni tedenski sestanki, komplet-
no obdelajo. Podobne meritve 
pa bodo, kot predvidevajo, v naj-
krajšem času opravl jal i tudi v 
Ti tovem Velenju. Tako hi dobi l i 
celovitejšo sliko o vpl ivu emisij 
iz šoštanjskih termoelektrarn na 
celotno občino. 

»Pred nami pa je še operativni 
program pri lagajanja proizvod-
njo,« pravi .laro V rtačnik. »Ta je 
zastavljen tako, da bomo takrat, 
ko bodo koncentracije v Zavod-
njah prekoračile dovol jeno pol 
urno vrednost 0.75 mg na kubi-
čni meter zraka, tr ikrat v teku 
dneva takoj začeli ukrepati. Di-
spečarski službi bomo poslali 
zahtevo po znižanju proizvodnje 
in sicer takoj v nočnem času. Na-
slednji dan bomo koncentracije 
seveda spet spremljal i in proiz-
vodnjo povečali, šele. ko bodo 
koncentracije dovol j upadle.« 

Seveda v Šoštanju upajo, da 
bo Hidrometeorološki zavod iz 
L jubl jane izdelal program, s ka-
terim bi bi lo mogoče na podlagi 
vremenskih razmer naprej pred-
videti , če obstaja nevarnost po-
večanja emisij v okol je. Tako hi 
bi lo mogoče proizvodnjo preven-
tiv no že zmanjševati. 

(mz) 

Osrednja proslava v Pesju 
Letošnji praznik oboroženih 

sil, 22. december, bomo v ve-
lenjski občini še posebej slov e-
sno proslavi l i . V vseh krajevnih 
skupnostih, v katerih delujejo 
krajevne organizacije zveze re-
zervnih vojaških starešin, bodo 
namreč v dneh pred j i r azn ikom 
v sodelovanju z ostal imi kra-
jevn imi dejavniki pr ipravi l i pri-
ložnostne proslave. Pripravi l i 
bodo krajše kulturne progra-
me, spregovori l i o pomenu 
dneva JLA in rezervnim voja-
škim starešinam podel i l i pri-
znanja in pohvale. 

Osrednja proslava bo tokrat 
v prostorih doma krajevne 
skupnosti Franc Leskošek-Lu-
ka v Pesju, ki se bo na prazni-
čni dan pričela ob 17. uri. v so-
delovanju z občinsko konferen-
co ZRVS in občinsko konferen-
co S Z D L pa je pr ipravl ja kra-
jevna organizacija zveze re-
zervnih vojaških strešin. Slav-
nostni govornik bo predsednik 
predsedstva občinske konfe-
rence ZRVS Velenje Pankrac 
Semečnik, sledil bo ku l turn i 
program učencev osnovne šole 
in tamburašev iz Pesja, zatem 

pa bodo za uspešno delo na 
področ ju obrambnih priprav 
podel i l i zvezna in republiška 
priznanja. 

Prejšnjo sredo je šestčlanska 
delegacija novinarjev Narodne 
armije. Fronta in Naše obram-
be obiskala Ti tovo Velenje. 
Namen obiska je bi l , da se se-
znanijo z gospodarskim razvo-
jem občine Velenje in kako ta 
razvoj, konkretno v Gorenju, 
vpliva na obrambne priprave, 
posebej pa jih je zanimala de- • 
javnost in organiziranost terito- I 

rialne enote, zvez in civi lne za-
ščite. Gostje so si z vel ik im za-
nimanjem ogledali prostore 
SLO in se z gostitelj i pogovori-
li o večjem sodelovanju ter o 
izmenjavi prispevkov v voja-
ških časopisih in revijah. 

Jutr i , v petek, IX. decembra, 
bo Ti tovo Velenje obiskala de-
legacija Prve proletarske briga-
de NOV Jugoslavije, ki se bo z 
gostitelj i pogovarjala o družbe-
no-pol i t ičnem in družbenem ži-
vl jenju velenjske občine, gostje 
pa si bodo ogledali tudi delo-
vno organizacijo Gorenje. Go-
stitelj i iz Velenja temu obisku 
namenjajo veliko pozornost. 

B. M. 

Komite za planiranje, gospodarstvo in varstvo okolja 

Občino »pokrivajo« z novimi prostorskimi dokumenti 
Pred komitejem za planiranje, gospodarstvo in varstvo okolja so bi-

le v letošnjem letu pomembne naloge. Zelo obsežne so bile s področja 
varstva okolja. Javne razprave in sklepi občinske skupščine so nareko-
vali takojšnje ukrepanje. 

Izdelan je program konkretnih ukrepov za ekološko sanacijo naše-
ga okolja. 

»Na komite ju ocenjujemo,« 
pravi predsednik Jože Mraz, da 
so bi l i v letošnjem letu vendarle 
narejeni prvi koraki za razbreme-
nitev okol ja, saj smo prišli od be-
sed k dejanjem. To lahko uteme-
l ju jemo s tem. da so šoštanjske 
termoelektrarne kot eden resnih 
ekoloških problemov, predloži le 
sanacijski program, ki je bi l v ne-

Zaposlovanje 

Delegati skupščine Občinske 
skupnosti za zaposlovanje Velenje 
se bodo sestali v ponedeljek, 21. 
decembra ob 12. uri, v sejni sobi 
Zdravstvenega centra v Titovem 
Velenju. Na seji bodo najprej oce-
nili kadrovsko reprodukcijo \ lan-
skem in letošnjem letu ter možno-
sti zaposlovanja za prihodnje leto. 

V strokovni službi posebej 
poudar ja jo , da je potrebno v pri-
hodnjem letu dati poudarek pro-
dukt ivnemu zaposlovanju no-
ve delavce naj bi zaposlovali le v 
takšnem obsegu, da bo vsaka no-
va zaposlitev povečala ustvarjeni 
dohodek na zaposlenega in koli-
činski obseg proizvodnje in stori-
tev. To pa je usmeritev, ki je v 
preteklosti nismo dosledno upo-
števali. Podlaga za pr ipravo in 
izdelavo načrta zaposlovanja za 
leto 1988 mora bit i ocena realnih 

možnosti gospodarjenja vsake 
organizacije združenega dela v 
pr ihodnjem letu, obveznosti gle-
de zaposlovanja štipendistov in 
pr ipravnikov ter povečanje dele-
ža strokovnega kadra z višj imi 
stopnjami strokovne izobrazbe 
med vsemi novozaposlenimi. 

Prihodnje leto naj bi genera-
ci jski pr i l iv v občini znašal 443 
oseb. če k tem dodamo še 318 
iskalcev zaposlitve ( to l iko jih je 
delo iskalo v septembru letošnje-
ga leta v občini Velenje, potem 
naj bi skupen kadrovski potenci-
al znašal pr ihodnje leto 761 
oseb. 

Za nadomestne zaposlitve 
(upokoj i tve in drugo) bi ob zane-
mar janju strukturnih neskladij a 
brez povečanja števila zaposle-
nih lahko zaposli l i 83 odstotkov 
generacijskega pri l iva. Vendar 

pa je to matematika, ki je potem 
v praksi žal drugačna. Mlad i bo-
do zaradi krizne situacije v ve-
lenjskem gospodarstvu težko do-
bi l i zaposlitev in na Skupnosti za 
zaposlovanje ocenjujejo, da se 
bo število iskalcev zaposlitve v 
pr ihodnjem letu še povečalo. Če 
k temu dodamo še možne stečaje 
posameznih organizacij združe-
nega dela (Zakon o sanaciji), 
lahko število brezposelnih posta-
ne eden izmed problemov naše 
občine. 

To pa ne bo edina točka zase-
danja te skupščine. Med drugim 
bodo delegati spregovoril i tudi o 
nekaterih odpr t ih vprašanjih vlo-
ge in funkci je Skupnosti za zapo-
slovanje, programu dela za pri-
hodnje leto in še o čem. 

(mkp) 

katerih strokovnih krogih že 
obravnavan in tudi sprejet. Z ra-
čunaln ikom republiškega meteo-
rološkega zavoda smo povezali 
avtomatsko meri lno postajo v 
Zavodnjah in dobivamo dnevno 
podatke o emisijah. Pa tudi sicer 
dograjujemo ekološki informa-
cijski sistem. Razveseljivo je tu-
di, da smo v veliki meri uspeli 
spremeniti mišljenje in odnos do 
okol ja pri tistih, ki ga najbol j 
onesnažujejo. To je na primer v 
energetiki kot celoti. In tudi na 
splošno smo uspeli spremeniti 
odnos do okol ja, čeprav je to v 
javnost i še vse premalo obvezu-
joče, predvsem na verbalni ravni. 
Do okol ja bi moral i odnos tako 
spremeniti , da bi vsak posamez-
nik pri sebi razmišljal, kaj lahko 
za okol je stori.« 

Pri uresničevanju nalog s po-
dročja ekologije pa se srečujejo 
na komite ju s precejšnjimi teža-
vami. Te naloge so namreč vse 
obsežnejše in strokovno zahte-
vne, zato bodo moral i č imprej 
zaposlit i ustreznega strokovnega 
delavca za to področje. Doslej ga 
namreč niso imeli. 

Drugo prav tako zelo obsežno 
področje tega komiteja je ureja-
nje prostora. V letošnjem letu so 
pr iprav i l i predvidene prostorske 
izvedbene akte. To so zazidalni 
načrti, ureditveni načrti, prostor-
ski ureditveni pogoj i i td. 

Skladno z nalogami, zastavlje-
n imi v družbenem planu, mora-
mo našo občino »prekri t i« z no-
v imi prostorskimi dokument i . Za 

uresničitev te naloge pa pr imanj-
kuje sredstev. Strokov no delo pri 
izdelavi teh aktov je postalo zelo 
drago, postopki sprejemanja pa 
precej dolgotrajni in zahtevni, ta-
ko da mine od naročila nekega 
projekta, pa do njegove potrdi-
tve na občinski skupščini tudi le-
to dni. Zaradi tega in zaradi po-
manjkanja denarja precej kasni-
mo in sprejetega programa ne 
uresničujemo tako hitro kot smo 
predvidevali. Tega nikakor ne 
morejo bit i veseli bodoči gradite-
l j i . »Vsega tega se zavedamo,« 
pravi Jože Mraz, »zato bomo že 
pr ihodnje leto spremenil i način 
f inanciranja in sicer bomo sred-
stva zajemali iz bol j zaneslj ivih 
virov kot doslej.« 

K l jub temu pa smo v letoš-
njem letu skoraj na vsaki skup-
ščini sprejemali tudi prostorske 
izvedbene akte. Na komiteju so 
se v prvi vrsti lot i l i obdelave po-
deželja, to se pravi sprejemanja 
prostorskih ureditvenih pogojev. 
Tam namreč sploh ni aktov, ki bi 
opredeljevali gradnjo. Pripra-
vl jajo pa tudi sprejem novih iz-
vedbenih prostorskih planov za 
nadal jn jo stanovanjsko gradnjo 

- Selo, M l i n . . . Izdelujejo pa 
tudi lokacijske načrte obrtne de-
javnosti v Selah in Stari vasi ter 
lokacijske načrte za komunalne 
in infrastrukturne naprave. 

Na komiteju za planiranje, go-
spodarstvo in varstvo okol ja tudi 
redno spremljajo rezultate go-
spodarstva. Pred kratkim so iz-
delali obsežno jesensko analizo. 
Iz nje črpajo podatke za nadalj-
nje načrtovanje. Te nj ihove ana-
lize so temeljite in bi lahko bile 
po nj ihovem mnenju dobra stro-
kovna podlaga vsem planerjem 
in gospodarstvenikom. 

Pri pr ipravi resolucije za pri-
hodnje leto imajo težave zaradi 
pomanjkanja podatkov in izho-
dišč za načrtovanje. Edina osno-
va, ki jo trenutno imajo, je jesen-
ska analiza, medtem ko global-
nih republ iških in zveznih usme-
ritev ni. 

K l jub vsemu so pr ipravi l i os-
nutek tega dokumenta. V njem 
so se izognil i vsem tistim usme-
ritvam, na katere v občini nima-
mo nikakršnega vpliva ter posta-

I vi l i tiste naloge, kjer imamo mož-
nosti in pristojnosti. To sta pred-
vsem komunalno in infrastruk-
turno področje 

Med številnimi nalogami, ki so 
jih v zadnjem obdobju opravi l i 
na komiteju za planiranje, go-
spodarstvo in varstvo okol ja se 
ustavimo še pri preskrbi. Lahko 
rečemo, da je bila ta zadovolj iva. 
Seveda pa je bi lo potrebno veli-
ko prizadevanj. 

»Zagotavl janje nemotene pre-
skrbe je bi lo še posebej zahtevno 
v zadnj ih mesecih,« pravi Jože 
Mraz, »in to zaradi cenovnih 
neskladij. Težave so bile pred-
vsem z mlekom: mlečnimi izdelki 
in mesom. Zagotovit i je bi lo tre-
ba dodatna sredstva za pokriva-
nje razlik v ceni.« 

Usmerjal i so tudi aktivnosti za 
ustanovitev nove samoupravne 
interesne skupnosti za preskrbo 
in upajo, da bodo v teh dneh 
podpisani samoupravni sporazu-
mi o temelj ih plana za to sred-
njeročno obdobje in da bo ta 
skupnost z novim letom začela 
delovati. S tem si bomo tudi v 
pr ihodnje zagotovi l i dovol j veli-
ko kmeti jsko proizvodnjo, nemo-
teno preskrbo in potrebne blago-
vne rezerve. 

Mi ra Zakošek 

Gorenje Titovo Velenje 

Vse bližje zahtevnim 
letnim ciljem 

Prejšnji mesec so skorajda vse 
Gorenjeve proizvodne delovne 
organizacije s sedežem v 
Ti tovem Velenju dosegle predvi-
deno proizvodnjo. Pomembno 
je, da v delovnih organizacijah 
stalno izboljšujejo kakovost in 
da se vse bol j pr ib l ižujejo predvi-
denemu razmerju proizvodnje za 
domače in tuje tržišče: to raz-
merje se iz meseca v mesec veča 
v korist tu j ih kupcev. 

K l j ub težavam zaradi pomanj-
kanja nekaterih sestavnih delov 
so v Gorenju Gospodinjski apara-
ti presegli novembrski načrt pro-
izvodnje. Vse več vel ik ih gospo-
dinjskih aparatov izdelajo za iz-
voz in računajo, da se bodo že 
kmalu pr ibl ižal i željenemu ci l ju 

NO ".i vse proizvodnje za tuje 
kupce. V Gorenju Notranja opre-
ma so. na primer v .tozdu Pohi-
štvo. presegli novembrski proiz-
vodni načrt kar za 30 "n, in sicer 
največ s proizvodnjo vrat za ku-
hinjske elemente za prodajo v 

Dom borcev in mladine 

Zvezno republ iko Nemči jo. 
Uspešni so bi l i tudi v delovni or-
ganizacij i Gorenje Procesna opre-
ma. čeprav vseh letošnjih zahtev-
nih ciljev ne bodo dosegli. Začeli 
pa so uresničevati več nov ih pro-
jektov na področju strojegradnje 
in orodjarstv a. V Gorenju Elek-
tronika Široka potrošnja so prejš-
nji mesec izdelali nad 6.600 barv -
nih televizi jskih sprejemnikov, 
od tega desetino za prodajo na 
tuje. Zal pa vseh planskih ciljev 
za leto 1987 ne bodo uresničil i . 

V Gorenju Servis uresničujejo 
planske cil je, k l jub temu, da je 
število opravl jenih servisnih sto-
ritev (v garancij i in pogarancl j i) 
manjše. Veča pa se obseg monta-
žne dejavnosti, povečala se je 
proizvodnja in prodaja top lo tn ih 
črpnjk. Gorenje Serv is se v se bol j 
vkl jučuje tudi v načrtovanje ka-
belsko distr ibuci jskih sistemov, 
nad predv idevanji pa je tudi pro-
daja rezervnih delov . 

(rp) 

Gorenje Raziskave in razvoj 

Uspela izmenjava znanj in izkušenj 
Delovna organizacija Gorenje 

Raziskave in razvoj je pr ipravi la 
v T i tovem Velenju seminar 
»Mer jenje in preskušanje apara-
tov za široko potrošnjo«. Na se-
minar je prišlo več kot tehni-
čnih strokovnjakov iz Gorenje-
vih delovnih organizacij in neka-
terih drugih delovnih organizacij 
iz Slovenije. 

Gorenjevo poslovno področje 
Dom, oziroma integralni strate-
ški sistem, kot so ga poimenova-
li. je pretežno širokopotrošno 
usmerjen program. To poslovno 
področje je v Gorenju še vedno 
prevladujoče, tako doma kot na 
tujem. Gospodinjske aparate, ve-
like in male, pa je mogoče pro-
dajati, posebej še na tuj ih trgih, 
le, če ustrezajo zahtevam kupcev 
in če so izdelani tako, kot dolo-
čajo predpisi o kakovosti in za-
nesljivosti v uporabi. 

Seminar je bil resda namenjen 
le strokovnjakom tehničnega po-
dročja, vendar pa so bi l i med 
predavatelj i pr iznani strokovnja-
ki z obeh slovenskih univerz, po-

Na ogled vojaška tehnika in oprema 
Občinski štab teri tor ialne 

obrambe Velenje bo tudi ob le-
tošnjem dnevu oboroženih sil za 
učence, ki obiskujejo obrambne 
krožke, nj ihove mentorje in za 
vse, ki j i h veselijo vojaški pokl i-
ci, pr ipravi l tehnični zbor. To je 

prikaz najsodobnejše oborožitve 
in opreme teritorialne obrambe, 
civi lne zaščite in centra zveze, se-
veda ob strokovnem vodstvu. Za 
to tehniko in opremo je med 
mlad imi vel iko zanimanja, kar se 
je pokazalo že v prejšnjih letih. 

Zato organizator pričakuje, da 
bo tudi na letošnji tehnični zbor 
prišlo vel iko mladih. Zbor bo v 
torek, 2 2 . decembra, od 8. do 14. 
ure v prostorih doma borcev in 
mladine. 

b. m. 

sameznih institutov in zavodov. 
Na seminarju so govori l i o kon-
kretnih temah tako, da bo mogo-
če spoznanja uporabit i pri vsa-
kdanjem delu. Med predavatelj i 
pa so bi l i tudi strokovnjaki Go-
renja, ki so pokazali visoko ra-
ven znanja, kot posledico stalne-
ga načrtnega razvojnega dela, 
kar razumlj ivo vpliva na dvig 

splošne kakovosti Gorenja. 
Uspešno izveden seminar o 

merjenju in preskušanju apara-
tov za široko porabo je spodbu-
di l razmišljanja, da bi tudi pri-
hodnje Gorenjeve razstave do-
sežkov in razvojnih hotenj obo-
gati l i s podobnimi aktualnimi se-
minar j i . Tako bi z izmenjavo in 
poglobi tv i jo znanja prispevali k 

še večjemu zadovoljstvu kupcev 
Gorenjevih izdelkov in k še večji 
uspešnosti gospodarjenja Gore-
nja. 

Omeni t i velja še. da je organi-
zator seminarja, delovna organi-
zacija Gorenje Raziskave in raz-
voj, izdala poseben zbornik, v 
katerem so bi l i objavl jeni vsi re-
ferati. -nk-

P O Z O R N O S T Z A U P O K O J E N C E — Delavci Gradbeno industrijskega podjetja Vegrad 
ne pozabljajo na svoje upokojence. Pred dnevi so pripravili zanje sprejem v Delavskem klubu. Več 
kot 200 se jih je zbralo. Pripravili so jim kratek kulturni program, jih seznanili z uspehi in težavami 
Vegrada ter jim seveda zaželeli uspešno, srečno in zdravo novo leto. Pa tudi na darilo niso pozabili. 
Vsakdo je dobil po deset tisočakov. (mz.) 
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1 scanja starejs 
ajanov 

KS Desni breg 
V mnogih krajevnih skup-

nostih občine Velenje je de-
cember mesec, ko na sreča-
nja povabijo svoje najstarejše 
sokrajane, velikokje so to že 
naredili. 

Gotovo pa največ starejših 
živi v krajevni skupnosti De-
sni breg. Preko sto petdeset 
jih je. Srečanje jim bodo pri-
pravili v ponedeljek, 21. de-
cembra ob 10. uri v Kavarni 
REK-a. Program zanje bodo 
pripravili mladinci te kraje-
vne skupnosti, (mkp) 

KS Levi breg 
Malo nas je bilo na sreča-

nju starejših krajanov, ki ga 
je pretekli četrtek organiziral 
odbor KO RKS Titovo Vele-
nje center — Levi breg. Naš 
del mesta sodi v srednje sta-
rostno dobo, zato je starost-
nikov razmeroma malo. »Nič 
ne de« so dejali, »saj smo za-
to vsakega vabila in vsakega 
srečanja bolj veseli.« Pravijo, 
da se bližajo hudi časi. Toda 
hudo in najtežje je, če bi bili 
osamljeni in če bi ostali po-
zabljeni. 

Starejši smo srečni med l jud-
mi, tudi med mladimi . Premalo 

je pr i ložnosti za srečanja, ki bi 
nam z lepoto dopolnjevala jesen 
živl jenja. M i smo generacija, ki 
je preživela strah, trpl jenje, lako-
to in junaštvo druge svetovne 
vojne. Nismo pozabi l i hrepene-
nja po miru. Pogosto smo rekli , 
naj bo mir, pa četudi bi jed l i en-
krat na dan. Nismo pozabil i na 
delo in odpovedovanje v času 
obnove. Vse to nas hrabri in vodi 
v prepričanje, da bomo z delom 
premagali tudi najtežje. 

Tako so b i l i izraženi občutki 
srečanja, ko so jub i lant i prejeli 
in med n j imi najstarejša krajan-
ka (89 let) Frančiška Pevcin od 
predsednika Fadila Krupiča in 
Stane Kovič šopek in iskrene če-
stitke. 

Srečanje se je končalo z iskreno 
željo po novem snidenju. 

Stane Žula 

KS Staro Velenje 

Najstarejšim krajanom kraje-
vne skupnosti Staro Velenje so v 
dvorani gasilskega doma pripra-
v i l i srečanje mladinci , člani Rde-
čega križa skupaj z vodstvom 
krajevne konference SZDL. V 
ku l turnem programu so sodelo-
vali mladi iz te krajevne skupno-
sti in učenci OŠ Antona Škerca. 

Ob skromni zakuski in nekaj 
kapl j icah vina so kraml ja l i po-
zno v noč, ob zvokih muzikantov 
so se veselo zavrteli in si ob kon-
cu družno zaželeli v novem 1988. 
letu predvsem zdravja. 

L. Ojsteršek 

Zgornjesavinjski študentski klub 

Letna skupščina z okroglo 
mizo 

V petek popoldne je bila v 
Gorn jem gradu letna skupščina 
zgornjesavinjskega študentskega 
kluba. Pred skupščino so pripra-
v i l i okroglo mizo, ki so se je po-
leg študentov udeležil i tud i vo-
d i ln i predstavniki skupščine ob-
čine in njenega izvršnega sveta, 
občinske konference socialisti-
čne zveze in občinske organizaci-
je zveze komunistov. V pogovoru 
-SO' se pomeni l i o t renutnih go-

spodarskih in ostalih razmerah v 
mozirski občini , študentje pa so 
se seveda zanimali za področj i 
št ipendiranja in zaposlovanja. 
Na skupščini so se zatem pogo-
vor i l i o svojem dosedanjem delu 
in o programu za naslednje ob-
dobje, pr i čemer so posebej pou-
dar i l i nujnost organiziranja ma-
r iborskih študentov, izvol i l i novo 
vodstvo kluba in sklepni del 
skupščine seveda popestr i l i s 
sprejemom brucov v študentske 
vrste. j . p. 

Pripadniki TO, ki niso le to 

»Kaj pomaga, 
če smo za čisto 
okolje lovci« 

Alojz Gracer je šofer, ki 
je že triintrideset let zvest 
Rekovi delovni organizaciji 
APS, je znan daleč naokrog 
in ga ni treba posebej pred-
stavljati. Kakor je priden na 

Ocenjevanje ptic v Mozirju 
Konec novembra je organizi-

ralo Društvo za varstvo in vzgojo 
ptic »Ka l in« Mozi r je v prostorih 
veterinarske postaje ocenjevanje 
ptic. Mednarodn i sodnik D juro 
Pribolšan iz Zagreba, ki ocenjuje 
ptice v Jugoslavij i in tu j in i že 22 
let, je dal po ogledu nad 50 zbra-
nih ptic v Moz i r ju navdušeno iz-
javo. Vse ocenjene ptice so vr-
hunske kakovosti, vsaka ptica je 
prvorazredna, diskval i f ikaci j ni 
bi lo. Še n ikol i doslej ni videl, ob 
sorazmerno majhnem številu 
ptic, takšno kakovost. 

Pet članov društva, ki goj i do-
ma skupaj nad 500 sobnih ptic, 
je prineslo v ocenjevanje vse vr-
ste barvnih kanarčkov, postavne 
kanarčke, križance in standardne 

Srečanje v starem Velenju 

papige. Navajamo najboljše oce-
ne: 

barvni kanarček (posamezni 
pt ički) last Roberta Kneza iz T. 
Velenje 90 točk. ( Š A M P I O N 
T E K M O V A N J A ) ; kolekci ja 
(štirje pt ički), isti lastnik, 360 
točk; 

nemške čope (kolekci ja), last 
Antona Košir ja iz T. Velenja, 
363 točk ( Š A M P I O N T E K M O -
V A N J A V K O L E K C I J I ) ; gloster 
(posamezno), last Bojana Sopol-
ška iz T. Velenja, 90 točk; 

kolekci ja istega lastnika pa 
362 točk; standardne papige (ko-
lekcija), last Janeza Sajevca iz T. 
Velenja, 357 točk. 

S tem tekmovanjem želi jo čla-
ni Društva » K A L I N « Moz i r je 
spodbudit i l jubitel je oz. rejce 
ptic v mozirski občini k vključe-
vanju v društvo, saj žal na tem 
ocenjevanju ni b i lo nobenega 
ptička s tega področja. Društvo 
je namenjeno predvsem ljubite-
l jem ptic na področju Gornje Sa-
vinjske dol ine, zadnje čase pa ga 
rešujejo pred razpadom člani iz 
T. Velenja. Ob tem imajo velike 
težave, saj si morajo služiti denar 
za vzdrževanje Ljubotovega do-
ma v Savinjskem gaju s prosto-
vo l jn im delom. Prošnje za denar-
no pomoč, za obnovo tega objek-
ta, so našle pozit iven odmev le v 
G L I N - u Nazarje, v F.LKROJ-u 
Mozi r je ter v podjet ju E K O T. 
Velenje. 

Zelja je, da bi se za vzgojo ptic 
in za akt ivno delo v Društvu za 
varstvo in vzgojo ptic »Ka l in« 
Moz i r je navdušilo predvsem 
čimveč mladih, saj je znano, da 
l jubitel jev ptic v Gorn j i Savinjski 
do l in i ne manjka. Ludvik Es 

Alojz Gracer je zlasti do-
ber poznavalec narave 

delovnem mestu, tako je pri 
vsem ostalem delu, ki se ga 
loti. Skoraj nikoli se ne jezi, 
najraje se šali in človeka hi-
tro spravi v dobro voljo. 
Kljub temu vsako delo vza-
me zelo resno. To najbolje 
vedo v krajevni skupnosti 
Podkraj-Kavče, v kateri je 
Alojz Gracer na vseh po-
dročjih družbeno-političnega 
in družbanega življenja zelo 
aktiven. Med drugim je 
predsednik krajevne organi-
zacije ZRVS Podkraj-Kavče 
in kar 52-krat je daroval kri. 

Zelo rad hodi v naravo, zato 
ni nakl jučje, da je član lovske 
družine Šoštanj-Velunja in da 
mu je lovstvo najl jubši konj i -

ček. In kaj pravi o zeleni bra-
tovščini? »Lovci smo še pose-
bej zaskrbljeni ob umiranju na-
rave. Kar zaboli me pr i srcu, 
ko hod im naokol i in v id im, ka-
ko se je v zadnj ih nekaj let ih 
narava spremenila, kako drv i v 
pogubo. Zato menim, da z reše-
vanjem ekološkega vprašanja 
močno zamujamo. Sicer pa, kaj 
nam pomaga, če se za čisto in 
zdravo okol je zavzemamo lov-
ci, ko pa nam ga drugi tako 
brezobzirno zastrupljajo. O 
lovski et iki pa naslednje. Veči-
na l jud i še vedno misl i , da lo-
vec zgolj strelja divjad. To ni 
res. Naša lovska etika je zelo 
jasna. Lovci vemo, da je po-
trebno najprej varovati naravo, 
vel iko delati pri goj i tvi in vzre-
j i , poskrbeti za hrano, ko si je 
živali ne morejo poiskati same 
in podobno. Šele na koncu pri-
de odstrel, ki tudi ima svoja 
stroga merila, kaj odstrel i t i , 
kdaj in kje.« 

Vse te bogate pokl icne in 
lovske izkušnje ter dobro po-
znavanje krajev daleč naokrog, 
je Alo jz Gracer uspešno prena-
šal na pr ipadnike posebne eno-
te TO, katere dolgoletni član je 
bi l . Danes, ko ni več pr ipadnik 
te enote, se še dobro spominja, 
kako družno so delovali in b i l i 
kos vsem nalogam usposablja-
nja. O tem takole razmišlja: »V 
enoti so bi l i odnosi pristni in 
tovariški. Mla jš im smo poma-
gali, j i m svetovali in j i m bi l i za 
vzor. Ker sem dober poznava-
lec terena, smo se kot enota po-
vsod hi t ro in uspešno znašli. 
To je bi lo pri orientaci j i sila 
pomembno. Dokaz več torej, 
kako se lahko življenjske izkuš-
nje koristno uporabi jo pr i kre-
pi tv i nalog SLO in DS.« Če-
prav A lo jz Gracer ni več akti-
ven pr ipadnik TO, pa je nepo-
grešljiv aktivist v delovanju 
zveze rezervnih vojaških stare-
šin. 

B. Muger le 

7. APRIL (torek) 

Zju t ra j naju je zbudi la Ljud-
mi la, bl izu Moskve smo bi l i . Na 
postaji smo se poslovi l i . Izstopi-
la sva in šla z metrojem v center. 
Poiskala sva agencijo Inturist, 
vendar sva bi la prezgodnja. Sed-
la sva, odloži la prt l jago, ko sem 
hotel malo pogledati naokrog, 
me je opozor i l strogi glas čuvaja, 
naj mi rno sedim, če nočem imeti 
problemov. Cisto vojaški režim. 

Prtl jago sva odloži la, ko sva si 
kasneje hotela ogledati mesto, na 
Jaroslavski postaji, saj v centru 
ni b i lo garderobe. 

V neki restavraciji sva si kupi-
la zajtrk za 4 kupejke. Potem sva 
šla na ogled Moskve. Najprej v 
muzej V. I. Lenina. Same vrste. 
Ogledala sva si tudi sprejem 
otrok v pionirčke. Takrat sem se 
spomni l oddaje na RŠ: p ion i rčk i 
— sprejemi — klobasa — sreča. 
Isto kot pri nas. 

Počasi nama je bi lo dovo l j te-
ga, ogledala sva si Kremel jsk i 
dvorec in »Hram Vasil i ja Blaže-
nog na Krasnaja ploščadi«. Nato 
sva si ogledala še parado voja-
kov in Državni muzej l i kovn ih 
umetnosti A. S. Puškina. 

V centru sva si kupi la še nekaj 
razglednic in poslala pozdrave. 

Nato sva šla na kosilo v resta-
vracijo. Stregla nama je pri jazna 
natakarica lr ina. 

Mesto je bi lo čudno. Na eni 
strani umazani in smrdeči WC- j i , 
na drugi strani (npr. druga ulica) 
pa popolna čistoča. Čistoča in 
umazanija se sprehajata, tako re-
koč, ena ob drugi. 

Po obi ln i večerji (zrezku z go-
bicami) in butel jk i , sva se vrni la 
na Jaroslavsko postajo, kjer smo 
čakali vlak za Peking. 

V spominuj so nama ostale 
dolge vrste in čakanje. Ko sva 
hotela kupi t i sok, sva morala 
najprej v vrsto pred blagajno, 
kjer moraš povedati kaj boš (če 

si pozneje premisliš, moraš še en-
krat na konec vrste). 

L jud je v »sivini« so se nekako 
spr i jazni l i s tem živl jenjem, saj 
poznajo samo ta način. 

Povsod so uni forme, vojaki, 
pol icaj i , čuvaji, vozniki . Ureje-
nost un i fo rm sicer daje videz ne-
ke sreče, toda kakšne? Velik pro-
blem je boj za hrano, kako do 
nje: črna borza, preprodajanje 
»žvačke« (kakor imenujejo žve-
čilne), t renirk, bonbonov . . . 

Že sva na vlaku, kjer sva sku-
paj s s impat ičnimi Ki ta jc i , ki se 
nenehno smejejo. Pravo naspro-
tje od prejšnj ih vtisov. Nov i so-
potn ik v kupeju je rhladi Šved. 

Spoznamo se s Ki ta jc i , ki so 
b i l i poslovno v Evropi. Kitajec, 
ki je na vlaku zaposlen, nam je 
pr iprav i l postelje in kmalu sva 
šla spat. 

8. APRIL (sreda) 

Jutro. Tanka snežna odeja je 
naredila pokraj ino še lepšo. Šved 
Thomas je odšel na zajtrk v re-
stavracijo ( jedi lni vagon), z Boja-
nom pa sva kar praznila naj ino 
potovalno zalogo. Potem smo s 
Thomasom igrali poker malo 
po naše, malo po švedsko. Min i -
lo nam je hitreje. Odloč i l sem se, 
da bom malo telovadil . Pridružil 
se nama je še Thomas, ostali pa 
so samo čudno opazovali. Potem 
sva šla z Bojanom na obhod po 
vlaku. 

Črna menjava dolar : rubel j 
je bi la 1 :3, zato sva si privoščila 
v restavracij i juho, solato, mleko, 
kruh. Rus, s katerim sem menjal, 
me je povabi l v svoje kupe in 
spoznal še z dvema Rusinjama. 
Vse mi je ponuja l : hrano, pijačo, 
celo ženski (v šali). 

Preden sva zaspala, sem napi-
sal še dnevnik in se istočasno 
uči l šteti po kitajsko. Učenje šte-
vi lk je kar zanimivo. Najprej me 
je neki možakar učil v svojem 
narečju, kasneje pa me je Kitaj-
ka učila v narečju, ki se govori v 
Pekingu. 

9. APRIL (četrtek) 

Spet ves dan v vlaku. Pivadil 
sem se na vse tresljaje, k i so se 
ponavl ja l i iz k i lometra v ki lome-
ter. Kot vsako ju t ro (umivanje, 
zajtrk, telovadba, branje, poker, 
tarok — šnops). Mora la sva za-
menjat i nekaj dolarjev, ker nama 
je zmanjkalo rubljev. Bojan je 
menjal dokaj slabo — 10 dolar-
jev za 10 rubljev. Na moskovski 
črni borzi pa lahko dobiš celo 
1:4. 

Iz srede na četrtek ob 23,50h 

smo prešli evfopsko — azijsko 
mejo. Za nami so postaje Švevd-
lovska . . . V Novosibirsku je bi l 
kratek postanek. Spoznala sva se 
z dvema Avstri jcema (35—40 
let), ki tudi potujeta v Peking. 
Med pogovorom smo obujal i 
spomine na dom, pomlad, vrt, 
obdelovanje zemlje. 

Na kosi lu nama je natakar ho-
tel prodat i svojo uro, potem pa 
celo zamenjati za mojo. Dober 
štos, vendar nisem bi l za to. Spo-
znala sva tudi ruskega of ic i r ja in 
med pogovorom smo hotel i vsi 
imeti svoj prav. Pogovarjali smo 
se še o črni borzi. Of ic i r se je ba-
hal, da je bi l že v Beogradu in da 
je videl že vel iko sveta. Razlagal 
je, kako je pri n j ih kruh vel iko 
bol j poceni, kot v Amer ik i . Mis l i l 

sem si: »Jebi ga«, kruh pa tud i 
ni vse. Ka j pa vse ostalo? Sama 
ruska propaganda ga je bila. 

10. APRIL (petek) 

Pred spanjem smo naravnali 
ure po lokalnem času: spat smo 
šli ob dveh zjutraj (po novem) in 
ne več ob 221 h. 

Zbud i la me je močna svetloba: 
sonce in sneg. Ponoči smo se 
ustavil i v Bogotolu in Af insku. V 
Krasnojarskem smo stali 15 mi-
nut, seveda sva za ta čas izstopi-
la. 

Pokraj ina je bila zelo lepa, 
nasprotno pa je bila postaja za-
nemarjena in umazana, d a j e kaj. 
Izgubila sva vol jo do fotograf ira-
nja. Samo opazoval sem. Ženske 
v umazanih moških kombinezo-
nih, so opravl jale železničarska 
dela, k i j i h pri nas opravl ja jo 
moški. 

Spet smo v kupeju. M i m o 
oken beže mešani gozdovi, hri-
bovita pokraj ina, sneg in tu in 
tam lesene hišice. V pr imer jav i z 
včerajšnjim dnem (ravninski del, 
brez gozdov, močvir ja, velike 
ravnine, kamor seže oko) je da-
našnja pokraj ina bol j hr ibovita. 
A vse je še Sii^irija. Drv imo prot i 
Pekingu. 

Posnetek z osebjem kitajskega vlaka, nekje v Sibiriji, pri 
-10'' C. »Mi smo tako mali«, kažejo Kitajci. 

Popoldne smo bral i in igral i 
poker. Poker za pizzo v Ljubl ja-
ni, hamburger v Budimpešti. Pri-
igral sem pizzo in hamburger, iz-
gubi l pa piroško v Ti tovem Vele-
nju. 

Nismo mogl i zaspati, preveč 
smo utrujeni od večnega počiva-
nja. Končno nama uspel. 

11. APRIL 

Težko sem zaspal, pokr i t i sem 
se moral tudi z odejo, da mi je 
bi lo dovol j toplo. 

Z ju t ra j smo stali na postaji 10 
minut , čas pa sem izkorist i l , da 
sem se zunaj, slikal s Ki ta jc i , k i 
so b i l i oskrbnik i našega vagona. 
Bojan me je slikal tud i s časopi-
som » M L A D I N A « , pred vago-
nom z napisom Moskva—Peking 
in sicer nekje ob Bajkalskem je-
zeru v dal jn i Sibir i j i . 

Dan prej sva zvedela, da ru-
bljev ne smeva nesti čez mejo, 
zato sva se odloči la za bol jši 
zajtrk na vlaku. V restavraciji sva 
naročila pečena jajca (na oko) in 
topel čaj. Stregel nama je zani-
miv natakar (posrečen t ip), ki je 
slabo obvbladal angleško. Oble-
čen je bi l v umazane kavbojke, 
suknjič, ponošene čevlje in dru-
go nasprotje; metuljček. Že na 
obrazu se mu je videlo, da se rad 
zmoti (v svoje dobro). Zan imivo 
je tudi to, da je pri vsakem obro-
ku hotel barantati in ugovarjat i , 
da bi mu prodal uro, tenis copa-
te. t renirko. O dolar j ih pa ni ho-
tel nič slišati. 

Smo že bol j v hr ibovi tem ob-
močju, ki je zelo podobno našim 
krajem in še veliko snega leži 
okrog. Slika je popolnoma druga 
(od prejšnje). Iz vlaka naredim 
dva posnetka. 

Zopet smo se ustavili za nekaj 
več časa, kjer smo se malo razgi-
bali, skočil i v trgovino. Tam sem 
slikal 1 avtobus in 3 parole. Ko 
opazujem obraze, je nekaj še iz-
razito evropsko-ruskih, nekaj pa 

že čisto azijskih t ipov (podobnih 
mongol. — kitajskim). Tud i tu 
smo b i l i za domačine tarče opa-
zovanja. Tud i kar se tiče obleke, 
k i je bi la popolnoma domača. 

Proti večeru smo se pr ib l iža l i 
rusko-mongolski meji. Najpre j 
so nam pobral i potne liste in vi-
ze, eni so šli menjat rublje, drugi 
pa po nakupih in malce na spre-
hod. K o smo se spet zbrali na 
vlaku so nas ponovno prekontro-
l i ral i . 

V mapi sem imel 2 M lad in i , 
Tr ibuno, prospekte, turistične 
vodiče in tudi M lad ino z naslov-
nico, na kateri je vojak in napis o 
koncu vojne in odhodu domov. 
Naslovnica je vzbudi la pozor-
nost zaradi vojaka z rdečo zvez-
do in napisa v ruščini. Mera je 
bila polna, ko so videl i sl iko pr i 
naslovu » T R D O « , ki ima porno-
grafsko vsebino. 

Najpre j so hoteli revijo na 
kontro lo in, da jo bom dobi l na-
zaj, potem pa so kar zahtevali, 
naj nekaj podpišem, ker da je bi-
la revija zaplenjena. 

Hotel sem razložiti, da so to 
isto M lad ino kontro l i ra l i tudi na 
madžarsko-ruski meji in, da se je 
carinik ob porno sl iki in članku 
»TRDO« samo nasmehnil, o na-
slovnici pa ni rekel nič. A vse je 
bi lo zaman, videti je b i lo, da j i m 
je bi la všeč. Čudno pa se mi je 
zdelo le to, da so mi jo vzeli pr i 
odhodu iz Rusije, kajt i , če se je 
kdo pokvar i l ob tej revij i , potem 
je to b i lo že storjeno. 

Po vseh teh pripeti jah smo pri-
šli na mongolsko mejo kjer pa 
kotrole niso bile več tako natan-
čne. Pregledali so potne liste, vi-
ze, izpo ln i l i smo deklaracijo. 

V kupeju se nam je pr idruž i l 
mongolec. spraševal je po angle-
škem piv u in cigaretah in še neke 
stvari. Ko pa sem mu ponudi l ci-
gareto, je ni hotel. Vsem nam 
trem se je zdelo čudno. Opravi l i 
smo se spat. a nismo mogli za-
spati takoj. 
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Ne prihranite dolar! 
Na gledal iško predstavo v 

Šmartno ob Paki gremo ponava-
di dob ronamerno in z navduše-
nost jo, zato smo seveda pr istran-
ski. Toda ali lahko šmarške nav-
dušence in garače p r ime r j amo z 
ve l i k im i gledal išči? G o t o v o ne 
moremo. A m p a k ne gre le za to. 
Igra lc i Gledal išča pod kozolcem 
so nas z vedno d o b r i m i predsta-
vami že tako razvadi l i , da vna-
prej p r i čaku jemo dobro igro in 
pošteno zabavo. 

Tako je b i lo tud i v soboto, 12. 
decembra na premier i uspešnice 
irskega d ramat i ka Seana OCase-
ya » P R I H R A N J E N I D O L A R « . 
V nabi to po ln i dvoran i v Šmart-
nem ob Paki sta se tokrat izkaza-
la oba Jožeta, Kranjčev in Robi-
dov. Privošči la sta si precej vel ik 
zalogaj , saj nista bi la le igralca, 
ampak sta igro tud i sama pr i redi -
la, jo režirala in postavi la sceno. 
Kar vel ik pogum, ki pa sc je iz-
kazal za upravičenega. 

V p ro logu sta nam brez besed 
uč inkov i to predstavi la obe gla-
vn i in ed in i f i gu r i ; zapi to ume-
tn iško dušo, propadlega s l ikar ja 
Sammyja (K ran j c ) in malo trez-
nejšega, pa zato bo l j iznajd l j ive-
ga pr i ja te l ja Jerry ja (Rob ida) , ki 
je pov rhu še glasbeno nadar jen. 
K o pr i ja te l jema zmanjka pi jače, 
imata v t renu tku pred sabo nov 
in ed in i ž iv l jen jsk i c i l j — kup i t i 
novo steklenico, ki bi j i m a živl je-
nje naredi la spet lepše. Pri tem 
bi j ima lahko pomagal le edini 
Sammyjev dolar , k i ga ima na 
h ran i l n i kn j iž ic i . Drama se odt le j 
odv i ja pred b lagajno poštnega 
urada, k i se po števi ln ih zaplet ih 

spremeni v popo lno razdejanost, 
do lar pa ostane še naprej pr ihra-
njen. 

A v t o r j a sta bi la pr i predelavi 
temel jnega teksta izna jd l j i va in 
domiselna. Tako sta napr imer 
glas poštne uslužbenke posnela 
na magneto fonsk i trak. S tem ni-
sta le zmanjšala ansambla, am-
pak poudar i la tud i osnovno spo-
roč i lo dogajanja na odru , to je 
prepad med dvema stranema 
vsakdana: t rdo, za tumbano b i ro-
krac i jo in smešno, žalostno člo-
večnost jo. Podobno izvirna je bi-
la tud i domis l ica, da žensko 
stranko na pošti, predstavita kot 
obešalnik. Nasp loh je bi la scen-
ska postavitev zelo rac ionalna in 
uč inkov i ta . 

Dobra igra in izredna obrazna mi-
mika je ob skromnem tekstu dogajanje 
napravila dinamično, polno izvirnih re-
šitev in svojstvenega načina interpreta-
cije, hkrati pa sta avtorja uspešno kr-
marila ob tanki črti, ki loči duhovito 
od banalnega. To je še posebej po-
membno zaradi dejstva, da sta delala 
ob »hipoteki« znane in izvrstne uprizo-
ritve istega dela, ki ga je pred dvajseti-
mi leti posnela ljubljanska televizija z 
Arnoldom Tovornikom in Volodjo Pe-
erom. 

Kaj torej reči o šinarskih »amater-
jih« (mimogrede, Kranjc živi v Kopru 
in pravi: »Kaj pa je to 200 kilome-
trov!)? Pri njihovem delu, polnem volje 
in notranje nuje po izpovedovanju, je 
amatersko samo to, da za delo niso 
plačani. Vse ostalo je skrajno profesio-
nalno. 

Ker je novo leto pred durmi, igralce-
ma in celemu ansamblu poteg dolgega 
aplavza podarjamo tudi tisto stekleni-
co za en ubogi dolar. 

Milena Zl.VART 

Komedija, ki izvablja smeh 

Prihranjeni dolar 
V d o m u ku l ture v T i tovem Ve-

lenju bo v petek, 18. decembra 
ob 19.30, gostovalo Gledal išče 
pod kozolcem iz Šmartnega ob 
Paki z znano komed i j o irskega 
pisca Seana 0 'Caseya : PRI-
H R A N J E N I D O L A R , j g ra l a bo-
sta Jože Robida in Jože Kra jnc . 
Glas bo posojala Pavla Letonja. 
T u d i reži ja in pr iedba je delo 
obeh izvajalcev. 

Poznavalci d ramsk ih del iz do-
brega starega obdob ja črnobele 
televiz i je se nemara še spomin ja-
j o uspešnice z naslovom Prihra-
n jeni fun t , k i ga je za male ekra-
ne pr i red i l Čeh Jan Wer ich. V 
njej sta pred več kot 20 leti zable-
stela imeni tna umetn ika A r n o l d 
T o v o r n i k in Vo lod ja Peer. 

»Vsaka s svoje strani se ob 
uradn iškem okencu postavita 
nasprot i drug i dve t rdo t i : ab-
surdno močna b i rokratska in ti-
sta znana človeška, k i se meri s 

p rom i l i v krv i . Komed i ja pokaže 
kdo in kako potegne krajšo.« 

Vstopnice- 2.000 d in (šolska 
mlad ina 1.000 din) . Predprodaja 
v d o m u ku l ture, tel. 854-747. 

N O V O L E T N O SREČANJE 

K u l t u r n i center Ivan Napo tn i k vas vabi na srečanje z i lust ratorko 
K A M I L O V O L Č A N Š E K in pesn ikom N I K O M G R A F E N A U E R -
J E M , ki ho v torek, 22. decembra oh 17.00 v kn j i žn ic i Ku l tu rnega cen-
tra. 

Vab l jen i ob iskovalc i vseh starost i ! 

KULTURNA PRIREDITEV - PRAZNIČNO DA-
RILO 
Ste razmišljali, da je tudi obisk kulturnih prireditev lahko prazni-
čno dari lo? Če se boste tako odloči l i pohit i te in se nemudoma 
prijavite za: 

K O N C E R T B O Ž I Č N I H P E S M I 
V Cankar jevem domu v Ljubljani 
Odhod 24. 12. ob 16.00 izpred avtobusne postaje. Cena 6.500 
din. 

N A B U C C O 
v operi v Ljubljani 

Odhod 25. 12. 1987 ob 16.00. Razprodano! 

NETOPIR 
Straussova opereta v Cankarjevem domu v Ljubljani. 
Odhod 28. 12. 1987 ob 16.00 izpred avtobusne postaje. Cena 
8.500 din. 
Informacije in plačilo: dom kulture Titovo Velenje, te. 854-747. 

DPD Svoboda Šoštanj 

Novoletni koncert 
Svojo bogato in pestro dejavnost so sekcije delavsko prosvetnega 

društva Svoboda iz Šoštanja že večkrat predstavi le. Ta četrtek, 17. de-
cembra, pa bodo za l jub i te l je ku l tu rne dejavnost i v drugem središču 
Šaleške do l ine pr iprav i le novo le tn i koncert . V njem bodo sodeloval i 
mešani pevski zbor Svobode Šoštanj, Šaleški oktet , ha rmon i ka r j i , zai-
gral i pa bodo še godben ik i Zar je . 

Novo le tn i koncert bo tore j danes v šoštanjskem d o m u ku l ture. 
Začel pa sc bo ob 19. ur i in ne ob 18. kot je b i lo zapisano v ko ledar ju 
ku l t u rn i h pr i redi tev za mesec december, ob jav l jenem v prejšnj i števil-
k i našega tednika. 

( tp) 

Občina Velenje 

Poročilo o porabi sredstev 
samoprispevka za obdobje 
1 9 8 5 - 1 9 8 7 

Po dveh let ih izvajanja refe-
rendumskega programa IV. sa-
mopr ispevka se kaže pomemb-
nost takšnega zbiranja sredstev, 
brez kater ih si ne m o r e m o pred-
stavl jat i nadal jn jega razvoja ko-
munalne in cestne dejavnost i , 
ka j t i večina nalog v p rog ramih 
KS je iz tega področ ja. Na po lo-
vici obdob ja IV. samopr ispevka 
lahko s ponosom pokažemo na 
rezultate, k i popo lnoma opravi -
ču je jo namen zbiranja sredstev. 

— O d b o r za nadzorovanje, us-
k la jevanje in razporejanje sred-
stev samopr ispevka deluje v 
sk ladu s sprejet im sporazumom. 
D o sedaj je imel 8. sej, udeležba 
na vseh sejah je b i la dobra. Od-
bor razdel ju je sredstva v skladu 
z d i n a m i k o , opredel jeno s spora-
zumom. S pr i laga jan jem potreb 
KS smo zagotavl ja l i rac iona lno 
koriščenje sredstev; s tem nači-
nom smo uspeli predčasno zago-
tov i t i tud i sredstva za gradn jo 
V I L osnovne šole. Izgradnja ob-
jek tov oz. naloge se v večini KS 
izvaja jo po d inamik i . D o spre-
memb pr iha ja občasno tam, k jer 
letni p lan i SIS in d rug ih subjek-
tov niso dovo l j uskla jeni z refe-
rendumsk im p rogramom. Zato je 
za bodoče nu jno po t rebno zago-
tov i t i , da SIS pr i p r ip rav i le tn ih 
p lanov upoštevajo re ferendum-
ske programe in se z n j i m i uskla-
d i jo . Kra jevne skupnost i bodo 
tako laže odp i ra le invest ic i je ter 
tako na n j i hov ih ž iro račun ih ne 
bodo ležala neizkoriščena sred-
stva. 

— Ugotav l jamo, da v nekate-
r ih k ra jevn ih skupnost ih dajejo 
premalo poudarka i n f o rm i ran ju 
kra janov o porab l jen ih sredstvih 
samopr ispevka, kakor tud i o rea-
l izaci j i na log iz referendumskega 
programa. Zato je po t rebno v 
bodoče temu posveti t i večjo po-
zornost. — Iz pregleda real iz ira-, 
n ih na log je razv idno, da kraje-
vne skupnost i ne odstopajo bi-
stveno od svoj ih p rogramov. Za 
manjše spremembe programov 
ima jo sklepe samoupravn ih or-
ganov. vpraš l j i vo pa je, če ti za-
doščajo. O d b o r smatra, da bi se 
o tem mora l i oprede l i t i k ra jan i 
na zbor ih in ne le na skupščinah 
oz. svetih KS. Iz poroč i la je raz-
v idno tud i , da le v KS Levi breg 
ni doslej nič real iziranega. V pro-
gramu /a leto 14X6 je b i lo sofi-
nanciranje izgradnje nadstrešnic, 
ker pa Stanovanjska skupnost ni 
zagotovi la sredstev, so ostala ne-
izkoriščena tud i sredstva samo-
pr ispevka. Zato je v letu 1987 za-
čela s sof inanc i ran jem saniranju 

ravn ih streh in s tem zagotovi la 
p redv ideno in rac ionalno upora-
bo sredstev. — Omen i t i je po-
t rebno tud i , da je po izvedbi re-
fe renduma pr iš lo do del i tve kra-
jevne skupnost i Šalek — Gor i ca 
v dve samosto jn i k ra jevn i skup-
nosti in sta si zato tud i p rogram 
in sredstva z medsebo jn im dogo-
vo rom porazdel i l i . O d b o r je 
pred lagano del i tev sprejel, saj ni 
vp l i va la na spremembo progra-
ma ostal ih KS. — Ugotav l jamo 
tud i , da je precej poroč i l krajev-
n ih skupnost i neuskla jenih s po-
datk i up ravn ih organov SOb Ve-
lenje ter da so površna in nena-
tančna. Zato bomo zahteval i 
sprotna poroč i la o dokončan ju 
vsake naloge. — Večkrat je b i la 
na odbo ru izpostavl jena d i lema 
glede vp l i va števila ak t i vn ih pla-
čn ikov v kra jevni skupnost i na 
v iš ino dode l jen ih sredstev posa-
mezni k ra jevn i skupnost i . Odbo r 
je to vprašanje sporazumno 
od lož i l d o k o n č a leta 1987, ker je 
ugotov i l , da s temi podatk i urad-
no nihče ne razpolaga. Spora-
zum prav tako ne predvideva, 
kako sprememba števila ak t i vn ih 
p lačn ikov vp l iva na spremembo 
programa. Ze lo poz i t i vno pa je 
ocenjena sol idarnost mestn ih KS 
do p r imes tn ih KS, ker j i m s tem 
pomagamo k uspešnejšemu raz-
vo ju in k zmanjševanju razl ik 
med mestom in vasjo. Iz pr ikaza-
nega poroč i la so razvidne kon-
kretne naloge, dokončane v tem 
obdob ju . Zgra jen i so k i l omet r i 
nov ih cest, asfa l tn ih prevlek, re-
kons t rukc i j , nov i mostovi , kana-
l izaci je, vodovod i , avtobusne po-
staje, kabelska TV, t op lovod i , 
urejena so pokopal išča in domo-
vi KS, z n j i m i se gradi V I I . osno-
vna šola, nabavl jen je aparat za 
u l t razvok, i td. Dode l jena sred-
stva so oplemeni tena z d rug im i 
pr ispevk i in z več kot 100.000 
p ros tovo l j n im i urami. Zato sme-
mo t rd i t i , da sredstva samopr i -
spevka niso le osnova mater ial-
nega, temveč tud i družbenega 
razvoja v KS. - Poroči lo odbora 
je obravnavalo tud i predsedstvo 
O K S Z D L in ugotov i lo , da se 
sredstva samopr ispevka trosi jo v 
sk ladu s samoupravn im sporazu-
m o m in da j ih kra jan i bogato 
op lemen i t i j o z d rug im i sredstvi 
in p ros tovo l j n im i urami . - Zah-
tevalo je dosledno izvajanje spre-
jetih programov in usklajevanje 
planov ostal ih udeležencev. 
Opozo r i l o je tud i na odgovor-
nost samoupravn ih organov in 
d ružbenopo l i t i čn ih organizaci j v 
KS za real izaci jo sprejet ih pla-
nov. 

Zap. 
št. KRAJEVNA SKUPNOST OBJEKTI - NALOGE 

PLAN -
valoriziran 

8 6 - 8 7 
LETO 

DODELJENA 
SRED. 

VALORIZIRANA 
ŠT UR 

prostovolj. REALIZACIJA PLANA OPOMBA NA PLAN 

1. BELE VODE CESTE 
cesta Grebenšek — Razpodovnik 
ureditev cest 

17.000.000 
36.154.300 

1.329 366 

1985 
1986 
1987 

34.494.700 
36.154.300 

1.329.366 960 

realizirano 
realizirano 
realizirano 

— 

SKUPAJ: 54 483.666 71.972.366 960 

2. GORICA Cestna povez. BEVČE 
Letni program 1986 
program za 1. 8 6 — 8 7 

6.270.000 
13.905.500 
23.639.350 

1985 
1986 

10.094 700 
21.627.657 
18.544.850 1047 

realizirano 
realizirano 
realizirano 

— 

SKUPAJ: 43.814.850 50.267.307 1047 

3. KAVČE - PODKRAJ DOM KS. kanalizacije 
— ni v programu 
cestna povezava — asfalt, cestna povezava 
VILA M A J O R - N O V A K 
cesta proti JAKOBU 

7 600 000 

10.568.180 
8.065.190 

1985 
1986 

1987 
1987 

12.238.000 
3.185.140 

10.568.180 
8.065.190 

6000 

10.000 

realizirano 
realizirano 

v gradnji 
— kanalizacija — spr din. 

SKUPAJ: 25.233.370 34.054.510 16.000 

4. PLEŠIVEC Cesta v S0P0T1 

ni v programu 
odvodnjavanje kraj. cest 

3.000.000 

4.171.650 

1985 

1987 

4.830.000 
1.257.300 

4.171.650 

935 
152 trakt. 

87 + 96 
trakt. 

realizirano 

realizirano 

SKUPAJ: 7.171.650 10.258.950 1270 

5. ZAVODNJE Mrliška veža 
pokopališče 

pokopališče 

1.000.000 

3.059.210 
2.781 000 

1985 

1986 
1987 

2.710.000 
1.519.100 

859.210 
2.781.000 

-

v gradnji 

v gradnji 

sprememba dinamike 
mrliška veža 
mrliška veža 

SKUPAJ: 6.840.210 7.869.310 -

6. PAKA CESTE 
KRAJEVNE CESTE 
CESTE in AVTOBUSNA POST, 

2.000.000 
1.600.000 
4.727.870 

1985 
1986 
1982 

3.220.000 
4.258.200 
5.977.630 

205 trakt. 
8490 

realizirano 

realizirano pri Končniku AP 
v pripravi dokumentacija 
MOTOKROS - AP 

SKUPAJ: 8.327.870 13.455.830 8695 

Zap. 
št. 

KRAJEVNA SKUPNOST 
OBJEKTI - NALOGE PLAN -

valoriziran 
8 6 - 8 7 

LETO D0DEUENA 
SRE0. 

VALORIZIRANA 
ŠT. UR. 

prostovolj. REALIZACIJA PLANA OPOMBA NA PLAN 

7. ŠMARTNO OB PAKI VODOVOD, dogr. doma kult. 

vodovod 

rekonstr. krajev, ceste 

3.400.000 

500.000 
13.905.500 

1985 

1986 
1987 

5.474.000 

13.425.660 
23.076.624 

15.000 

8.000 

vodovod — Veliki vrti, 
realizirano 
realizirano dom kulture GNEČ 
— SLATINE realizirano — 
vodov, 
realizirano 

SKUPAJ: 23.305.500 41.976.284 23.300 

8. RAVNE VODOVODI (Dvornik - Vrholani) avtobusno 
obračališče in most 
program za 1. 1986 — ceste 
program za leto 1987 

1.720.000 
1.400.000 

9.733.850 

1985 
1986 

1987 

2.769.200 
5.520.852 

11.608.490 

5.320 
88 most 

156 
336 
805 

realizirano 

obračališče realizirano 

v gradnji realizirano 
SKUPAJ: 12.853.850 19.898.542 6.729 

9. GORENJE VODOVOD 
ASFALT - SKORNO - TAJNA in vodovod 
KRAJEVNE CESTE 

2.200.000 
3.000.000 
8.343.300 

1985 
1986 
1987 

3.542.000 
12.922.020 

4.686.600 
-

realizirano 
realizirano 
realizirano 

SKUPAJ: 13.543.300 21.150.620 -

10 ŠKALE REKONSTRUKCIJA CEST 
REKONSTRUKCIJA CEST 
cesta PODLUBELA IN ŠKALE 

4.000.000 
16.686.600 
11.124.400 

1985 
1986 
1987 

6.440.000 
21.676.400 

7.811.000 

2665 
1020 
2023 

realizirano 
realizirano 
realizirano 

sprem, dinamike kanalizacija 
realizirano 

SKUPAJ: 31.791.000 35.927.400 5708 

11. LOKOVICA CESTA - KRIŽNIK - PENK 
dokončanje ceste Križnik — Penik 
ASFALT. CESTE kanal AP 

1.700.000 
5.284.000 
5.840.310 

1985 
1986 
1987 

4.637.000 
3.612.470 
8.207.900 

— realizirano 
realizirano 
realizirano 

SKUPAJ: 11.824.400 16457.370 

12. GABERKE CESTA PROTI UMBRAHTU 
ni v programu 
cesta v makadamski izv. Slamek 

2.500.000 

8.343.300 

1985 
1986 
1987 

4.025.000 
7.047.750 
2.343.300 

250 

632 

realizirano 
realizirano 

SKUPAJ: 10 843.300 13.416.050 882 

13. TOPOLŠICA Telefonija in TV pretvornik 
Krajevne CESTE 
cesta - MLADIKA - PENŠEK 

1.520 000 
12.514.950 

12.514.950 

1985 
1986 

1987 

2.447.200 
21.137.032 

4.529.900 

150 trak 
n o o 
1150 

300 trakt 

realizirano 

realizirano 

sprememba dinamike c. 

SKUPAJ: 26.549.900 28.114.132 2700 
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R E D N I K I N O VELENJE 

Četr tek, 17. 12. ob 18. in 20. 
ur i , L E T E Č I SEKS - i ta l i jan-
ski, erotski . V gl. v i . : A l C l iver . 

Petek, 18. 12. ob 10., 18. in 20. 
ur i P L A T O O N — amer išk i , voj-
n i . V gl. v i : T o m Berenger, Char-
l ie Sheen 

Sobota in nedel ja, 19.. 20. 12. 
ob 18. in 20. ur i P L A T O O N 
amer išk i , vo jn i . V gl. v i : T o m Be-
renger, Char l ie Sheen 

Sobota in nedel ia, 19., 20. 12. 
ob 16. ur i T O P G U N - ameri-
ški , akc i jsk i . V gl. v i . : T o m Cru i -
se 

Ponedel jek, 21. 12. ob 10., 18. 
in 20. ur i T O P G U N - amer išk i , 
akc i jsk i . V gl. v i . : T o m Cruise 
Tore j , 22. 12. ob IS. in 20. ur i 
T O P G U N - amerišk i , akci jsk i . 
V gl. v i . : T o m Cruise 

Sreda, 23. 12. ob 10., 18. in 20. 
u r i Č A S T P R I Z Z I J E V I H 
amer išk i , parod i ja na gangster-
ske filme. V gl. v log i : Jack N ic -
ho lson 

F I L M S K O G L E D A L I Š Č E 

Ponedel jek, 21. 12. ob 20. ur i 
P L A T O O N — amerišk i , vo jn i 
Scenari j in rež i ja : O l iver Stone 
po lastn ih dož ive t j i h v v ietnam-
ski vo jn i . G lavne v loge: T o m Be-
renger, W i l l e m Dafoe, Char l ie 
Scheen 

Letošnji oskarji za f i lm leta, re-
ž i jo , zvok in montažo 

K I N O D O M K U L T U R E 
Četr tek, 17. 12. ob 20. ur i ŠE 

Z A D N J I F I L M I Z C I K L U S A 
» K O M E D I J E IZ K I N O T E K E « 

S K R I V N O Ž I V L J E N J E 
W A L T E R J A M I T T I J A ameri-
ški. V gl. v log i : Dannv Kav 

Četr tek, 17. 12. ob IS. ur i 
Č A S T P R I Z Z I J E V I H ameri-
ški. črna komed i ja . Reži ja: John 
Huston. Vloge Jack N icho lson , 
An je l i ca Huston, Kath leen Tur -

-fier. Lepo je , če se dva zal jub i ta . 
Toda, če pr ipadata raz l ičn im tol-
pam podzeml ja in imata nalogo 
ub i t i d rug drugega se stvar zelo 
zakomp l i c i ra . . . 4 Z L A T I G L O -
B U S I '86, O S C A R '86 Z A 
S T R A N S K O V L O G O (And je l i -
ca Hus ton ) C A N N E S '85 -
N A G R A D A J O H N U H U S T O -

I N U Z A Ž I V L J E N S K O D E L O . 

KINO ŠOŠTANJ 
Sobota, 19. 12. ob IS. uri ČAST 

PRIZZIJEVIH ameriški, črna ko-
medija. 

Nedelja. 20. 12. ob 17.30 uri DOLI-
NA SMRTI ameriški, srhljivka. 

Nedelja. 20. 12. ob 19.30 uri LETE-
ČI SEKS italijanski, erotski. 

Ponedeljek, 2i. 12. ob 19.30 uri 
TOP GUN ameriški, akcijski 

Sreda, 23. 12. oh 19.30 uri PLATO-
ON ameriški, vojni 

KINO ŠMARTNO OB PAKI 
Petek, 18. 12. ob 19. uri TOP GUN 

ameriški, akcijski. 
Torek, 22. 12. ob 19. uri PLATO-

ON ameriški, vojni 

KINO KONOVO 
Sreda, 23. 12. ob IS. uri TOP GUN 

- ameriški, akcijski. 

Zanimiva razstava knjig 
i Vzgojiteljice velenjskega 

vzgojno varstvenega zavoda 
so pripravile prejšnji teden v 
sodelovanju z Mladinsko 
knjigo zanimivo razstavo 
otroških knjig in slikanic, ki 
so jo obogatile tudi z načrti 
za izdelavo otroških ljubko-
valnih igrač. 

Žal pa organizatorji z obi-

skom razstave niso bili zado-
voljni, saj je bil ta zelo skro-
men. In to kljub temu, da so 
razposlali po šolah in krajev-
nih skupnosti kar 1500 vabil, 
vse vrtčevske otroke pa o tem 
tudi obvestili. 

Zanimanja za knjige je to-
rej pri nas še vedno malo. 

(mz) 

Z* 
it. KRAJEVNA SKUPNOST OBJEKTI - NALOGE 

PLAN -
valoriziran 

86-87 
LfTO 

DODELJENA 
SRED. 

VALORIZIRANA 

ŠT. UR 
»ostovolj. 

REALIZACIJA PLANA OPOMBA NA PLAN 

14 PESJE cesta Pohorski bataljon 
oprema doma 
oprema doma 

1.500.000 
4 .171 .650 
4 .171 .650 

1985 
1986 
1987 

2 .415 .000 
6 .628 .650 
2 .343 .300 

— 

realizirano 
realizirano 

oprema doma KS 

SKUPAJ: 9 .843 .300 11 .386 .950 -

15. STARO VELENJE cestno križišče za obvoz 
ureditev igrišča makedamska cesta — vročevod 
asf. cesta in ureditev kanalizacije ob Partizanski 
c. 

12 .000.000 
59 .793 .650 

8 .343 .300 

1985 
1986 

1987 

20 .292 .936 
43 .838 .200 

25 .136 .950 

-

realizirano 
v gradnji 

sprememba dinamide in 
programa 

SKUPAJ: 80 .136 .950 89 .268 .086 -

16. ŠOŠTANJ Cesta Šoštanj—Topolšica 
Cesta Kajuhova—Aškerčeva—Primorska, opr. 
zid na grad, 
toplovod Program za leto 1987 

4 .000 .000 

20 .858 .250 
30 .592 .100 

1985 

1986 
1987 

8 .116 .400 

20 .858 .250 
30 .592 .100 

-

realizirano 

realizirano 
realizirano 

SKUPAJ. 55 .450 .350 59 .566 .750 -

17 SKORNO - FLORJAN Toplofikacija naselja Pohrastnik 
Toplofikacija 
Toplofikacija in ceste 

2 .300 .000 
12 .793 .060 
13 .905.500 

1985 
1986 
1987 

3 .703 .000 
20 .163 .930 

7 .498 .560 
15444 
3 2 7 9 3 

v gradnji 
v gradnji 
v gradnji 

SKUPAJ: 28 .998 .560 31 .365 .490 4 8 2 3 7 

18. DESNI BREG PROSTORI KS 
PROSTORI KS 
AVTOBUSNA POSTAJA, PROST. KS 

1 .000.000 
9 .773 .850 

12 .514 .950 

1985 
1986 
1987 

1 .610.000 
16 .419.100 

6 .248 .800 
-

realizirano 
realizirano 

sprememha dinamike telef. 
omrežja; Kidr. v in Šlandrova 
ul. 

SKUPAJ: 23 .248 .800 24.277^900 

19. Š M A R T N O - T VELENJE Dokončanje prostora KS 
— ni v programu 
Kabelska TV 

1.850.000 

13 .905.500 

1985 
1986 
1987 

2 .978 .500 
10 .775 .335 

3 .905 .500 2 0 0 0 0 

realizirano 

realizirano 

SKUPAJ: 15 .755 .500 17 .659 .335 20000 

20. EDVARD KARDELJ Ureditev Kardeljevega trga 

Titov trg, obnov, plošč. otr. ig. 
Ureditev igriščnega hriba 

2 .000 .000 
9 .872 .905 

8 .621 .410 

1985 
1986 

1987 

3 .220 .000 
7 .938 .200 
2 .772 .905 
8 .621 .410 

250 

190 

v grdnji 

srem. dinamike in programa 

sprememba plana, ureditev 
KS 

SKUPAJ: 20 .494 .315 22 .552 .515 440 

21. LEVI BREG ni v programu 
ureditev nadstrešnic 
ni v programu 

22 .248 .800 
1985 
1982 
1987 

16 .000.000 
6 .248 .800 

— 

-

SKUPAJ: 22 .248 .800 22 .248 .800 

22. KONOVO ni v programu 
cesta Cevzar, Šembric, Satler 
cesta — Šembric — Vodončnik — Veber 

5 .005.980 
1 .946.770 

1985 
1986 
1987 

3 .600 .000 
3 .352 .750 

19340 
1140 

urej. kraj. cest, dok. doma DP 
reai. ured. peš poti Kodre — 
Potočnik 

SKUPAJ: 6 .952 .750 6 .952 .750 20480 

23 CIRK0VCE ni v programu 
odvod, in asf. ceste prikl^ 
gradnja trato — postaje Skal. C. 

6 .174.042 
778 .708 

1985 
1986 
1987 

2 .220 .000 
4 .080 .000 

652 .750 
3750 

455 trak 
realizirano 
realizirano sprem, plana ceste 

SKUPAJ: 6 .952 .750 6 .952 .750 

24. BEVČE ni v programu 
rek. ceste Zg. Bevče — Sp. Bevče 
ni v programu 

7 152.989 
1985 
1986 
1987 

6 .644 .000 
508 .989 

350 realizirano 

SKUPAJ: 7 .152 .989 7 .152 .989 350 

25. STARA VAS ni v programu 
prostori KS 
popravilo cest, razsvetljava 

9 .038 .575 
2 .224 .880 

1985 
1986 
1987 

7 .100 .000 
4 .997 .785 

300 
300 

realizirano 
realizirano 

SKUPAJ: 11.263.455 12 .097.785 600 

26. ŠALEK ni v programu 
program 1986 
program za leto 1987 

2.781 000 
12 .969.714 

1985 
1986 
1987 

2 .000 .000 
13 .750 .814 

560 
400 

realizirano 
v gradnji 

SKUPAJ: 15 .750.814 15 .750.814 960 

27. ŠENTILJ ni v programu 
ni v programu 
izgradnja vodovoda 26 .420 .450 

1985 
1986 
1987 43 .462 .040 16000 v gradnji za leto 1 9 8 7 - 1 9 8 8 

SKUPAJ: 26 .420 .450 43 .462 .040 16000 

VII. OSNOVNA ŠOLA plan 
program 

70 .000 .000 
305 .721 .000 

1986 
1987 

194 .677 .000 
285 .323 .000 

v gradnji 
v gradnji 

SKUPAJ: 375 .921 .000 480 .000 .000 

MEDICINSKA OPREMA ultra zvok 20 .000 .000 1986 20 .000 .000 realizirano 

Zemlja je naša mati 
KDOR VRAGA S SVEČO IŠČE. 

GA BO 

TUDI NAŠEL! 

(Vuk Slefanovič Karadžič) 

Predsednik Združenih držav 

Amerike, Abraham Lincoln 

(1809-1865), je leta 1854 indi-

jancem plemena Seattle predla-

gal, da država odkupi velik del 

njihove zemlje, v zameno pa j im 

je obljubil — rezervat. Odgovor 

mu je poslal poglavar plemena, 

in misli, zapisane v pismu, šteje-

jo za najlepše in najglobje, ki so 

bile doslej izrečene o človeko-

vem okolju. 

Mnogo znancev in prijateljev, 

ki so v ponedeljek, 9. novembra, 

letos poslušali Val 202 (ko je ta 

poročal o velenjskem ekološkem 

shodu), je bilo nad pismom (pre-

brala ga je Nataša Dolenc) nav-

dušenih in pretresenih. Za njih 

in ostale smo ga prepisali z ma-

gnetofonskega traku in dopolnil i 

s hrvaškim prevodom originala. 

» K o Veliki poglavar iz Was-

hingtona pošilja svoj glas, da želi 

kupiti našo zemljo, zahteva od 

nas preveč . . . Kako bi se lahko 

prodalo ali kupilo nebo ali Zem-

ljina toplota. Kaj takega je nam 

popolnoma tuje. Mi nismo last-

niki svežine zraka in bistrine vo-

da, da bi lahko kupčevali z nji-

ma. Beli človek pa se do zemlje, 

svoje matere in do svojega brata 

neba vede, kot bi to bile stvari, ki 

j ih lahko kupiš, ukradeš ali pro-

daš kakor živino ali nakit. Vsak 

delček te zemlje, vsaka borova 

iglica, vsako zrno peska v rečni 

plitvini, vsaka meglica v gozdni 

temi so mojemu ljudstvu sveti. 

Dišeče trave so nam sestre, jelen, 

žrebec, veliki orel, so nam bratje. 

Kamniti vrhovi, sončni pašniki, 

toplo ponijevo telo in človek, vsi 

so delci iste družine. 

Sijoča voda naših brzic in rek 

ni samo voda, temveč tudi kri na-

ših prednikov. In če vam bi pro-

dali našo zemljo, morate vedeti, 

da je sveta. Tudi svojim otrokom 

morate povedati, da je sveta. Da 

vsak odsev v bistrem jezeru go-

vori o dogodkih in spominih iz 

življenja mojega ljudstva. Reke 

tešijo našo žejo, nosijo naše ka-

nuje, hranijo naše otroke. Zato 

poučite svoje otroke, da tudi re-

ke sodijo tako v našo kot tudi v 

vašo družino. Zato smo j im dol-

žni vračati njihovo dobroto. 

Vemo, da nas beli človek ne 

razume. Njemu je zemlja povsod 

enaka. Tujec je, ki pride ponoči 

in ji vzame, kar potrebuje. Kakor 

da bi mu bila sovražnik, jo ropa 

vsega. Potem odide dalje in pusti 

za sabo puščavo. Za indijance pa 

so sokovi drevja prežeti s spomi-

ni naših prednikov, ki j im je 

zemlja tudi mati. Vaši mrtvi od-

hajajo med zvezde, pozabljajo 

na zemljo, ki j im je dala življe-

nje. Morali boste povedati svo-

j im otrokom, da je ta zemlja bo-

gata z življenjem naših predni-

kov in da hodijo po pepelu naših 

dedov. Kar se zgodi zemlji, to 

r i M D i e 
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za občo upravo in proračun 

Poročilo pripravila: MIRA VRČKOVNIK 

doleti tudi njene otroke. Če vam 

prodamo svojo zemljo, mislite na 

to, kako dragocen nam je tudi 

zrak. Veter je mojemu dedu da-

roval prvi vdih in sprejel bo nje-

gov zadnji izdih. Na tej naši zem-

lji bo tudi beli človek vdihoval 

veter z dišavami poljskega cve-

tja. 

Ne vem! Naš način življenja 

se loči od vašega. Od pogleda na 

vaša mesta rdečega človeka za-

bolijo oči. Morda zato, ker je 

divji in ne razume stvari. Vaš ro-

pot žali moja ušesa. V vaših me-

stih ni mirnega kotička. Kaj velja 

življenje, če ne moreš prisluhniti 

odpiranju listja spomladi, kriku 

kozoroga, nočnim prepirom žab 

in mehkim zvokom vetra, ki se 

igra po vodni površini, osvežen z 

opoldanskim dežjem in z dišečo 

borovino. Največje bogastvo rde-

čekožca je — zrak. Beli človek 

pa, kot da ne zaznava zraka, ki 

ga vdihuje. Kot nekdo, ki dolgo 

umira in je imun na smrad. Če 

vam prodamo zemljo, nikoli ne 

pozabite, kako dragocen je zrak, 

saj od njega živi vse in vse ga 

vdihava. 

- Razmislili bomo o vaši ponud-

bi, da kupite zemljo. Če se bomo 

odločili pristati, bomo zahtevali, 

da izpolnite tale pogoj: beli člo-

vek se bo moral tudi do živali te-

ga kraja vesti kakor do svojih 

bratov. Videl sem po prerijah na 

tisoče bizonov, ki j ih je beli člo-

vek postreljal kar iz svojega dr-

večega ognjenega konja. Kot da 

je ta važnejši od živega bizona. 

Mi pa ga ubi jamo edino takrat, 

ko naj nam pomaga preživeti. 

Kaj je človek brez živali?! Če bi 

j ih iztrebil, bi tudi človek umrl 

od velike osamljenosti duha. 

Usoda živali kaj kmalu doleti tu-

di ljudi. Vse je v svetu povezano. 

Ne razumem, zakaj ubijajo to-

liko bizonov! Zakaj krotijo divje 

konje! Zakaj v globini gozdov to-

liko človekovega smradu! Zakaj 

je pogled na zelene hribe raztr-

gan z žicami, ki govorijo! Kje je 

orel? Odletel je! Konec je prave-

,ga življenja, začenja se boj za ob-

Istanek. Vse je povezano. Ni si 

človek izmislil tkanja, ki mu pra-

vimo življenje. Človek je samo 

drobno vlakno v njem. In če ne 

bo ravnal z njim kot prijatelj s 

prijateljem, bo z njim uničil tudi 

sebe. 

Kar se zgodi zemlji, se zgodi 

tudi njenim otrokom. Če človek 

pljuva po zemlji, pljuva tudi po 

sebi. 

Zemlja ne pripada človeku. 

Človek pripada zemlji!« 

Vane G O Š N I K 

Trgovina ? Več kot to. 
1 Okrepčevalnica? Ne samo to. 
| Zagotovo nekaj novega ! 

i t r g o v s k o g o s t i n s k a e n o t a D O 6 T 3 n a š a l e š k i c e s t i 18 

i v t i t o v e m v e l e n j u 
| d a r i l a , s p o m i n k i , m i n i v i n o t e k a , d o d a t k i za s t a n o v a n j e . 
> o k r e p č e v a l n i c a , z a n i m i v d e l o v n i č a s 
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C e n t e r za i n f o r m i r a n j e , p r o p a g a n d o 
in z a l o ž n i š t v o V e l e n j e 
razpisuje 

na podlagi 6. in 7. člena pravilnika o delovnih razmerjih Centra 
za informiranje, propagando in založništvo Velenje 
prosta dela in naloge 

R A Č U N O V O D J A 

Pogoji: 
— Višja oziroma srednja strokovna izobrazba ekonomske sme-

ri 
— 4 oziroma 5 let delovnih izkušenj v f inančno-računovodski 

stroki 

Delovno razmerje bomo sklenili za nedoločen čas s polnim de-
lovnim časom, s 3-mesečmm poskusnim delom. 

Nastop dela I. marca 1988. 

Pisne prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev naj kandidati 
pošljejo v 8 dneh po objavi na naslov: Center za informiranje, 
propagando in založništvo Velenje. Cesta Františka Foita 10, 
Titovo Velenie. 

Kandidate bomo o izbiri obvestili v 8 dneh po sprejemu sklepa. 

C e n t e r za i n f o r m i r a n j e , p r o p a g a n d o 
in z a l o ž n i š t v o V e l e n j e 
razpisuje 

na podlagi 6. in 7. člena pravilnika o delovnih razmerjih Centra 
za informiranje, propagando in založništvo Velenje prosta dela 
in naloge 

EKONOMSKEGA PROPAGANDISTA 
Pogoji: 
"— višješolska izobrazba ekonomske ali ustrezne smeri 
— 2 leti delovnih izkušenj 
— znanje slovenskega knjižnega jezika 
— osnove obligacijskih razmerij 
— strojepisje 
— vozniški izpit B kategorije 
— znanje fotografiranja 

Delovno razmerje bomo sklenili za nedoločen čas s polnim de-
lovnim časom, s 3-mesečnim poskusnim delom. 

Nastop del in nalog po dogovoru. 

Kandidati naj pošljejo prijave z ustreznimi dokazili o izpolnjeva-
nju pogojev v 8 dneh po objavi razpisa na Center za informira-
nje, propagando in založništvo Velenje, Cesta Františka Foita 
1 0 . ' 

O izidu razpisa bodo kandidati obveščeni v 8 dneh po sprejemu 
sklepa. 
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OBČINSKA SKUPNOST ZA ZAPOSLOVANJE 

OBJAVE POTREB PO DELAVCIH V OBČINI VELENJE IN MOZIRJE 
DELOVNA ORGANIZACIJA POKLIC ŠIFRANTA PROSTA DELA IN NALOGE Dl NČ ROK 

DČ P OD ŠT. 
DEL. 

OBČINA VELENJE 
GORENJE SERVIS ekonomist — samostojni referent ekonomike in 

trženja 2 

OBČINA MOZIRJE 
ŽELEZARNA TOZD KOVINARSTVO strojni tehnik 
LJUBNO OB SAVINJI 

— strojni tehnik — tehnolog 
2 , 6 

410.000 

8 370.000 1 

LEGENDA: Dl = delovne izkušnje, NČ = nedoločen čas, DČ = določen čas, ROK P. = rok prijave, OD = osebni dohodek, ŠT. DEL. = število 
delavcev 

Rek DO Tiskarna 

Poleg malic tudi 
zajtrki 

Praksa kaže, da ne vlečejo le 
slabi, ampak tudi dobr i zgledi 
Ko so o lepih ju t ran j ih navadah 
za katere običajno mnogi nima 
mo časa, razmišljal i zaposleni v 
Rekovi Tiskarni , so se odloč i l i 
tako kot pred časom že delavci 
Gorenja za uvedbo zajtrka. Od 
decembra dalje torej tudi ti zajtr-
kujejo. Na jed i ln iku sta eno pe-
kovsko pecivo in čaj. Na dan 

razdeli jo okrog 45 obrokov na 
dopoldanski izmeni. 

Zaposleni so to novost dobro 
sprejeli. Zaj t rk pa naj bi »opravi-
čil svojo dobro lastnost« tudi pr i 
bol jš ih rezultatih gospodarjenja. 
Rekova delovna organizacija Ti-
skarna je torej druga v naši obči-
ni, ki tudi na tak način skrbi za 
zdravje svojih delavcev. 

(tp) 

Most čez Pako širši 
— Sredi prejšnjega meseca so 
delavci Gradisa pričel i širit i 
most čez Pako na Kidr ičevi cesti 
v Ti tovem Velenju. Čeprav j ih je 
pri delu vseskozi oviralo slabo 
vreme, pa bo petindvajsetim de-
lavcem Gradisa uspelo še pred 
rokom dokončat i groba dela. Po-
vsem gotov bo most marca pri-
hodnjega leta. 

Kot je povedal v . d . , , 

Osteršek, bo širitev mostu stala 
nekaj več kot 126 mi l i jonov di-
narjev. Širitev je bila nujna, saj 
se je prav na tem delu cestišče 
močno zožilo in voznikom pov-
zročalo vel iko težav. Seveda pa 
bo potem potrebno razširiti tud i 
cesto od mostu prot i križišču 
Efenkove in Tomšičeve eeste. 

B. Mugerle 

Kdor išče — ta najde 
P O Z O * -

P O T R O Š I 

DISKONT 

D o b r a n o v i c a iz B l a g o v n i c e G o r i c a 
T i t ovo V e l e n j e 

Nov oddelek v Blagovnici 
že posluje 

Vino, pivo, mineralne vode, žgane pijače, sadne 
sokove, vloženo povrtnino, kekse, čokolado, pralne 
praške, proizvode Paloma in še kaj, dobite v večjih 
količinah - S POPUSTOM. 

Večji nakup — večji prihranek 

M E R X P O T R O Š N I K C E L J E 

0 
A J L 

An 

m 

Kako težko si je današnjih razmerah pridobiti zaupanje 
potrošnikov delavci DO ERA dobro vemo, saj že 36 let 
vztrajamo na poti zaupanja. Ta pot pa ni vedno lahka. Ve-
mo, da potrošnik zaupa le enkrat, zato se lahko s ponosom 
oziramo po naših poslovnih enotah, kjer nam z obiskom do-
kazujete, da nam je to uspelo. Uspelo pa nam je z vašo 
pomočjo! V tem času smo pravzaprav postali PRIJATELJI. 
In za prave PRIJATELJE smo tudi tokrat pripravili presene-
čenje . . . 

prodajalne z živili 

siri Celjskih mlekarn 10 % popusta 
mesni izdelki KZ Trbovlje s popustom 
ugodna cena nekaterih konditorskih izdelkov 
darilni karton »Vino« Šmartno 3.320 din 
vina lastne polnitve »Vino« Šmartno 15 % ceneje 
šampon Emiliy 530 g Biser Kumane 1.004 din 
peneča kopel Lam Lux 500 g 1.094 din 
milo citro 125 g 334 din 

V 
Mk 

železnina velenje in šoštanj 
skladišeGM, kmetijske prodajalne 

M k 

w ® S 

električno orodje B l a c k & D e c k e r 10 % ceneje 
U n i o r — orodje z lepotno napako 50 % ceneje 
G o r e n j e Muta — mala kmetijska mehanizacija 
10 % ceneje 
stavbno pohištvo Lesna 1 0 — 1 5 % popusta 

Lip B l e d 30 % popusta 

IA.- * 

standard, nama, center, zibka, SO 

— bela tehnika, akustika Gorenje 15 % popusta pri takojš-
njem plačilu — samo do 31. 12. 1987 

— Lesna — oblazinjeno pohištvo 10 % popusta pri takojš-
njem plačilu 

— prodaja konfekcije in pletenin na 4 o b r o k e b r e z o b r e -
s t i 

- * - -
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KOLEDAR 

Č E T R T E K , 17. decembra -
L A Z A R 

P E T E K , 18. decembra - RA-
D O S L A V 

S O B O T A , 19. decembra 
U R B A N 

N E D E L J A , 20. decembra -
E V G E N 

P O N E D E L J E K , 21. decembra 
P E T E R 
T O R E K , 22. decembra 

D A N J L A 
S R E D A , 23. decembra 

V I K T O R I J A 

M ALi OGLAS! 

O P R E M O Z A S O B O ugodno 
p rodam. Te le fon 854-126. 
L E P O S T E N S K O U R O , Z 
U M E T N I Š K O I Z D E L A N I M 
O H I Š J E M , P R O D A M . Bije in 
teče 12 dn i . cena po dogovoru . 
Te le fon 857-240. 
P R O D A M Z E M L J O N A M A -
L E M V R H U 38. Šmartno ob Pa-
ki . I vanka V idov ič , Radizel 52 D , 
Orehova vas, Sl ivnica. 
B U K O V A D R V A P R O D A M . 
Telefon 884-082. 
A V T O L A D A - 1 2 0 0 , generalno 
obnov l j en , cena 70 S M , prodam. 
Te le fon 856-222. 
P E Č Z A C E N T R A L N O K U R -
J A V O , 35.000 cal, p rodam. In-
fo rmac i je L u d \ i k G run t , te lefon 
855-200. 

G O R E N J E Š T E D I L N I K . K O M -
B I N I R A N , P R O D A M , (p l in 
e lek t r ika 2 + 2) r jave barve, nov. 
nerabl jen, p rodam 25. % ceneje. 
Janka Vrabiča 18, Pesje, popol -
dan. 
U G O D N O P R O D A M S P A L N I -
C O , k u h i n j o z aparat i 3,10 m in 
music center Kor t i ng . Te le fon 
858-026. 
F I A T 125 P, letnik 1977, vozen-
neregistr i ran, cena 500.000 d in 
p rodam. Te le fon 854-058, po-
po ldne. 
T R A K T O R T O M O V I N K O V I Č 
720, dobro ohran jen, p rodam. 
(32 K M ) . Franc St ropn ik . Lepa 
n j iva 106. In fo rmac i je po telefo-
nu 884-157. 
D O B R O O H R A N J E N O K U H I -
N J O P R O D A M . Cena 
400.000,— din. Te le fon 858-616, 
popo ldne . 
U G O D N O P R O D A M Š T E D I L -
N I K - 2 p l in . 2 e lektr ika. In fo r -
maci je po te le fonu 855-903. 

P R O D A M K O M P L E T Z A T O -
P L O T N O R E G U L A C I J O za 
ogrevanje stanovanjske hiše in 
e lek t romotor z reduk to r jem. Te-
le fon 855-656, dopo ldan . 
G R A D B E N O U T O 6 x 4 in bar-
vn i T V Goren je , dobro ohran jen, 
p rodam. Te le fon 882-774. 
B A R V N I T V G O R E N J E P R O -
D A M . In fo rmac i je po te le fonu: 
882-215. 
K O M P L E T N O K U H I N J O Z 
A P A R A T I p rodam zelo ugodno. 
Te le fon : 858-508, od 18. do 20. 
ure. 
M I N I M O R I Š 1100 S P E C I A L , 
le tn ik 1979, p rodam. Te le fon : 
858-508, od 18. do 20. ure. 

O S E B N I A V T O C I T R O E N G A , 
letnik 1982, garažiran in dobro 
ohran jen , p rodam. Te le fon : 
062-841-290. 

F I A T 126 P, neregistr i ran, v voz-
nem stanju, letnik 1979 prodam. 
Te le fon : 855-991. 

Z A P O S L E N O D E K L E išče so 
bo v T i t ovem Velenju. Te le fon : 
855-151, interna 219. 

P R O D A M G L A S B E N I S T O L P , 
g ramo fon Technics in Dua l , ka-
setofon H i tach i , ojačevalec Sa-
nyo 2 x 90 W, zvočnika Sanyo 
2 x 90 W in računaln ik Z X 
Spect rum + . In fo rmac i je na te-
le fon : 854-596. 

B A R V N I T E L E V I Z O R , brezhi-
ben, novejši , večj i ekran, k u p i m 
tako j . Te le fon : 857-033. 
P R O D A M R E G A L D R A G I C A 
— M E B L O za 15 S M , ležišče Li-
d i ja za 8 S M . Ul ica Janka Vrabi-
ča 18, T. Velenje (Pesje), od 15. 
do 16. ure. 

S O B O V T I T O V E M V E L E N J U 
ali oko l i c i išče mi ren fant . Nu-
d i m občasno pomoč pr i raznih 
de l ih v popo ldanskem času. Se-
ver. Janka Vrabiča 18, (Pesje) T. 
Velenje. 

Gibanje prebivalstva 
Poroke: 

Bojan Toman , roj . 1961, go-
st inski tehnik iz Pirana iz Svetla-
na Seizovič, roj . 1967, p roda ja lka 
iz T i tovega Velenja, V i to Meško, 
ro j . 1966, študent iz T i tovega Ve-
lenja in Jadranka Kovač ič , roj . 
1960, vzgoj i te l j ica iz I l i rske Bi-
strice, Peter Pečnik, ro j . 1960, 
k l jučavn ičar iz Kavč in Tat jana 
Pugelj , ro j . 1960, organizator 
A O P iz L jub l jane , A n t o n Kova-
čič, roj . 1965, elektr ičar iz Ma le 
Dražice in Cvetka Zagor ičn ik , 
ro j . 1965, š iv i l ja iz Ma le Dražice, 
A n t o n Kovačevič, roj . 1965, ru-
dar iz Dubrave in Sava Stevano-
vič, ro j . 1969, teh. r isarka iz T i to-
vega Velenja, M a r i j a n Holz-
kneeht, roj . 1960, RTV mehanik 
iz Škal in M i r a Ost rovršn ik , roj . 
1958, delavka iz Ti tovega Vele-
nja, Rud i Drev, roj. 1957, var-
nostn ik iz Gabrk in Ma r i j a Ba-
lant, roj . 1960, p roda ja lka iz 
Gabrk , Janez Maze, roj . 1964, 
s t ro jn i k l jučavn ičar iz Bel ih vod 
in L i d i j a Kovše, ro j . 1963, proda-
j a l ka iz Ti tovega Velenja, Boris 
Hernavs, roj . 1956, s t ro jn ik iz T i -
tovega Velenja in Zdenka Mar -
kovič , ro j . 1954, uslužbenka iz 
T i tovega Velenja. 

S m r t i : 
M e l k a Brkov ič , upoko jenka iz 

Šaleka 8 4 , r o j . 1926, A leksander 
Mik lavž in , " v i l ičar ist iz Arnač 
1 l / a , roj . 1959, Jožefa T rob ina , 
upoko jenka iz T i tovega Velenja, 
Bračičeva 2, roj . 1907, Angela 
M i k e k , upoko jenka iz Podgor ja 

Dežurstva 

Dežurn i zobozdravnik v Zdrav-
stvenem domu Velenje: 19. in 20. 
decembra dr. Ma jda Budna, 
Tomšičeva 29, T i tovo Velenje. 

Od 8. do I 2. ure v zobni ambu-
lan t i Zdravstvenega doma Vele-
nje, sicer v pr iprav l jenost i na do-
mu. 

Dežurn i veterinar na Veter inar-
sk i postaj i v Šoštanju: od 18. 
do 25. decembra M i l a n M a t -
ko, d ip l . vet., Topolš ica 15, tele-
fon 891-166. 

Z A H V A L A 

Kru ta usoda nam je s hudo bo leč ino iztrgala predrago ženo. mamo, se-
stro, staro mamo in prababico 

Pavlo Rutnik 
iz Šercerjeve 1, v Titovem Velenju 

roj. 15. 6. 1922 

Ob boleč i izgubi se iskreno zahva l ju jemo vsem so rodn ikom, sosedom, pr i ja te l jem, sodelavcem 
in znancem, ki so nam izrekl i sožalje. darova l i cvetje in vence, nam stali ob strani v naj težj ih 

t renu tk ih in jo v tako ve l ikem števi lu pospremi l i na njeni prerani zadnj i pot i . 
Iskrena hvala sodelavcem R H K T O Z D Izobraževanje, Goren je M u t a in Goren je S O Z D Go-
stinska enota, pevskemu zboru , d u h o v n i k u za oprav l jen obred in govorn ic i za iskrene poslo-

v i lne besede. Vsem še enkrat iskrena hvala! 

Žalujoči: mož Alojz, sin Tone in hčerka Jožica z družinama, sestra Marija, vnukinji Irena in Ma-

rija z družinama in ostalo sorodstvo. 

mtm 

L lillllll /C IDI/ ,!>/,/». 

oh.shilu je IVOlt' W< (. 
delali v \lctlovi pridnih rok. 

m kutin spuznunic. 

L!(! w ' I r y n l L ' \ Vi'(' 

ZAHVALA 

O b boleč i izgubi dragega očeta, tasta, oči j a . brata in strica 

Franca Jakoba 
iz Pesja 

se iskreno zahva l ju jemo vsem so rodn i kom, pr i ja te l jem, sosedom in znancem, k i so ga pospre-
m i l i na n jegovi zadnj i pot i in mu darova l i cvetje. 

Posebej se zahva l ju jemo R L V - DS Kopa ln i ca , APS, p r im. dr. Fi javžu, sosedi D o b m k o v i , In-
dust r i j skemu gasi lskemu društvu R L V , TES, ZB , R K , D U Pesje, godb, Zar ja iz Šoštanja, pev-
cem D U T i tovo Velenje, g o v o r n i k o m tov. Zapušku. Ojst ršku, Petretiču za pos lov i lne besede in 

d u h o v n i k u za oprav l jen obred. 
Vsem še enkrat hvala. 

Žalujoči: sin Vili, hčerka Marjana z družinama ter ostalo sorodstvo. 

24, roj . 1906, Franc Korade j , 
upoko jenec iz Ti tovega Velenja, 
Šmarška 10. roj . 1908, Franc 
Št imlak, upokojenec iz Cel ja , 
Cesta na grad 68, roj . 1919, Mar -
t in Kužnar , z idar iz Ma le Rodne 
19, roj . 1937, Valent in B iz jak, 
upoko jenec iz Ti tovega Velenja, 
Koroška 8 b, roj . 1922, Janez 
Up lazn i k , ob r tn ik iz Prebolda 
92 /2 , ro j . 1936, Stanislav Ob lak , 
upoko jenec iz Cel ja, Mar ibo rska 
54, ro j . 1918, Jožef Ropaš, kme-
tovalec iz Jeronima 11, roj . 1929, 
Ka ro l i na Polak, gospodin ja iz 
T i tovega Velenja, Špeglova 21, 
roj . 1918, Ma r i j a Pogorevc, upo-
ko jenka iz Pake 43. ro j . 1928, 
Kata Josič, gospodin ja iz T i tove-
ga Velenja, Kardel jev trg 3, roj . 
1930, Frančišek Jakob, upoko je-
nec iz T i tovega Velenja, Ul. Jan-
ka U l r i ha 2, roj . 1909, A l o j z Ver-
bič, inv. upokojenec iz T i tovega 
Velenja, To ledova 13, roj . 1935, 
Olga Crnodovsk i , inv. upoko jen-
ka iz T i tovega Velenja, U l . Vel j-
ka V la j iov iča 51, roj. 1945, Fran-
čiška Bezovšek, gospodin ja iz 
Radmi r j a 44, roj . 1917, Ivan Fel-
ser, upoko jenec iz Radeč, Pot na 
stadion 4, roj . 1907, Jožef V iher , 
upoko jenec iz Kavč 37, ro j . 1925, 
A n t o n i j a Breznikar, upoko jenka 
iz Or la vasi 30, roj . 1914. 

i Rojstva: 

V mesecu novembru se je rodi -
lo 28 dečkov in 30 dekl ic. 

Nagradna 
križanka 

Srečni nagrajenci nagradne križan-
ke »29. november« 

Prejšnji teden smo v Uredništvu 
Našega časa izžrebali naslednje dobi-
tnike nagrad: 

1. nagrado _ 5.000 din prejme: 
Grega Kupnik, Šercerjeva 10, 63325 
Šoštanj 

2. nagrado 4.000 din prejme: 
Ana Legat, Šmarška 33. 63320 Titovo 
Velenje 

3. nagrado 3.000 din prejme: Ida 
Pejovnik, Cankarjeva 24. 63325 Šo-
štanj 

4. nagrado 2.000 din prejme: 
Katja Lipovšek, Gorenjska c. 12. 
63320 Titov o Velenje 

5. nagrado 2.000 din prejme: Jo-
landa Vrečko, Tekavčeva 13. 63325 
Šoštanj 

Vsem srečnim dobitnikom iskreno 
čestitamo! 

S o c i a l i s t i č n a r e p u b l i k a S l o v e n i j a 
O B Č I N A V E L E N J E 
Strokovna služba SO in IS 

objavlja 
dela in naloge 

TAJNICA PREDSEDNIKA SKUPŠČINE 
OBČINE 

Poleg splošnih pogojev navedenih v Zakonu o s istemu državne 
uprave, morajo kandidati izpolnjevati še naslednje pogoje : 
— srednja upravno-administrat ivna šola in 2 leti delovnih izku-

šenj 

Pisne prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev spre jema ka-
drovska služba upravnih organov občine Velenje, Titov trg 1, 15 
dni po objavi. 

O izbiri bodo kandidati obveščeni 30 dni po opravljeni izbiri. 

r 
i 
i 
L 

TVD Partizan 
Telovadno društvo Partizan Vinska gora 
prire ja v 

soboto, 19. decembra, ob 18. uri, v novi dvorani v Vinski 
gori 
PREDNOVOLETNI PLES 
z b o g a t i m s r e č e l o v o m . 

Za razvedrilo bo poskrbel ansambel F r a n c a M i h e l i č a . 

Vabljeni! 

1 
I 
I J 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi drage mame in sestre 

Olge Črnovodski 

se iskreno zahva l ju jemo vsem sosedom, pr i ja te l jem, znancem za pomoč in sočustvovanje, za 
izraze sožalja in spremstvo na zadnj i pot i . 

Posebno zahvalo iz rekamo dr. Hr ibar jev i za zdravl jenje in skrb. 
Hvala društvu inva l idov , društvu upokojencev, govorn ikoma in d u h o v n i k u za pos lov i ln i 

obred. Iskrena hvala D O R L V T O Z D Jamska mehanizaci ja za cvetje in pomoč. 

Žalujoči: sin Ervin, brata Tona in Karli ter ostalo sorodstvo. 

ZAHVALA 

V 6.3. letu nas je po dolg i in mučn i bolezni nenadoma zapust i l .naš dragi 
mož, brat in stric 

Jože Viher 
iz Kavč 37 

Vsem sosedom, pr i ja te l jem in znancem, ki ste nam v teh težkih t renutk ih stali ob strani in nam 
nud i l i vsestransko pomoč, ter ga v tako v el ikem števi lu pospremi l i na njegovi zadnj i pot i , da-

roval i vence in cvetje, izrazi l i sožalje, sc iskreno zahval ju jemo. 
Hvala dr. Fi javžu, dr. Na tkov i , zd ravn ikom in zdravstvenemu osebju boln išn ice Topolš ica za 
do lgo le tno zdravl jenje, skrb in nego. Hvala rudarski godbi , častni straži rudar jev, govo rn i kom 

za pos lov i lne besede ter d u h o v n i k u za oprav l jen obred. 
Še enkrat vsem iskrena hvala! 

Žalujoča žena Alojzija, sestre in ostalo sorodstvo. 

ZAHVALA 

Po do lg i in težki bo lezn i nas je v 52. letu, m n o g o prerano , 

zapust i l naš l jub l jen i m o ž , oče, brat in stric 

Alojz Verbič 
1935-1987 

Iskreno se zahva l ju jemo vsem so rodn ikom, sosedom in znancem, ki ste nam v naj tež j ih t renut-
k ih pomagal i , mu daroval i vence in cvetje, nam izrekl i sožalje ter ga pospremi l i na zadnj i pot i . 
Posebej se zahva l ju jemo za humano pomoč druž inama G o l t n i k in V idmar . Zahva la velja tud i 

pat ronažni sestri Sandri za pomoč pr i negi na domu. 
Zahva l ju jemo se tud i govo rn i ku tov. Zapušku za izrečene poslov i lne besede, enako tud i du-

hovn i ku za oprav l jen pogrebni obred in godbi . 
Iskreno zahvalo izrekamo D O RLV , upoko jencem za častno stražo, govo rn i ku in spremstvo 

na zadnj i pot i . 

Žalujoči: Žena Mati lda, sinovi Simon, Matjaž in Dejan, brata in sestri ter ostali sorodniki. 



S P R E J E M ZA P I O N I R J E — Prizadevna društva prijateljev mladine po krajev-
nih skupnostih pripravljajo ludi sprejeme za vse novo sprejete pionirje. Na teh sprejemih 
jim povedo, da jih čaka delo tudi v krajevnih skupnostih. 

Takšen sprejem so pred dnevi pripravili tudi v krajevni skupnosti Edvarda Kardel ja, 

kjer se je zbralo blizu 200 pionirjev. Pripravil i so j im skromno pogostitev in obdaritev ter 

j im vrteli risanke. 

(mz) 

Kulturni center Ivan Napotnik 

Okrogla miza ob jubileju 
dr. prof, H/lIiana Zevarta 

Letos, 16. aprila, je svoj 
šestdeseti rojstni dan prazno-
val prof. dr. Milan Ževart, 
ravnatelj Muzeja narodne os-
voboditve v Mariboru, sicer 
pa naš velenjski rojak. Da bi 
primerno proslavili njegov ži-
vljenjski jubilej, smo se de-
lavci muzeja Velenje odločili, 
da pripravimo okroglo mizo 
o vprašanjih novejše zgodo-
vine na kateri bosta sodelo-
vala prof. dr. Tone Ferenc in 
prof. dr. Miroslav Stiplovšek. 
Pripravili smo tudi krajšo 

razstavo o življenju in delu 
prof. dr. Milana Ževarta. Vse 
zainteresirane vljudno vabi-
mo na otvoritev razstave ter 
okroglo mizo, ki bo jutri, 18. 
decembra ob 17. uri, v pro-
storih Stiskarne, v Domu kul-
ture, v" Titovem Velenju. Go-
sta bosta odgovarjala na 
vprašanja iz novejše sloven-
ske zgodovine. 

V prihodnji številki Naše-
ga časa bo objavljen daljši 
razgovor s prof. Milanom Ze-
vartom. 

DVE MLADINSKI ZMAGI 
Na drugem republiškem preglednem tekmovanju v streljanju z 

zračnim orožjem so se s pištolo znova izkazali velenjski strelci. Pri 
mlad inc ih je zmagal Legner, pri mladinkah Denis Bola, pri članih pa 
je bi l Trstenjak tretj i . V petem kolu tekmovanja v vzhodni skupini re-
publiške lige so strelci Mroža doma premagali ekipo Slovenskih Ko-
njic s 1.418:1.375. 

NEPRIČAKOVAN PORAZ 
S prvenstvom so prejšnji teden pričel i tudi kegljači v prvi regijski 

l igi. Šoštanjčani so po od l ičn ih dosežkih v pr ipravl ja lnem obdobju v 
prvem kolu razočarali in na Dobrn i izgubil i z domačini za šest ke-
gljev. K l jub temu se niso odrekl i boju za vrh lestvice in uvrstitev v 
drugo republiško ligo. Danes, v četrtek, se bodo v Šoštanju pomeri l i z 
drugo ekipo celjskega H M A . 

ZAČETEK TEKMOVANJ 
V Planici je bi lo prvo letošnje tekmovanje članov za pokal Cock-

te, kjer se je Mihel ič uvrsti l na osmo mesto, v I tal i j i pa je bi l na uvod-
nem tekmovanju za pokal OPA Pušnik petnajsti. 

SKLENJENO OBČINSKO PRVENSTVO 
Na občinskem prvenstvu v košarki so med starejšimi p ion i r j i 

zmagali igralci šolskega športnega društva Rudar z osnovne šole Gu-
stava Šil iha, pri starejših p ion i rkah pa mlade košarkarice osnovne šo-
le Hibe Ročka iz Šoštanja. 

DRSANJE NA KONOVEM 
Na rekreativnem igrišču na Konovem je že odprto drsališče. Obča-

ne vabijo na rekreacijo vsak dan od 17. do 19. ure, saj je drsališče raz-
svetljeno. Upajmo, da bo v prihodnjih dneh dovolj mrzlo, da se ledena 
plošča ne bo stalila. 

R A Z P I S 

Z I M S K E L I G E V M A L E M N O G O M E T U 

1. Z i m s k a l iga \ se /on i 1988 h o e n o t n a in h o p r e d v i d o m a štela 21) e k i p /a ma l i 

n o g o m e t . 

2. [ k i p e b o d o g lede na l a n s k o uvrstitev in ž reb r a zde l j e ne na dva de l a . in sicer 

v s k u p i n o A in s k u p i n o B. 

3. D i r e k t n o p r a v i c o v z imsk i ligi 1988 b o d o ime le ek i pe za tnal i n o g o m e t : 

a) ki so b i le uv r ščene o d I. d o I V mes ta v I z imsk i ligi I 9 8 7 

h) ki so b i le uvrščene na I. in 2. mes t o v I I . z imsk i ligi ! l>87 

c) n a j bo l j š e ek i pe iz kva l i f i k ac i j s kega t e k m o v a n j a , ki b o d o z a p o l n i l e p r a zna 

mes ta d o 20.. ki pa n i so za je te p o d t o č k o » a « in » h « . 

4. K v a l i f i k a c i j s k o t e k m o v a n j e h o p o t e k a l o 10. j a n ua r j a 1988. 

5. Pr ičetek I. k o l a 24. j a n u a r j a 1988 o b 8, uri v R d e č i d v o r a n i T i t o v o Ve len je . 

6. N a kva l i f i k a c i j s kem t e k m o v a n j u b o d o p r i j av l j ene e k i p e g lede na n j i h o v o šte-

v i lo razvrščene v p o s a m e z n e s k u p i n e , kjer b o d o igra le na t o č k o v n i s is tem. 

N a t a n č n e p r o po z i c i j e za kva l i f i k a c i j e b o d o d o b i l e ek i pe p i s m e n o , ko b o zna-

n o š tev i lo e k i p , ki se i m a j o m o ž n o s t uvrst i t i d i r e k t n o v e n o t n o z i m s k o l igo in 

ek i p , ki bi p r e ko kva l i f i k a c i j že le le sode l ov . iti v tej l ig i . 

P R I J A V A I : 

Z a ek i pe , ki so v z imsk i I l igi b i le uvrščene o d I. d o I V mes ta in prvi dve ek ip i 

iz I I . z i m s k e l ige 1987, se p r i j a v i j o za s o d e l o v a n j e v e no t n i z imsk i ligi t a ko , d a 

v p l a č a j o n a ž i r o r a č un Z T K O o b č i n e Ve len je št. 52800-678-56117. s p r i p i s o m 

i m e n a ek i pe , 50.000 d i n in f o t o k o p i j e po t r d i l a o v p l a č i l u in p r i j a v n i c o ter posla-

ti n a j k a s ne j e d o 18. d e c e m b r a 1987. 

P R I J A V A I I : 

Vse os ta le ek i pe se l a h k o p r i j a v i j o za k v a l i f i k a c i j s k o t e k m o v a n j e t a ko , d a vpla-

č a j o p r i j a v n i n o 15.000 d i n n a ž i r o r a č un Z T K O o b č i n e Ve len je št. 

52800-678-56117 s p r i p i s o m i m e n a e k i p e in f o t o k o p i j o p o t r d i l a o v p l a č i l u s pri-

j a v n i c o poš l j e j o n a j k a s ne j e d o 18. d e c e m b r a 1487. 

N a s l o v : 

Z T K O O B Č I N E V E L E N J E 

K o m i s i j a za m a l i n o g o m e t 

F o i t o v a 2, p . p . 28 

63320 T i t o v o Ve len je 

O S T A L E I N F O R M A C I J E : 

Boš t j a n A l j a ž , tel. 855-231/261 

M a r k o Bo r u t a , tel. 854-824 

KS Šmartno 

Pester 
program 
rekreativne 
vadbe 

! Prizadevni člani komisi je za 
šport in rekreacijo v krajevni 
skupnosti Šmartno Ti tovo Vele-
nje so za krajane tudi tokrat pri-
pravi l i bogat program rekreati-
vne vadbe. 

Tako krajani že preizkušajo 
svoje sposobnosti in vzdržl j ivost 
v košarki in nogometu vsak pe-
tek od 15. do 16.30 ure v telovad-
nici Centra srednjih šol v 
Ti tovem Velenju. L jubi te l j i šaha 

stari in mladi bodo lahko 
to soboto v prostorih tamkajšnje 
krajevne skupnosti sedli za ša-
hovnice od 17. ure dalje. Organi-
zatorj i vabi jo na ta hi i ropotezni 
turn i r čimveč l jubitel jev te igre, 
saj bi se med drugim pogovor i l i 
tudi o nadal jnjem delu. 

V ponedeljek, 21. decembra in 
v sredo, 23. decembra, bodo čla-
ni komisi je za šport in rekreacijo 
krajevne skupnosti Šmartno vpi-
sovali vse, ki j i h zanima rekreaci-
ja v Termah Topolšica. Začeli 
naj bi j o 18. januar ja pr ihodnje 
leto, potekala pa naj bi dvakrat 
na teden v popoldanskem času. 
Rekreativce krajevne skupnosti 
Šmartno bo pet tedenskih pake-
tov akt ivnosti veljal 15 tisoč di-
narjev, krajani drugih krajevnih 
skupnosti pa bodo moral i za to 
rekreativno vadbo odšteti enkrat 
več (30 tisoč). Prav tako bodo 
pr ihodn j i ponedeljek in sredo 
vpisovali tudi krajane, ki j im je 
»pri srcu« gimnastika in so stari 
več kot 30 let. 

(tp) 

ELEKTRA :POLZELA 
77:68 (prekinjeno) 

GOSTJE NAPADLI 
SODNIKA 

V 9. kolu so se košarkarj i Elek-
tre doma pomeri l i z ekipo Polze-
le, najresnejšim tekmecem za 
drugo mesto, ki še vodi v sklepni 
del tekmovanja. To je bi l res pra-
vi derbi, saj je bila tekma v sesko-
zi napeta in živčna, na koncu pa 
žal tudi prekinjena. V prvem de-
lu sta se ekipi menjavali v vod-
stvu, ob odmoru pa so gostje vo-
di l i za dve točki. Povedati seveda 
velja, da se je že v 5. minut i po-
škodoval Tomic. V nadaljevanju 
so domači znova začeli slabo in 
gostje so kaj kmalu povedl i s 13 
točkami. Takrat je v igro vstopil 
Mrzel in z odl ično igro v obram-
bi in napadu gostiteljem kmalu 
zagotovil vodstvo. Elektra je 
prednost povečevala do 30. mi-
nute, ko so gostje prvič napadl i 
sodnika. Ta sta želela srečanje 
vendarle pr ipel jat i do konca, ko 
pa so j u igralci Polzele v 36. mi-
nut i znova napadli , sta srečanje 
upravičeno prekini la. V soboto 
ob 18.30 se bo Elektra v Šoštanju 
pomeri la z ekipo Koroške. 

Igral i so: Sevšek, Mrzel 23, Le-
skovšek 17, Pašič 2, Mackovšek 
5, Kugonič 9, Bogataj, Breznik 
21, Brešar in Tomic. 

Zanimiv 
program 

Bliža se novoletni čas, ki naj bi 
bil še posebej lep za naše najmlaj-
še. Tega se na občinski zvezi pri-
jateljev mladine Velenje dobro za-
vedajo in pripravljajo program 
prireditev in obdaritev. Šolski 
otroci so že obiskali nekatere 
filmske prireditve, nekaj pa jih še 
bodo. Za predšolske otroke pa se 
bodo prireditve, ki jih bo obiskal 
tudi dedek Mraz začele 21. de-
cembra. 

Dubovac:Velenje 30:25 

SLABA JESENSKA 
ZALOGA 

V zadnjem jesenskem kolu so 
velenjske rokometašice gostovale 
v Kar lovcu in preprič l j ivo izgu-
bile v zadnjeuvrščeno ekipo Du-
bavca s 25:30 (10:14). Gostje so 
zelo slabo igrale v obrambi, po-
leg tega pa v napadu napravile 
vel iko nepotrebnih napak, zato v 
srečanju z borbenimi domačin-
kami niso imele nobenih možno-
sti. Ekipa Velenja je jesenski del 
tako končala na devetem mestu z 
osmimi točkami, kar ni pretirano 
velika "zaloga pred pomladan-
skim nadaljevanjem, saj zadnje 
tri ekipe za n j imi zaostajajo le za 
malenkost. 

TOPOLŠICA: 
PARTIZAN 
NARODNI DOM 0:3 

Oslabljena ekipa Topolšice se 
ni mogla resneje upirat i razigra-
nim gostom iz Ljubl jane in je 
gladko kloni la z 0:3 ( — 7, - 6 , 

11). Pred zadnj imi jesenskimi 
kol i so odbo jkar j i Topolšice na 
sedmem mestu, po točkah bliže 
dnu kot vrhu razpredelnice, ko-
nec tedna pa se bodo doma po-
meri l i s četrtouvrščeno ekipo 
Brezovice. 

TOPOLŠICA-KA-
JUH:TRIGLAV 3:1 

V zadnjem jesenskem kolu so 
igralke Topolš ice-Kajuha v pov-
prečni igri premagale vrstnice 
kranjskega Triglava s 3:1 (10, 
— 11, 9, 8). S št ir imi zmagami in 
pet imi porazi so se po jesenskem 
delu uvrstile na šesto mesto. 

LJUBNO :PARTI-
ZAN TABOR 0:3 

S porazom na domačem igriš-
ču so se do pomladi poslovile tu-
di odbojkar ice Ljubnega. S slabo 
igro so gladko z 0:3 ( — 14, —7, 
— 7) k loni le prot i tekmicam za 
tretje mesto, ekipi Partizana Ta-
bor. Na lestvici so zasedle peto 
mesto, dve točki pred ekipo To-
polšice-Kajuha. _ _ 

MATEJ 
ZALUBERŠEK 
DRŽAVNI PRVAK 

V soboto, 5. decembra je bi lo v 
Boču v Srbij i državno prvenstvo 
dvigovalcev uteži za mlajše mla-
dince. Med slovenskimi pred-
stavniki je bi l tudi mladi dvigo-
valec Matej Zaluberšek iz Tito-
vega Velenja. 

Tekmovanje je potekalo v 
športnem vzdušju. Nihče ni pri-
čakoval to l iko gledalcev. Tekmo-
valo je 90 mladincev in sicer v 
desetih kategorijah. Na jbo l j šte-

i vi lčna je bila ravno skupina v ka-
teri je nastopil tudi Matej Zalu-
beršek. saj je tekmovalo v njej 
kar 19 tekmovalcev. Po končani 
d iscip l in i potega je deli l Mate j 
prvo mesto s tekmovalcem iz Sr-
bije. Ko pa so pričel i tekmovat i v 
sunku se je takoj videlo, da je 
Matej Šumnik tako tehnično kot 
f izično bolje pr ipravl jen. Svoje 
tekmece je zlahka ugnal, saj je 
imel v sunku 7,5 kg naskoka, ta-
ko je Zaluberšek zmagal z dvigi 
85 kg, v potegu in 1 12,5 kg v sun-
ku. Tako je osvoji l naslov držav-
nega prvaka za T A K Rudar Ve-
lenje. Zmage smo bi l i še to l iko 
bol j veseli, ker Matej trenira le 
tr ikrat tedensko. Poleg zmage pri 
mlajšim mladinc ih je osvoji l tudi 
3. mesto v kategori j i kadetov, kar 
je prav tako velik uspeh. 

Opravičilo 
V sestavku »Proslavi l i 

40-letnico osnovne šole«, ki 
je bi l objavl jen v Našem času 
št. 49, 10. decembra, je prišlo 
pri t isku do neljube napake. 

»Pravilno bi se moralo 
glasiti: »Častni krajan Tone 
Kristl-UIrih, ki je te dni slavil 
71-letnico.<< 

Za napako se bralcem, 
predvsem pa prizadetemu 
iskreno opravičujemo. 

Uredništvo 

Dedek Mraz bo tudi letos ob-
dari l otroke. Dari la so sicer 
skromna, pa vendar lepa. Pred-
šolski otroci dobi jo sl ikanico, 
šolski (od 1. do 4. razreda) knj i-
go. poleg tega pa oboj i še priro-
čno igračo. Tudi tokrat ne bodo 
pozabil i na otroke tistih velenj-
skih delavcev, ki imajo svoje 
družine v drugih republ ikah. Da-
rila j i m bodo poslali po pošti. 

Povejmo še to, da je imela ob-
činska zveza pri jateljev mladine 
pri pr ipravi programa za otroke 
vel iko težav. Predvsem zaradi 
zbiranja denarja. Mnoga delo-
vna okol ja se namreč niso odzv a-
la pravočasno, so pa tudi takšni, 
ki po zaposlenem niso bi l i pri-

pravl jeni prispevati po 1600 di-
narjev, kot je bi lo predlagano. 

Že dolgo opozarjamo Velenj-
čani, da našemu mestu ob No-
vem letu ne pričaramo pravl j i -
čnega vzdušja. Letos se bo ven-
darle premakni lo. Na pobudo 
občinske konference S Z D L pri-
pravl jamo projekt celovite okra-
sitve mesta. Žal pa ga letos ne bo 
mogoče v celoti uresničiti, saj za 
to n imamo denarja. Boljše kot 
prejšnja leta pa upajmo, da vse-
eno bo. 

Objav l jamo tudi program kul-
turnih prireditev z obiskom ded-
ka Mraza. Otroci bodo na te pri-
reditve vabl jeni s posebnim vabi-
lom. 

(mz) 

P R I R E D I T V E Z O B I S K O M D E D K A M R A Z A 

D A T I M 

t RA 

KRAJEVNA SKLP-

NOST P R O S T O R P R O G R A M 

l /V \-

J A L C I 

22. 12. VVZ 

D O M KRVJV- VELE-

15.0(1 GABERKE NOV SOV IČA OKV NJE 

22. 12. V V / 

V F LE-

17.1111 R U N E V Š O L I S O V I Č A OKV N.IE 

23. 12. VVZ 

G O R E N J E IN KI LT l RNI V Fl.E-

15.110 Š M A R T N O O B PAKI D O M S O V I Č A OKV NJ E 

23. 12. VVZ 

G O R E N J E IN K I l i t RNI VELE-

17.00 Š M A R T N O O B 1'AKI D O M S O V I Č A OKV NJE 

23. 12. VVZ 

D O M KRAJA- M E D V E D K O V E D O ŠO-

15.00 ŠENTILJ NOV G O D I V Š Č I N E ŠTANJ 

23. 12. VVZ 

D O M KRAJA- MEDV EDKOV E DO- SO-

17.00 K O N O V O NOV G O D I V Š Č I N E ŠTVNJ 

24. 12. VVZ 

S K O R N O - FLOR- D O M KRAJA- VELE-

15.00 JAN NOV SOV ICA OK V NJE 

24. 12. VVZ 

D O M KRAJA- VELE-

17.00 T O P O L Š I C A N O V S O V I Č A OKA NJE 

24. 12. VVZ 

KI LTL RNI MEDV EDKOV E DO- ŠO-

15.00 ŠOŠTANJ D O M G O D I V Š Č I N E ŠTANJ 

24. 12. VVZ 

KL I.Tt RNI M E D V E D K O V E DO- ŠO-

17.00 ŠOŠTANJ D O M GOD1VŠČ1NE ŠTANJ 

25. 12. VVZ 

M E D V E D K O V E DO- ŠO-

15.00 PAKA V Š O L I G O D I V Š Č I N E Š IVN. I 

25. 12. VVZ 

D O M KRAJA- MEDV EDKOV E DO-ŠO-

17.00 ŠKALE NOV GODVTŠČ INE ŠTANJ 

26. 12. VVZ 

M E D V E D K O V E D O ŠO-

10.00 BELE V O D E V Š O L I G O D I V Š Č I N E ŠTANJ 

26. 12. VVZ 

D O M KRAJA- M E D V E D K O V E D O ŠO-

15.00 LOKOV ICA NOV G O D I V Š Č I N E ŠTANJ 

26. 12. VVZ 

D O M KRAJA- MEDV EDKOV E D O ŠO-

17.110 PESJE N O V G O D I V Š Č I N E ŠTANJ 

27. 12. VVZ 

V ELE-

10.00 Z A V O D N J E V Š O L I S O V I Č A OKA NJE 

27. 12. vvz 
VFl F-

14.00 P1.EŠ1VEC V Š O L I SOV IČA OK V NJE 

27. 12. VVZ 

V FI E-

16.00 C1RKOVCK V Š O L I S O V I Č A OKA NJE 

21. 12. KL LT l R M 

16.00 DESNI BREG D O M M O B I L I - BOB IL I M E D I A 

21. 12. KI LTL RNI 

17.30 DESNI URI t , D O M MOB1L I - BOB IL I M E D I A 

22. 12. K I I.Tt RNI 

16.00 DESNI BREG D O M M O B I L I - BOB IL I M E D I A 

BEVČE 

22. 12. E D V A R D K A R D E I J , K I LT l ' RN I 

17.30 STARA VAS D O M M O B I L I - BOB IL I M E D I A 

23. 12. KULTURNI 

16.00 E D V A R D K A R D E I J D O M M O B I L I - BOB IL I M E D I A 

23. 12. KULTURNI 

17.30 EDV ARD K A R D E L J D O M M O B I L I - BOB IL I MEDLA 

24. 12. KI L U RNI 

16.00 LEV I BREG D O M M O B I L I - BOB IL I M E D I A 

P O D K R A J - KAV-
ČL 

24. 12. 

L r. 

KULTURNI 

17.30 LEVI BREG D O M M O B I L I - BOB IL I M E D I A 

25. 12. VVZ 

KI l i t RNI VELE-

16.00 G O R I C A D O M S O V I Č A OKA NJE 

25. 12. V V/. 

KI LTL RNI VELE-

17.30 G O R I C A D O M S O V I Č A OKV NJ F. 

26. 12. VVZ 

K U L T I R N I VELE-

16.00 ŠALEK D O M SOV ICA OKA NJE 

26. 12. V V/. 

KULTU RNI V FLE-

17.30 Š M A R T N O D O M S O V I Č A OKA V I E 

STARO VELENJE 

ŠALEK 

L e s t v j C a 

Ponedeljek, 21. decembra, ob 18.00, na radiu Velenje 

radio velen 

1. VVHENEVER Y O U N E E D S O M E B O D Y - Rick Astlev 
2. O L E - O L E - O L E - The Fans 
3. G O O D G U Y S O N L Y W I N I N M O V I E S - C. C. Catch 
4. F A I T H George Michael 
5. N O F.ASY W A L K TO F R E E D O M - Janet Kev 
6. H O T G I R L - Sabrina 
7. NEVF.R C A N SAY G O O D B Y E - Communards 

Predlogi: 

1. D R O P T H E D E A L - Code 061 
2. G.T.O. - Sinita 
3. S U G A R , S U G A R - The Arches 

Moj predlog 

Moj naslov _ 


